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Dobrodošli v čarobnem svetu šansona
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TV-spored

TV Slovenija
Eno srce za 
najranljivejše 
v naši družbi

DOBRODELNI TEDEN!

Foto: ČG

Podravje �� Cene energentov, elektrike in toplote letijo v nebo

Ptujčani, za ogrevanje si rezervirajte tisočakaPtujčani, za ogrevanje si rezervirajte tisočaka
Energetski trg je dobesedno poblaznel. Rast cen energentov se že neposredno pozna v denarnicah ljudi. Te bodo postale še Energetski trg je dobesedno poblaznel. Rast cen energentov se že neposredno pozna v denarnicah ljudi. Te bodo postale še 
tanjše. Te dni se namreč vrstijo napovedi dviga cen daljinskega ogrevanja tudi na Ptuju in v Kidričevem. Na Ptuju je po tanjše. Te dni se namreč vrstijo napovedi dviga cen daljinskega ogrevanja tudi na Ptuju in v Kidričevem. Na Ptuju je po 
pojasnilu Javnih služb po novem letu predviden povprečni 68-odstotni dvig cene.              Več na strani 3.pojasnilu Javnih služb po novem letu predviden povprečni 68-odstotni dvig cene.              Več na strani 3.
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Med novimi vozili najbolj priljubljena 
clio in T-cross

V Sloveniji je bilo letos do konca novembra prvič registriranih 
51.445 osebnih in 8.983 lahkih gospodarskih vozil, kar je le 
skromne tri odstotke več kot lani. Med osebnimi vozili je šlo 
v promet največ novih volkswagnov in renaultov, najbolj 
priljubljena modela sta bila Renaultov clio (registrirali so jih 
2.355) in Volkswagnov T-cross (1.822). Med lahkimi gospodarskimi 
vozili s prodajo prednjačita Renault in Ford. (STA) 

Ptuj � Garažni prostori najbolj iskana roba

Z dražbami iztržili 181.000 evrov
Pomanjkanje parkirnih mest na Ptuju je gotovo eden izmed 
pomembnejših razlogov, da je bila Mestna občina Ptuj na 
dražbi garažnih prostorov izjemno uspešna. Prodane so bile 
prav vse ponujene garaže v Rimski ploščadi. Tudi iskanje no-
vih lastnikov dveh poslovnih prostorov, na Muzejskem trgu 
2a in v Prešernovi ulici 11, je zaključeno s pozitivnim izidom. 
Kar nekaj občinskih nepremičnin, ki jih ponujajo po precej 
nizkih cenah, pa ostaja neprodanih.

Foto: ČG

Prodane so bile prav vse garaže, ki jih je občina ponudila na tokratni 
dražbi.

72.200 evrov je izkupiček od prodaje garažnih prostorov v Rimski 
ploščadi, ki jih je na dražbi ponujala ptujska občina. Deset garaž so pro-
dali v povprečju po ceni okrog 7.000 evrov, najnižja prodajna cena je 
znašala 6.400 evrov, najvišja 8.000 evrov. 

Da bo občina pri iskanju novih lastnikov garažnih prostorov uspe-
šna, je sicer bilo pričakovano. Glede na stanje s parkirišči v mestu bi 
verjetno nove lastnike našli še za bistveno več garaž, kot so jih ponudili 
tokrat. Stanovalci blokovskih naselij, ki imajo zelo velike probleme s 
parkiranjem, takšne parkirne prostore krvavo potrebujejo. Ker je bila 
cena precej nizka, iskanje novih lastnikov ni predstavljalo nikakršnih 
težav.

Dva poslovna prostora prodana, dva ne
Ptujska občina je bila uspešna tudi pri iskanju novih lastnikov za dva 

poslovna prostora. Za tistega Na muzejskem trgu 2a je dražitelj ponu-
dil izklicno ceno 74.200 evrov in bil kot edini ponudnik uspešen. Enako 
je v primeru prodaje poslovnega prostora na Prešernovi ulici 11, ki je 
bil prav tako prodan po najnižji ocenjeni vrednosti, 35.000 evrov. Dru-
gi ponujen poslovni prostor na tem istem naslovu (za 46.000 evrov) 
novega lastnika na tokratni dražbi ni dobil. Neuspešni so bili tudi pri 
poskusu prodaje poslovnega prostora v Prešernovi 1, nekdanji lokal 
Piramida, ki so ga ponujali po zelo nizki ceni, 16.500 evrov. Za lokala v 
Cankarjevi 9 so pričakovali ponudbe dražiteljev nad 23.000 evrov, a ker 
se nihče ni prijavil oziroma vplačal varščine, dražbe niso izvedli.

Medtem ko so šla v prejšnjem mandatu stara občinska stanovanja 
za med, je tokrat neprodano ostalo tudi edino ponujeno stanovanje 
v tem sklopu. Očitno so interesenti presodili, da bi bil vložek glede na 
ceno prevelik. Za stanovanje na Zelenikovi 1, ki so ga ponujali za 36.000 
evrov, ni bila vplačana nobena varščina.

Še najbolje so se torej na tokratnih dražbah, ki so se izvedle konec 
novembra in v začetku decembra, prodajali garažni prostori. Čeprav so 
bile nekatere dražbe uspešne, bodo dokončne šele po plačilu celotne 
kupnine. Za zdaj so dražitelji vplačali le varščine. 

Parcele na Turniščah zdaj po nižji ceni
Kot je znano, pa občina ni bila uspešna na prvi dražbi gradbenih 

parcel na Šrecerjevi brigadi na Turniščah, saj ni bilo niti enega dražite-
lja oz. kupca. Prav ta teden je bila objavljena druga dražba. Tokrat po-
samezne parcele ponujajo po precej nižji ceni kot prvič, okrog 27.000 
evrov za približno 650 m² površine. Rok za prijavo se izteče 3. januarja 
2022.

Dženana Kmetec

Analizirali so trge iz osemnajstih 
držav, vključno s Poljsko, Romuni-
jo, Madžarsko, Francijo, Slovenijo, 
Slovaško, Češko, Litvo, Latvijo, 
Estonijo, Ukrajino, Bolgarijo, Srbijo, 
Nemčijo, Hrvaško, Rusijo, ZDA in 
Italijo.

Kot kažejo podatki o prevoženih 
kilometrih, je BMW M5 model z naj-
pogosteje nazaj prevrtenim štev-
cem kilometrov, med preverjenimi 
primeri tega modela je bilo menda 
več kot tretjina takih avtomobilov.

»Polovico mest na seznamu 
TOP 10 zasedajo avtomobili tega 
proizvajalca. To je povezano s 
povpraševanjem po rabljenih be-
emvejih na različnih trgih. Podatki 
tudi razkrivajo, da je pri dragih 
avtomobilih verjetnost, da imajo 
prevrtene kilometre, večja, in to 

je treba pri izbiri rabljenega vozila 
upoštevati. Ravno na tem mestu 
pride prav preverjanje prevoženih 
kilometrov.«

Večina modelov s prevrtenim 
števcem ima dizelski motor. Avto-
mobilski strokovnjak Matas Buzelis 
poudarja, da je bilo vedno tako: 
»Dizelski avtomobili so narejeni za 
večje razdalje, kar pomeni, da je pri 
takšnih motorjih prevara s kilome-
tri bolj verjetna. A se lahko to v pri-
hodnosti spremeni, saj se prodaja 
dizelskih avtomobilov zmanjšuje.«

Analiza vrednosti avtomobilov 
s prevrtenim števcem je pokazala, 
da je imelo od vseh pregledanih 
vozil v zadnjih 12 mesecih kar 16,1 
odstotka primerov nazaj prevrten 
števec kilometrov. Ker se prevara 
z lažnimi kilometri na trgu rablje-

nih avtomobilov pojavlja precej 
pogosto, je pomembno uporablja-
ti spletno preverjanje zgodovine 
avtomobila, da se morebitni preva-
ri izognemo.

Medtem ko so kupci avtomobi-
lov ekonomskega razreda nekoliko 

manj izpostavljeni tej grozni lastni-
ški izkušnji, so tisti, ki kupujejo pre-
mium dizelska vozila, stara od pet 
do 15 let, najbolj ogroženi, saj imajo 
vozila te vrste največkrat prevrten 
števec.

MM

Zvonko Dominko iz podjetja 
Dominko, ki velja za enega večjih 
trgovcev z avtomobili v podravski 
regiji, je povedal, da so se cene 
novih vozil v minulih dveh letih 
dvignile za okoli deset odstotkov. 
Tudi dobavni roki so lahko loterija 
in so zelo različni. „Dobavni roki 
novih vozil se pri modelih Volkswa-
gen zelo razlikujejo. Na dobavo je 
treba čakati od štirih mesecev in 
vse tja do enega leta. Vsa naročila 
obravnavamo individualno, serij-
ske proizvodnje oz. naročil za za-
logo trgovca sploh ni, prednostno 
se dobavljajo vozila, za katera se 
s končnimi kupci sklenejo pogod-
be. Največje težave nam trenutno 
predstavljajo najbolj prodajani mo-
deli, kot sta VW golf in VW tiguan. 
Kljub podražitvi strankam, ki so 
vozila naročila pred več meseci, za-
gotavljamo ceno, kot je bila na dan 
naročila vozila.“

Čeprav so cene novih vozil zras-
le, pa Dominko pove, da so se cene 
najdražjih, tako imenovanih luksu-
znih avtomobilov, znižale. Razlog 
sta sprememba ureditve davka na 
motorna vozila ter ukinitev davka 
na luksuzna vozila. „Posledično so 
se bistveno povečala naročila teh 
avtomobilov.“ 

Za polovico manjša 
zaloga rabljenih vozil

Tudi na trgu rabljenih vozil se je 
ponudba skrčila. „Situacija na trgu 
rabljenih vozil je podobna kot na 
trgu novih, kar je logično, saj se 
stranke zaradi pomanjkanja novih 
vozil posledično ne odločajo za za-
menjavo. Zaloga rabljenih vozil je 
danes za okoli 50 odstotkov manj-
ša, kot smo jo imeli pred dvema 
letoma. So pa se tudi rabljeni avto-
mobili podražili, pri njihovi nabavi 

iz tujine beležimo več kot 20-od-
stotno rast cen,“ je za naš časopis 
pojasnil Zvonko Dominko.

Na avtomobile se čaka 
tudi do leta 2023

Sašo Avberšek iz celjske avtohiše 
Selmar je razložil, da so pri novih 
vozilih znamke BMW roki in pogoji 
nabave zelo različni, odvisno od po-
sameznega modela. „Nekateri mo-
deli so še nekako normalno doba-
vljivi, velika sprememba je pri draž-
jih modelih z več dodatne opreme, 
pri teh dobavnega roka ne moremo 
zagotoviti in tudi velika verjetnost 
je, da pride do spremembe naročila, 

saj kakšna koda opreme ni dobavlji-
va. Pri naročilu novega električnega 
vozila (i4 in iX) komuniciramo da-
tum dobave v 2023.“

Tudi Avberšek je potrdil, da be-
ležijo rast cen novih vozil, in sicer v 
razponu med sedem ter deset od-
stotkov, odvisno od modela. Prav 
tako so opazne spremembe pri 
prodaji rabljenih vozil. „Trg rablje-
nih vozil je verižna reakcija dobave 
novih. Ker ni novih, je manj intere-
sa po prodaji oziroma zamenjavi 
obstoječih. Cena se drži višje, saj je 
povpraševanje večje. Sami v pod-
jetju nismo dvigovali cen rabljenih 
vozil, veliko vozilom smo cene celo 
znižali,“ je še navedel Sašo Avber-
šek iz avtohiše Selmar.

Mojca Zemljarič

Ptuj, Slovenija � Turbulentni časi za prodajalce avtomobilov

Cene višje, dobave upočasnjene
Avtomobilska industrija je panoga, ki v korona obdobju plačuje zelo visok davek. Dobave vozil so negotove, cene raste-
jo, dobavne verige vgradnih delov so nestabilne … 

Foto: ČG

Volkswagen je znamka, ki ji Slovenci, glede na podatke o registraciji novih vozil, še vedno zelo zaupajo.

Foto: ČG

„Kljub težkim časom avtomobilske industrije ostajamo v našem podjetju 
pozitivni in optimistično zremo novemu letu naproti. Smo mnenja, da težki 
časi ustvarijo močne ljudi, močni ljudje pa ustvarjajo dobre čase,“ je pou-
daril direktor podjetja Dominko Zvonko Dominko.

Foto: CarVertical

Polovico mest na seznamu TOP 10 zasedajo avtomobili BMW. To je pove-
zano s povpraševanjem po rabljenih BMW-jih na različnih trgih.

Slovenija � Avtomobili z najpogosteje prevrtenim števcem

Največ goljufi j pri znamki BMW
Za seznam modelov avtomobilov, pri katerih najpogosteje odkrijejo prevaro s prevrtenim števcem, je podjetje CarVer-
tical analiziralo več kot 700.000 poročil (med novembrom 2020 in novembrom 2021) o zgodovini rabljenih avtomobilov.

Nemčija ujetnica Nemčija ujetnica 
krčakrča

Stanje v nemški avtomobilski 
industriji, od katere so v veliki 
meri odvisna številna slovenska 
podjetja, se je novembra 
ponovno poslabšalo. Glavni 
razlog upočasnitve dejavnosti 
so ozka grla v dobavnih 
verigah.

Koliko so iztržili za garažne prostoreKoliko so iztržili za garažne prostore
Vsi garažni prostori na Rimski ploščadi na Ptuju, ki jih je 

občina ponujala na dražbi, so bili prodani. Dva prostora so 
prodali po ceni 8.000 evrov, za dva so iztržili po 7.400 evrov, novi 
lastniki treh garaž so zanje odšteli po 7.000 evrov, eden 6.800 
evrov, najnižji prodajni znesek pa je znašal 6.400 evrov. Skupaj 
je tako občina za deset garaž iztržila 72.200 evrov.
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Medtem ko so se prodajalci ele-
ktrične energije z napovedmi o dvi-
gu cen oglasili v jesenskem času, 
se te dni vrstijo napovedi dviga cen 
daljinskega ogrevanja, tudi na Ptu-
ju in v Kidričevem. Sicer ne gre za 
osamljena primera, saj se napovedi 
distributerjev v zvezi s podražitva-
mi kar vrstijo.

Na Ptuju po novem letu 
skoraj 70-odstoten dvig 
cen

Na Ptuju je po pojasnilu uprav-
ljavca sistema daljinskega ogreva-
nja in distributerja toplote Javnih 

služb (JS) Ptuj predviden povpreč-
ni 68-odstotni dvig cene. Ceno 
bodo dvignili po novem letu. „V 
preteklih mesecih cene energen-
tov nenadzorovano rastejo. Cena 
zemeljskega plina, ki je naš glavni 
energent za proizvodnjo toplote, 
se je v zadnjih mesecih zvišala za 
več kot sto odstotkov. Usklajeva-
nje cen izvajamo letno. Glede na 
skokovit in rekordni dvig cen ze-
meljskega plina smo žal primorani 
prilagoditi tudi ceno daljinskega 
ogrevanja. Tako se bo 1. januarja 
2022 cena ogrevanja  v povprečju 
dvignila za 68 odstotkov,“ so po-
vedali v JS Ptuj ter dodali informa-

tivni primerjalni obračun za ogre-
vanje po dosedanji in novi ceni.

„Za lastnika približno 65 kvadra-
tnih metrov velikega stanovanja, 
ki je sedaj v kurilni sezoni plače-
val 648 evrov, se bo letni strošek 
ogrevanja dvignil za približno 290 
evrov, na 942 evrov. V kurilni sezo-
ni 2021/2022 to pomeni dvig stro-
ška ogrevanja v povprečju za 42 
evrov na mesec, z upoštevanjem, 
da se cena ogrevanja spremeni s 
1. 1. 2022. Vsi zneski so prikazani 
v bruto vrednosti, z vključenimi 
vsemi dajatvami in davki. Do 31. 
decembra bo cena toplote ostala 
enaka, kar pomeni, da se v prvi po-
lovici ogrevalne sezone 21/22 stro-
šek za uporabnike ne bo spreme-
nil. Sprememba cene se bo zgodila 
v drugi polovici ogrevalne sezone, 
in sicer s 1. januarjem 2022.“

Prihodki JS od 
ogrevanja: 1,4 milijona 
evrov

Na Ptuju je na sistem daljinskega 
ogrevanja priključenih nekaj čez 
2.000 uporabnikov oz. odjemalcev. 
Večinoma se na sistemu ogrevajo 
stanovanja, med večjimi odjemalci 
so javni zavodi: bolnišnica, zdra-
vstveni dom, šolski center, gimna-
zija, vrtec na Potrčevi cesti in OŠ 
dr. Ljudevita Pivka. Podjetje je lani 
na dejavnosti ustvarilo blizu 1,4 mi-

lijona evrov prihodkov in pridelalo 
izgubo v znesku 68.000 evrov. Lani 
je ogrevalna sezona trajala 175 dni, 
kar je najmanj v zadnjih petih letih. 
Leta 2016 se je ogrevalo 219 dni.

Višje cene tudi v 
Kidričevem

Pred Ptujčani so višje cene ogre-
vanja uvedli v občini Kidričevo, kjer 
je distributer toplotne energije 
Petrol. Proizvajalca toplotne ener-
gije bosta po novem dva, Silkem s 
kogeneracijsko napravo na plin in 
občinsko podjetje Vzdrževanje in 

gradnje Kidričevo s kotli na lesno 
biomaso. Na Petrolu so izraču-
nali, da bo uporabnik daljinskega 
ogrevanja na letnem nivoju plačal 
13 odstotkov več, kot je plačeval 
doslej. Letni znesek na računih za 
ogrevanje za 60 m² veliko stanova-
nje je doslej znašal okoli 590 evrov, 
po novem bo višji za okoli 80 evrov 
in bo znašal 670 evrov.

Najvišje cene ogrevanja 
v Mariboru

Na Agenciji za energijo so po-
jasnili, da so se cene toplote iz di-

stribucijskih sistemov toplote naj-
bolj zvišale na sistemih, ki za vir 
ogrevanja uporabljajo zemeljski 
plin in premog. Rast malopro-
dajnih cen elektrike in toplote je 
pripisati višanju cen na velepro-
dajnih trgih, pa tudi trgovanju z 
emisijskimi CO2 kuponi. Po po-
datkih Agencije so se novembra, 
v primerjavi z obdobjem izpred 
enega leta, za gospodinjstva naj-
bolj zvišale cene ogrevanja v Ma-
riboru, Trbovljah in na Jesenicah; 
vsi za proizvodnjo toplote upora-
bljajo zemeljski plin.

Mojca Zemljarič

Energetski trg je dobesedno poblaznel. Cene goriv vztrajajo na rekordno visokih vred-
nostih, dražji so zemeljski plin, elektrika in ogrevanje. Rast cen energentov, energije in 
toplote se že neposredno pozna v denarnicah ljudi. Te bodo postale še tanjše, ko se bo 
zaradi višjih cen energentov sprožil plaz podražitev na vseh področjih.

Slovenija, Podravje � Cene energentov, elektrike in toplote letijo v nebo

Ptujčani, za ogrevanje si rezervirajte tisočaka

Ptuj � Objavljen razpis za prosta delovna mesta

Zavod za turizem Ptuj išče tri nove sodelavce
Zavod za turizem Ptuj je v ponedeljek objavil prosta delovna mesta za nove sodelavce. V zadnjih tednih sta odpo-
ved dali dve zaposleni, enega je odpustil zavod, zato nujno potrebujejo nove moči. Upajo, da jim bo uspelo sestaviti 
dobro, usposobljeno in zagnano ekipo. 

Tudi zaradi vseh teh dogodkov se 
predčasno s porodniškega dopusta 
vrača direktorica Tanja Srečkovič 
Bolšec.

Pričakovanja javnosti do dela Za-
voda za turizem Ptuj so zelo visoka. 
Že ob ustanovitvi je bilo jasno, da 
bo vsaka njihova poteza pod drob-
nogledom Ptujčanov. Kritike posa-
meznikov na račun njihovega dela 
in korona leto so terjali svoj davek. 
Samo v zadnjih tednih so odpoved 
dali kar trije sodelavci. V tako majh-
nem sedemčlanskem kolektivu to 
pomeni skoraj polovico vseh zapo-
slenih. 

„Za nami je težko leto. Dve so-
delavki sta se odločili, da poiščeta 
nove priložnosti, enemu sodelavcu 
pa smo mi dali odpoved. V pone-
deljek je bil že objavljen razpis za 
tri prosta delovna mesta. Želimo si, 
da bi bilo čim več interesa. Upam, 
da nam bo uspelo sestaviti dobro 
ekipo, ki bo odlično delala za Ptuj 
še naprej,“ pravi Tanja Srečkovič 
Bolšec, direktorica Zavoda za tu-
rizem Ptuj. Čeprav je trenutno še 
na porodniškem dopustu, se tudi 
zaradi razmer, v katerih se je znašel 
zavod, z novim letom vrača na de-
lovno mesto.

Razpis je objavljen za tri prosta 

delovna mesta: informator in po-
speševanje prodaje, razvoj turizma 
in kakovosti, nekoga pa bodo za-
poslili tudi za področje prireditev. 
Zahtevane so različne stopnje iz-
obrazbe, od pete do sedme. Kot 
pojasnjuje direktorica, tudi zato, da 
bi bil nabor kandidatov čim širši. V 
vsakem primeru jih čaka celovita 
reorganizacija. 

Srečkovič Bolščeva pravi, da se 
s podobnimi težavami srečuje še 
kar nekaj zavodov, a je na Zavodu 

za turizem vsaka sprememba po-
membna, saj gre za majhen kolek-
tiv sedmih zaposlenih, od tega je 
eden v Mestni galeriji. „Trenutno 
je organizacija dela zaradi novo-
nastalih razmer precej zahtevna, 
ampak operativno smo še vedno 
uspešni, se pa seveda veselimo no-
vih sodelavcev,“ dodaja Srečkovič 
Bolščeva.

Razpis za prosta delovna mesta 
se bo iztekel v ponedeljek, 13. de-
cembra. Po besedah direktorice so 

se za le enotedenski rok za prijavo 
odločili, ker nujno in čim prej potre-
bujejo kader. Na zadnjem razpisu je 
bilo sicer zanimanje zelo veliko, pre-
jeli so okrog 50 prijav za eno samo 
prosto delovno mesto. Tudi tokrat 
pričakujejo precejšen interes. Res 
pa je, da se je stanje na področju 
turizma zaradi vseh ukrepov, s ka-
terimi se srečujejo, precej zaostrilo 
in da je delo na tem področju za 
marsikoga postalo prevelik zalogaj.

Dženana Kmetec

Foto: ČG 

Odpoved sta dali dve zaposleni na Zavodu za turizem Ptuj, enega sodelavca pa so odpustili. 
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Foto: ČG

Na Ptuju se bo za uporabnike skupnega sistema daljinskega ogrevanja le-to 
podražilo za 68 odstotkov. Najnižjo in najstabilnejšo ceno imajo po oceni 
Agencije za energijo v Celju, to pa predvsem zaradi znatnega deleža toplote, 
pridobljene s termično obdelavo komunalnih odpadkov in toplote iz lesne 
biomase. Na sežig v Celje se vozijo tudi odpadki iz spodnjepodravske regije.

Slovenija � Dejanski letošnji dohodek kmetov

Kljub višjim cenam manjši zaslužek
Porušena ravnotežja z manjšimi pridelki in višjimi stroški 
pridelave ter približno enako rejo živali botrujejo aktualne-
mu stanju v kmetijstvu in slabšemu dohodku v primerjavi 
z letom poprej.

Lani je realni dohodek v kmetijstvu znašal 574 milijonov evrov, kar je 
bilo za sedem odstotkov več kot v 2019. Letos naj bi bil v primerjavi z 
2020 za 20 odstotkov nižji, je pa treba pri tem upoštevati, da lanska le-
tina tudi ni bila najboljša. Zato bo vrednost letošnje kmetijske pridelave 
predvidoma za štiri odstotke nižja kot lani, stroški pa zaradi višjih cen 
nekaterih pomembnih surovin precej višji, kar posledično negativno 
vpliva na dohodek. Ob tem ostajajo subvencije na približno enaki višini, 
prav tako tudi število zaposlenih v kmetijstvu.

Vrednost kmetijske proizvodnje naj bi torej letos znašala nekaj manj 
kot 1,4 milijona evrov, zmanjšana pa naj bi bila zlasti zaradi 12 odstot-
kov manjšega obsega proizvodnje pa tudi zaradi devetodstotnega 
zvišanja cen.

SD

Foto: SD

Bo letošnji zaslužek kmetov realno za petino slabši od lanskega?

Državni statistiki so pripravili prve ocene realnega dohodka v kme-
tijstvu, torej tistega, ki obsega ustvarjeno neto dodano vrednost, od 
katere so odšteti davki na proizvodnjo in prištete subvencije na pro-
izvodnjo. Kmetje naj bi tako zaslužili kar petino manj kot leta 2020, 
zlasti, kot že rečeno, na račun manjšega pridelka v rastlinski pridelavi 
in nespremenjenega prirasta v živalski prireji, in dejstvu, da so stroški 
pridelave dobesedno poleteli v nebo.

Povprečni letni stroški ogrevanja, v evrihPovprečni letni stroški ogrevanja, v evrih
       Velikost stanovanja      Stara cena       Nova cena Na m² stanovanja 
Ptuj           65 m²      648             942       14,5 evra
Kidričevo     60 m²      590             670       11,1 evra
Prikazane so bruto cene, z vsemi dajatvami in davki. Vir: JS Ptuj in Petrol
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Videm, Leskovec � Urejanje pokopališč

V Vidmu nov žarni zid
Občina Videm je letos za urejanje obeh pokopališč, v Vidmu 
in Leskovcu, namenila dobrih 120.000 evrov.

Foto: MZ

V žarnem zidu na videmskem pokopališču bo 126 žarnih niš.

Foto: ČG

Sestava nadzornega sveta kaže na to, da bo imelo lokalno okolje v pri-
hodnje pomembno vlogo pri oblikovanju Talumove poslovne politike.

Kidričevo � Novi nadzorniki Taluma

Med nadzorniki županova hči in podžupan
Skupščina Taluma je na seji konec novembra imenovala šest 
od devetih članov nadzornega sveta. Dosedanjim predstavni-
kom večinskega lastnika, državnega Elesa, se je v nadzornem 
svetu iztekel mandat.

Čeprav je bilo najprej predvideno, da nadzorni svet ostane isti, so se 
karte na koncu postavile nekoliko drugače. Priložnost za nadzorstve-
no funkcijo so dobili predstavniki iz lokalnega okolja. Nova člana Talu-
movega nadzornega sveta sta postala hči kidričevskega župana (SDS) 
Tadeja Leskovar in podžupan občine Kidričevo Bogdan Potočnik (NSi). 

Med nadzorniki po novem sedita tudi Melita Žiher iz družinskega 
podjetja Žiher v občini Gorišnica (NSi) ter Andrej Škrinjar. Od doseda-
njih članov sta v nadzornem svetu ostala Jurij Klančnik in Venčeslav 
Perko, oba področna direktorja v Elesu. Predstavniki večinskega la-
stnika so v nadzorni svet imenovani za mandatno obdobje štirih let. 
„Dva od šestih članov sta člana prejšnjega nadzornega sveta, s tem 
se ohranja kontinuiteta. Štirje so novi člani, pri tem so se zasledovali 
cilji, kot so: ustrezna izobrazbena raven (šesta stopnja ali več), ženska 
kvota, lokalna vpetost, ustrezne kompetence, več kot deset let de-
lovne dobe in poznavanje dejavnosti podjetja,“ so povedali v Talumu.

Preostali trije člani nadzornega sveta so predstavniki zaposlenih. To 
so Venčeslav Škerget, Ivan Ogrinc in Peter Marinič.

MZ

„Za vzdrževanje in ureditev obeh pokopališč smo porabili sredstva 
v višini, kot so bila planirana v letošnjem proračunu,“ so pojasnili v 
občinski upravi. „Na obeh pokopališčih smo izvajali redna vzdrževalna 
dela. V Leskovcu smo na novo tlakovali pot po pokopališču in uredili 
ograjo okrog posod za odpadke. Na obeh pokopališčih smo namestili 
nove drogove in zastave. Za ureditev pokopališča Leskovec je bilo po-
rabljenih dobrih 34.000 evrov.“

Na videmskem pokopališču namerava občina do konca leta urediti 
žarni zid s 126 žarnimi nišami. Na armiranobetonske temelje bodo na-
meščeni betonski elementi niš, ki bodo zaključeni s ploščo iz naravne-
ga kamna. Vrednost investicije je 92.500 evrov.

Videmčani so se za gradnjo žarnega zidu odločili, ker se občani v 
veliki meri odločajo za žarne pokope. „Interes ljudi za najem žarnih 
grobov oziroma polj je velik. Na pokopališču Videm imamo prostor 
za raztros pepela in posebej prostor za žarne pokope s prilagojenimi 
manjšimi grobnimi polji,“ so povedali v upravi občine in dodali, da so v 
tem mandatu precej znižali cene zakupa grobov. Zakup enojnega gro-
ba stane deset evrov, po starem je bil 85 evrov. Zakup dvojne grobne 
parcele stane 15 evrov (prej 133), žarnega groba 10 (prej 732) in grob-
nice 30 evrov (prej 282 evrov). Navedeni zneski se plačajo, če nekdo 
nima groba in ga prvič zakupi. Sicer pa se vsako leto plačuje letna na-
jemnina: za enojni in žarni grob 22,5, dvojni 29 in grobnico 58 evrov. V 
predkoronskem letu 2019 se je v proračun občine Videm s prispevki za 
pokopališče steklo okoli 34.000 evrov.

MZ

Občina Gorišnica je dober 
zgled, kar se tiče namakalnega 
sistema, saj je z njim oskrbljena 
že velika večina tamkajšnjih njiv 
– okoli 1.200 hektarjev. V prihod-
njem letu načrtujejo nadaljevati 
vlaganje v sistem. Nameravajo se 
tudi lotiti rekonstrukcije črpališča 

na namakalnem sistemu Zamuša-
ni–Formin, v okviru katerega se 
namaka 365 hektarjev zemljišč. Z 
investicijo želijo odpraviti izgubo 
vode, saj črpališče pušča, prav 
tako pa prihraniti pri električni 
energiji. Naložba je skupaj z inve-
sticijsko dokumentacijo ocenje-

na na blizu 400.000 evrov (brez 
DDV). Računajo, da bodo projekt 
skoraj v celoti fi nancirali z držav-
nim denarjem.

»Rok za oddajo vloge na razpis 
ministrstva za kmetijstvo, gozdar-
stvo in prehrano je 10. december. 
Projekti so končani, potrebnih je 

bilo tudi 50 % podpisanih pogodb 
na območju, kjer je namakalni sis-
tem,« je pojasnil občinski direktor 
Matevž Cestnik.

Če bo šlo vse po načrtu, bodo 
investicijo končali do oktobra pri-
hodnje leto.

MH

Z rušitvijo objekta Koteksa ob 
Dravi letos poleti je Ptuj dejansko 
dobil novo veduto. Ta del mesta je 
postal lepše urejen, a ne v celoti. Še 
izrazitejše so postale nekatere dru-
ge pomanjkljivosti. Dravska ulica, ki 
je po celotni dolžini polna lukenj, je 
v izjemno slabem stanju. Težav je 
veliko, zraven neurejenega vozišča 
in pločnika je težava tudi neurejeno 
odvodnjavanje vozišča in nepregle-
dnost, kar vpliva na varnost udele-
žencev v prometu.

„V sedanjem stanju Dravska uli-
ca ne zagotavlja primernih pogo-
jev za pešačenje in kolesarjenje. 
Pločniki so v nezavidljivem stanju 
in predstavljajo z vidika dostop-
nosti težavo, še posebej za ranljive 
skupine (otroke, starejše, mamice 
z vozički, invalide ipd.). Gre za ces-
to v centru mesta, kjer ni v celoti 
urejenih površin za kolesarje, a 

si MO Ptuj prizadeva, da ob vsaki 
rekonstrukciji obstoječih vozišč 
predvidijo ureditev površin tako 
za kolesarje kot tudi za pešce,“ so 
nujnost investicije pojasnili na ptu-
jski občini.

V okviru investicije je predvidena 
preplastitev krajevne ceste v skup-
ni dolžini 450 metrov. Delno bodo 
obnovili meteorno kanalizacijo, 
zamenjali dotrajane betonske rob-
nike pločnikov za pešce. Vrednost 
investicije je ocenjena na okrog 
150.000 evrov. Stekla naj bi nas-
lednje leto, ko je predviden tudi 
zaključek del. V celoti bo naložbo 
iz proračuna krila ptujska občina iz 
naslova investicijskega vzdrževanja 
cestne infrastrukture.

Gostilna Ribič, Miheličeva galeri-
ja in Glasbena šola Karola Pahorja 
so le nekateri izmed zelo obiskanih 
objektov v Dravski ulici. Pot, ki vodi 

do njih, naj bi bila kmalu neprimer-
no bolje urejena. To je toliko po-
membnejše zato, ker je to tudi šol-
ska pot mnogih šolarjev, ki obisku-
jejo OŠ Olge Meglič, pa tudi pešcev 
na poti do ptujske knjižnice, gradu, 

dominikanskega samostana ... Fre-
kvenca prometa je gotovo eden 
izmed pomembnih dejavnikov, ki 
govori v prid nujnosti sanacije tega 
dela mesta.

Dženana Kmetec

Po posameznih odborih so o 
vsebini proračuna veliko razprav-
ljali in se usklajevali. »Vsi deležniki 
so do neke mere zadovoljni s prip-
ravljenim proračunom, ki je pred-
vsem zelo investicijsko naravnan. 
Veliko stvari želimo narediti bolje, 
jih urediti ali na novo zgraditi. Vsi 
skupaj se trudimo, da bi v naši ob-
čini še lepše in bolje živeli.«

Tudi svetnik Daniel Korošec, 
predsednik odbora za fi nance, je 
predlagal občinskemu svetu, da 
sprejme predlog proračuna za pri-
hodnje leto. »Imeli smo sicer nekaj 

pripomb, a smo jih uspeli uskladi-
ti. Med drugim smo predlagali, da 
se pri naložbi povezovalne ceste 
Strelci pred odkupom in odme-
ro potrebnega zemljišča pridobi 
mnenje pristojnega ministrstva 
glede umestitve povezovalne ces-
te na sever vasi. To pomeni bližje k 
predvideni bodoči kolesarski stezi 
ob glavni cesti z namenom, da se 
odkupi čim manjši delež potrebnih 
zemljišč,« je dejal Korošec. Župan 
Gabrovec je prisotne seznanil, da 
so na Direkcijo za infrastrukturo že 
poslali poziv in čakajo na odgovor. 

Tri milijone evrov 
presežka

Kot je znano, proračun marko-
vske občine na prihodkovni strani 
obsega okoli 5,6, na odhodkovni pa 
8,2 milijona evrov. Tako veliko razli-
ko predstavlja predvideni presežek 
preteklih let v višini 2,6 milijona 
evrov, ki se prenaša v drugo leto. 
Župan Gabrovec je med večjimi 
investicijami izpostavil gradnjo re-
gionalnih kolesarskih povezav. Gre 
za skupni projekt z občinama Ptuj 
in Gorišnica, za katerega bodo iz 

lastnih sredstev v prihodnjem letu 
namenili 522.000 evrov, v letu 2023 
pa še dodatnih 123.000 evrov. Ker 
se z odkupom zemljišč, potrebnih 
za gradnjo kolesarske steze, niso 
strinjali vsi lastniki, so se prvič v 
zgodovini občine poslužili postop-
ka razlastitve. V minulem tednu so 
že prejeli prve odločbe o razlastit-
vah, na katere se je sicer mogoče 
pritožiti, vendar to ne bo zadržalo 
izvedbe. »Nekateri so celo dejali, 
da se bodo pritoževali tako dolgo, 
da se projekt ne bo izvedel,« je še 
povedal Gabrovec in dodal, da to v 
tem primeru ni mogoče, saj gre za 
naložbo nacionalnega pomena.

Kolesarsko stezo bodo gradili 
tudi od Stojncev do Borla, za kar 
načrtujejo okoli  200.000 evrov. Za 
rekonstrukcijo športnega objekta v 
Markovcih bodo namenili 220.000 
in za adaptacijo gasilskega doma 
v Borovcih 250.000 evrov. Prav 
tako bodo poskrbeli za zdravje in 
gibanje občanov z gradnjo že ome-
njenih kolesarskih stez, fi tnesa na 
prostem in kolesarski poligon z gr-
binami. V proračunu so zagotovili 
tudi precejšna sredstva za gospo-
darstvo, kmetijstvo, gasilstvo in 
druga društva, ki delujejo v občini.

Estera Korošec

Markovci � Konstruktivno sodelovanje župana in svetnikov

Občinski proračun sprejeli v manj kot pol ure
V Markovcih so v pičlih dvajsetih minutah brez razprave potrdili predlog proračuna za prihodnje leto. To je nekoliko 
nenavadno za markovski občinski svet, kjer imajo po navadi t. i. »opozicijski svetniki« dodatna vprašanja oz. predloge. 
Kot je poudaril župan Milan Gabrovec, so skušali upoštevati večino pripomb, ki so jih prejeli v času javne razgrnitve. 

Foto: EK

Na zadnji seji občinskega sveta v Markovcih so brez razprave sprejeli proračun za leto 2022.

Foto ČG 

V naslednjem letu je načrtovana prenova Dravske ulice, vrednost investici-
je naj bi znašala okrog 150.000 evrov. 

Gorišnica � Prenova črpališča na namakalnem sistemu

Investicija skoraj 400.000 evrov
V občini Gorišnica načrtujejo prenovo dotrajanega črpališča na namakalnem sistemu Zamušani-Formin.

Ptuj � Vlaganja v cestno infrastrukturo

V načrtu prenova Dravske ulice
V centru Ptuja je marsikatera cesta v izredno slabem stanju, prepotrebnih investicij je ogromno. Med njimi je tudi 
Dravska ulica, ki bo naslednje leto končno na vrsti za sanacijo.
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Videm � Potrdili proračun za prihodnje leto

Denar za vrtec, šole in kanalizacijo
Svetniki občine Videm so na decembrski seji potrdili re-
kordno visok proračun v zgodovini občine. Če bodo pod stre-
ho spravili vse zastavljene projekte, bodo odhodki občine v 
prihodnjem letu znašali 9,4 milijona evrov. Občina se name-
rava za poldrugi milijon evrov zadolžiti, a le v primeru, če 
bodo potrebovali denar za fi nančno zapiranje investicij.

Foto: MZ

Decembrska seja videmskega občinskega sveta je tekla kot po maslu. 
Vseh 17 svetnikov je glasovalo za proračun. 

Medtem ko so se minula leta pri sprejemanju proračuna mnenja 
med županovo koalicijo in opozicijo kresala, so tokrat vsi svetniki 
proračun gladko podprli. Brane Kolednik, ki izhaja iz opozicijskih vrst, 
je izrazil zadovoljstvo, da so bili prvič povabljeni na usklajevalne ses-
tanke. Edina stvar, na katero je opozoril, je bila ta, da se za krajev-
no skupnost Pobrežje, ki je največja v občini, namenja zgolj 150.000 
evrov (gradnja pločnika). Tem besedam je prikimal Andrej Rožman, 
ki ga še vedno bolijo izgubljene razvojne priložnosti občine Videm iz 
njene zgodovine. Rožman meni, da je bil na račun vsega izgubljenega 
prikrajšan občinski proračun. „Izgubili smo Bolečko vas, del Dražen-
cev in denar od jezera, s tem, da smo bili prej občina kot Markovci. Do-
bili smo avtocesto in daljnovod, a na njun račun čisto popolnoma nič, 
pa bi se verjetno dalo za avtocesto marsikaj izpogajati. Glede na vse 
našteto bi lahko bili najbogatejši, smo pa reveži. Tako visokega prora-
čuna, kot ga potrjujemo letos, še nismo imeli. Pa bi ga lahko, glede na 
to, kaj vse je naša občina v preteklosti izgubila,“ se je jezil Rožman.

V bran nekdanjima županoma, zoper katera so letele Rožmanove 
kritike, je stopil Bojan Merc. Dejal je, da sta oba zagotovo delala po 
svojih najboljših močeh in za občino naredila veliko dobrega. „Treba 
je vedeti, da ima sedanji župan v Ljubljani odprta vsa vrata. Kaj vse se 
je naredilo v minulih 16 letih v času nekdanjega župana, pa se tudi vidi 
in opazi,“ je razmišljal Merc.

Najpomembnejše naložbe
V razpravi o proračunu se je oglasilo še nekaj svetnikov, ki pripomb 

niso imeli, vsi po vrsti so proračun pohvalili. Župan Branko Marinič je 
v obrazložitvi povedal, da bodo v letu 2022 za investicije namenili pet 
milijonov evrov, nekatere naložbe bodo odvisne od črpanja državnih 
in evropskih sredstev. Največji projekt bo gradnja prizidka k vrtcu Vi-
dem (1,4 milijona evrov) in energetska obnova obstoječega poslopja 
vrtca (422.000 evrov). Energetske prenove načrtujejo za objekte OŠ 
Leskovec (662.000), občinske stavbe (281.000) in OŠ Sela (125.000 
evrov). V vaseh ob Polskavi, v Leskovcu in Šturmovcih bodo gradili 
kanalizacijo, za kar so v proračunu rezervirali okoli 840.000 evrov. 
Za investicijsko vzdrževanje in gradnjo cest načrtujejo blizu 550.000 
evrov in 138 tisočakov za projektiranje vodovoda. Župan Marinič se je 
sodelavcem v občinski upravi zahvalil za dobro opravljeno administra-
tivno delo, da so projekte pripeljali do točke, ko se lahko začne njihova 
realizacija. „Proračun smo načrtovali racionalno in gospodarno, zasta-
vili prioritetna področja. Zavedam se, da je potreb po občini veliko in 
bo treba postoriti še marsikaj, ampak koliko denarja, toliko muzike,“ 
je poudaril prvi mož videmske občine.

Svetnik Kolednik je pri sprejemanju proračuna omenil, da bi mor-
da počakali s prodajo zemljišč ob avtocesti v Lancovi vasi, za katera 
bodo preoblikovali prostorski plan, da bodo opredeljena kot gospo-
darska cona, sedaj gre za območje kmetijske proizvodne dejavnosti. 
„Po spremembi prostorskega akta lahko s prodajo iztržimo več,“ je 
razmišljal.

Mojca Zemljarič

Miroslav Mihalič je na Ptuju pre-
bival vse do zaključka študija far-
macije v Ljubljani. Nato se je kot 
magister farmacije zaposlil v eni 
večjih zasebnih lekarni v Sloveniji, 
lekarni Arnica montana v Maribo-
ru. „Ob zaposlitvi sem opravljal 
redno delo farmacevta, kasneje 
pa prevzemal dodatne zadolžitve 
ter postal odgovoren za vodenje 
lekarne. Na razpis za direktorja 
Lekarn Ptuj sem se prijavil kot 
kandidat z več kot desetletnimi 
vodstvenimi izkušnjami,“ pravi 
Mihalič, ki mu vodenje Lekarn Ptuj 
predstavlja izziv. Prepričan je, da 
mu bodo izkušnje iz zasebnega 
sektorja pomagale in doprinesle k 
pozitivnemu poslovanju in ugledu 

javnega zavoda, ki je poslej v nje-
govih rokah.

Kar se tiče prioritetnih nalog, 
pravi, da ga največ dela čaka na 
področju notranje organizacije ter 
sistematizacije dela: „Zavzemal 
se bom za učinkovito, zakonito in 
strokovno opravljanje lekarniške 
dejavnosti.“ 

Odločitev za kandidaturo v teh 
negotovih časih, ko je vodenje le-
karn izjemno zahtevno delo, zanj 
sicer ni bila posebno težka odloči-
tev. Kot pravi, se je s povečanim 
obsegom dela srečal že pri vodenju 
zasebne lekarne: „Kljub zahtevnim 
zdravstvenim razmeram nam je 
tudi v teh negotovih časih uspelo 
zagotoviti preskrbo z zdravili in os-

talo zaščitno opremo. Verjamem, 
da bom s svojim delom tudi v Le-
karnah Ptuj poskrbel za uspešno 
izvajanje našega poslanstva.“

Kar se tiče njegove vizije, Mihalič 
pravi, da si bo na področju farma-
cevtskega svetovanja z uvajanjem 
novih storitev prizadeval okrepiti 
sodelovanje z ostalimi deležniki v 
zdravstvu. Prepričan je, da bodo 
tako doprinesli k strokovnemu 
razvoju lekarniške dejavnosti in 
izboljšali izid zdravljenja pacientov. 

Za izboljšanje pa si bo prizade-
val tudi na področju fi nanc: „Na 
fi nančnem področju se bomo v 

okviru Lekarniške zbornice Slove-
nije še naprej zavzemali za prizna-
nje standardov in normativov, saj 
obstoječe fi nanciranje ne zagota-
vlja dovolj sredstev za nemoteno 
izvajanje lekarniške dejavnosti.“

Lekarna Ptuj sicer ima osem 
poslovalnic, kmalu bodo odprli še 
eno. V teku so priprave za odprtje 
nove lekarniške podružnice v Mar-
kovcih. Novi direktor Lekarn Ptuj 
je prepričan, da bodo na ta način 
– s širitvijo mreže – izboljšali dosto-
pnost do lekarniških storitev na šir-
šem območju občin ustanoviteljic.

Dženana Kmetec

A glede na utemeljitev za višje 
cene, ki jo je podal ravnatelj javne-
ga vzgojno-izobraževalnega zavo-
da (JVIZ) Osnovna šola Destrnik-
-Trnovska vas Drago Skurjeni, 
pravzaprav niso imeli druge izbire, 
kot da dvignejo roke in potrdijo 
predlagano.

Ne bodo zaposlili 
računalnikarja

Doslej veljavne cene vrtca je 
občinski svet sprejel že lanskega 
1. septembra, vendar takrat starši 
minimalne podražitve niso obču-
tili, saj je občina razliko pokrila iz 
proračunskega presežka iz leta 
2019, nova cena pa je potem de-
jansko začela veljati z letošnjim 
začetkom šolskega leta. »Z letoš-
njim letom se je dvignila minimal-
na plača, višji je regres za letni 
dopust in prehrano, po novem je 
k ekonomski ceni prištet dodatek 
za delo ponoči, in sicer za čas od-
prtja vrtca od šeste ure zjutraj. Od 
1. julija se znova izplačuje redna de-
lovna uspešnost, prav tako delavci 

napredujejo v višje plačne razrede 
in nazive,« je ravnatelj našteval 
razloge za podražitev vrtca. »Ker v 
zavodih, znotraj katerih deluje več 
vrtcev, kot je to tudi naš primer, 
velja priporočilo, da so cene v njih 
čimbolj primerljive. Na Destrniku 
bo o predlagani podražitvi vrtca 

občinski svet odločal na svoji iz-
redni petkovi seji (danes, op. p.), 
smo se pa sestali na odboru za 
šolstvo, kulturo, socialo in društva 
ter iskali, pri katerih točkah bi lah-
ko ceno znižali. Dogovorili smo se, 
da za zdaj še ne zaposlimo računal-
nikarja, za katerega smo sicer že 

sistemizirali delovno mesto in ki bi 
delal v obeh vrtcih: destrniškem in 
trnovskem.«

60 evrov več za jasli
Zaradi vsega naštetega se bo vr-

tec v Trnovski vasi precej podražil. 
Kot je razvidno iz priložene tabele, 
je nova ekonomska cena za prvo 
starostno obdobje od doslej veljav-
ne višja za dobrih 60 evrov oziroma 
12 odstotkov in znaša skoraj 550 
evrov. Za dobrih 50 evrov oziroma 
skoraj 13 odstotkov več bo treba 
plačati tudi za kombinirani oddelek 
vrtca, za katerega je ekonomska 
cena preračunana na dobrih 445 
evrov. Ni pa tako drastično povi-
šanje za drugo starostno obdobje: 
cena je višja za 22 evrov oziroma za 
šest odstotkov in po novem znaša 
malo manj kot 387 evrov.

Predlagane cene za destrniški 
vrtec so nekoliko nižje, in sicer 
dobrih 535 evrov za prvo in malo 
manj kot 384 evrov za drugo staro-
stno obdobje ter dobrih 434 evrov 
za kombinirani oddelek. Kakšna pa 
je cena v sosednji občini Sveti An-
draž v Slovenskih goricah? Jaslični 
oddelek v vitomarškem vrtcu je za 
dobrih 99 evrov cenejši, medtem 
ko je tam cena za malčke v starosti 
od tretjega do šestega leta višja za 
dobrih devet evrov.

Senka Dreu

Trnovska vas � Vrtec bo dražji od šest do skoraj 13 odstotkov

Svetniki postavljeni pred dejstvo
Višji stroški dela in sproščeni varčevalni ukrepi so glavni razlogi za dvig ekonomske cene vrtca. Dražitve trnovske-
ga vrtca niso bili veseli ne župan Alojz Benko ne občinski svetniki, saj gre zmeraj za nehvaležno potezo, s katero 
dodatno obremenijo starše, hkrati pa tudi proračun, saj razliko med ceno, ki jo glede na svoje prihodke za vrtec 
plačajo starši, krije občinska blagajna.

Foto: SD

Ravnatelj JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas Drago Skurjeni trnovskim sve-
tnikom utemeljuje razloge za podražitev vrtca.

Foto: ČG

Miroslav Mihalič

Ptuj � Ptujske lekarne z novim vodstvom

Miroslav Mihalič je novi direktor
S 1. decembrom je vodenje Lekarn Ptuj prevzel Miroslav Mihalič. Ptujčan, ki je dolga leta delal v zasebni lekarni v 
Mariboru, vodstvene izkušnje že ima, kar se tiče prioritetnih nalog pri vodenju ptujskih lekarn pa pravi: “Ob nasto-
pu mandata me največ dela čaka na področju notranje organizacije ter sistematizacije dela.“

Izbran med tremi kandidati
Potem ko se je Darja Potočnik Benčič, dolgoletna direktorica 

Lekarn Ptuj zaposlila na Lekarniški zbornici Slovenije, je kot 
vršilka dolžnosti vodenje ptujskih Lekarn prevzela Tanja Novak. 
Pri iskanju direktorja s polnimi pooblastili je imel svet zavoda kar 
nekaj težav. Na prvi razpis za to delovno mesto sta se prijavila dva 
kandidata, a nobeden izmed njiju ni bil prepoznan kot ustrezen. V 
drugem poskusu so imeli več sreče. Vse tri prijave so bile ocenjene 
kot primerne, med kandidati pa so konec septembra letos kot 
najprimernejšega izbrali Miroslava Mihaliča. Po natanko letu dni 
imajo tako Lekarne Ptuj ponovno direktorja s polnimi pooblastili.

Stara in nova ekonomska cena Vrtca Trnovska vas
Doslej veljavna ekonomska cena Nova ekonomska cena

Prvo starostno obdobje (1–3 let) 489,42 549,55 
Drugo starostno obdobje (3–6 let) 364,57 386,64 
Kombinirani oddelek 394,67 445,47 

Vir: OŠ Destrnik-Trnovska vas
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Tri praznične hiške na ptujskem 
mestnem trgu samevajo. Lokalni 
gostinci so jim želeli vdahniti življe-
nje in popestriti ponudbo v mestu. 
Za najem so se prijavili gostilna Lük, 
kmetija in vinogradništvo Cestnik-
-Vaupotič in Campus cafe. Prav ta 
teden, sočasno s prižigom praznič-
nih luči, so nameravali začeti obra-
tovati. A kot je znano, je vlada tik 
pred zdajci spremenila pogoje in jim 
dobesedno preprečila obratovanje. 
Posledično so razumljivo vsi trije 
gostinci, ki so želeli prispevati k bolj 
živahnemu dogajanju v centru Ptu-
ja, za zdaj odpovedali udeležbo na 
prazničnem decembrskem sejmu.

Črešnik: »Poskušali 
bomo kaj prodati 
vsaj v drugi polovici 
decembra«

Tudi kmetija Črešnik, ki je naje-
la hiško na tržnici, se je odločila, 
da svojih izdelkov ne bodo vsako-
dnevno prodajali. Enostavno se 
jim to ne splača, saj je njihova po-
nudba lahko zelo omejena, tistega, 
kar bi dejansko ta mesec prineslo 
zaslužek, kot so denimo topli na-
pitki, pa sploh ne smejo prodajati. 
„Klobase, kekse in ostalo, kar je 
dovoljeno prodajati, bomo najver-
jetneje ponujali v drugi polovici 
tega meseca, zdaj se enostavno ne 
splača zmrzovati, ker zaslužka ni,“ 
pravi Suzana Črešnik.

Tudi Ptujska kavarna in Škrnicl, 
ki sta nameravala v skupni hiški 
na mestni tržnici ponujati kuhano 
vino, čaj, sokove in podobno, vrat 
hiške še nista odprla. Ironično: le 
nekaj metrov vstran, v lokalu na 
tržnici, lahko ta isti ponudnik po-
nuja vse to in še več. Gostinci, ki 
sicer delujejo v mestu, so prve dni 
tega tedna dobro poslovali. Tisti, 
ki so želeli hrano in pijačo ponujati 
na stojnicah ali v hiškah, pa tega ne 
smejo. To je toliko manj razumljivo, 
ker je ob vstopu na ptujski božični 
sejem – enako tudi ostale – treba 
izpolnjevati pogoj PCT. Torej iden-
tično kot ob vstopu v lokal. Čemu 
razlika, je nemogoče logično raz-
ložiti.

Darilni program da, 
hrana in pijača ne

Tik ob hiškah je na ptujski tržni-
ci postavljeno tudi drsališče, ki je 
konstantno polno. Odraslim in ot-
rokom, starejšim od 12 let, je vstop 
na ograjeno drsališče dovoljen ob 
izpolnjevanju pogoja PCT. Tam pa 
kuhanega vina ali čaja ni možno 
spiti. Razen, če se prestavijo v go-
stinski lokal, ki je le nekaj metrov 
od prazničnih hišk na prostem. 

„Zelo nam je žal, da v prazničnih 
hiškah ni gostincev. Letos je bil in-
teres velik, prav vse bi bile polne. 
Zdaj je lahko v njih le darilni pro-
gram, medtem ko hrane in pijače 

ni dovoljeno prodajati. Spremlja-
mo, kaj se bo dogajalo naprej. V 
drugi polovici meseca upamo, da 
bomo lahko napolnili še preostale 
hiške. Takrat je tudi pri ponudnikih 
darilnega programa praviloma več 
interesa,“ pravi Tanja Srečkovič 
Bolšec, direktorica Zavoda za turi-
zem Ptuj. 

Najslabša varianta so seveda 
prazne hiške. Trenutno so jih vsaj 
nekaj zapolnili z darilnim progra-
mom lokalnih obrtnikov in božič-
nimi bazarji ptujskih šolarjev. Ti 
pridno predstavljajo izdelke, ki so 
jih izdelovali v šoli in pomembno 
prispevajo k oživljanju dogajanja na 
sejmu. 

Ptuj je v ponedeljek zasijal v soju prazničnih luči. Mes-
to je lepo okrašeno. Deluje tudi drsališče na tržnici, ki je 
že polno. Decembrsko vzdušje pa je grenko-sladko. Novi 
ukrep Vlade je do prodajalcev na božičnih sejmih neu-
smiljen. Potem ko so nabavili robo, se pripravili na delo, 
je sledila prepoved prodaje hrane in pijače. Nerazumljiv 
in nekonsistenten ukrep je do mnogih ponudnikov popol-
noma nepravičen: kuhanega vina niti ob izpolnjevanju 
pogoja PCT na prostem na ptujskem božičnem sejmu ni 
moč kupiti, v sosednjem gostinskem lokalu pa z lahkoto.

Ptuj � Grenko-sladko praznično vzdušje tudi letošnji december

Nesmisel: po kuhano vino v gostilno 

Mesto je krasno urejeno, a so žal 

Sv. Tomaž � Bo v letošnji sezoni smučišče obratovalo?

Zaradi epidemije prejeli 8.500 evrov
Na nekaterih smučiščih po državi so smučarske proge že odprli. Kdaj ali bodo sploh na-
prave zagnali na edinem urejenem smučišču v Prlekiji, v Globokem klancu pri Svetem 
Tomažu v Hranjigovcih, za zdaj še ni jasno.

Predsednik Smučarskega kluba 
Sv. Tomaž Ivan Grašič pravi: »Dež 
na dež, teren je povsem razmočen. 
Tudi novozapadli sneg ne omo-
goča odprtja smučišča.« Ob tem 
dodaja, da čakajo na pravo mrzlo 
zimo. Če bodo temperature padle 
vsaj pod minus tri stopinje Celzi-
ja, lahko pričnejo izdelovati sneg: 
»Najprej bomo zasnežili polovico 
smučišča, celotno pa smučišče tež-
ko, pač odvisno od temperatur. Za 
zasneževanje celotne proge potre-
bujemo približno teden dni, zaradi 
nizkih temperatur zasnežujemo 
v glavnem ponoči, čez dan težko, 
razen če je res mrzlo.«

Nove pridobitve in 
pomoč države

Letos so bogatejši za novejši 
snežni top, s katerim bi ob ugo-

dnih vremenskih razmerah z 
umetno snežno odejo smučišče 
prekrili hitreje. »Gre za enega 
zmogljivejših snežnih topov šved-
skega proizvajalca Super snow, 
narejenega na Češkem. V eni uri 
pri minus 10 stopinjah naredi kar 
100 kubikov snega.« Vprašanje pa 
je, ali bodo novo pridobitev de-
jansko pognali. V lanski sezoni je 
smučišče obratovalo zgolj deset 
dni, pa še to ob koncu sezone, v 
času zimskih počitnic.

Kljub lanski klavrni sezoni 
zagnani člani niso izgubili volje. 
Poleg novejšega topa so znova 
poskrbeli za kar nekaj naložb. 
»Nedolgo tega smo naredili še 
zadnje zemeljsko delo na smu-
čišču, tako da nam voda nebo 
več zalivala končnega dela smu-
čišča. V tem izteku smo naredili 
cesto za prehod živine in vse dre-

nažirali. To pomeni konec blata 
in vode, kar nam je povzročalo 
precej preglavic. Dvignili smo še 
nivo terena, kjer se bodo smu-
čarji oprijemali za vlečna sidra. 
Opravili pa smo tudi kompletne 
tehnične preglede,« je razložil 
Grašič in dodal, da so vložili več 
tisoče evrov. Pri tem je pohvalil 
državo, ki kot je povedal, jim je 
prvič doslej namenila fi nančno 
pomoč, in sicer zaradi izpada 
prihodka zaradi omejitev in epi-
demije, saj so smučišča morala 
lani trikrat zapreti. Tomaževsko 
smučišče je na ta račun prejelo 
okoli 8.500 evrov. Sicer pa jih ves 
čas podpira tudi občina.

Cene smučarskih kart v tem 
trenutku še niso določene, bodo 
pa v dosedanjih okvirjih, je ob tem 
pojasnil Grašič.

Monika Horvat

Foto: MH

V Smučarskem klubu Sv. Tomaž čakajo na nizke temperature in umetno zasneževanje. 

Foto: DK

Športno društvo Juršinci je letos obnovilo manjšo od dveh smučarskih skakalnic.

Gradnja se je začela že leta 
1986, prvo tekmovanje pa je ŠD 
Juršinci pripravilo v prelomnem 
letu 1991, čeprav se je uradna 
otvoritev zgodila šele dve leti 
kasneje, torej 1993. Na obeh ska-
kalnicah – manjši, 25-metrski, in 
večji, 45-metrski, – se je doslej 
odvilo približno 25 tekem. Prav 
srečne roke s pripravo tekmova-
nja v smučarskih skokih organiza-
torji v zadnjih letih niso imeli, saj 
narava prepogosto ni poskrbela 
za zadostno pošiljko naravnega 
snega, snežnih topov za pripravo 
umetnega pa nimajo.

Zadnjič so se tam skakalci po-

merili leta 2018, pa še takrat zgolj 
na manjši, saj za večjo ni bilo do-
volj snega. Tekmovanje so izvedli 
tudi leta 2017, pred tem pa so ga 
zaradi vremena odpovedali kar 
pet sezon zapored.

Prve letošnje snežinke, ki so 
padle že novembra, so juršinske 
športnike, tradicionalne ljubitelje 
smučanja, smučarskih skokov in 
drugih zimskih športov navdale z 
upanjem, da se letos obeta zima 
z debelejšo snežno odejo kot v 
preteklih letih. Zato so se lotili 
obnove manjše skakalnice, ki je 
po novem obdana z refl ektorji, da 
bodo v prihodnje lahko organizi-

rali tudi nočne tekme. Načrtujejo 
tudi nakup snežnega topa, s kate-
rim bi rešili pomanjkanje snežnih 
padavin, saj bi potem za izdelavo 
umetnega snega potrebovali le 
dovolj nizke temperature in za-
dostne količine vode. Upravljanje 
skakalnice je prevzel David Kvar, 
tudi sam skakalec. Povedal je, da 
se o sodelovanju in nadaljevanju 
tradicije smučarskih skokov po-
govarjajo s Smučarskim klubom 
Sveti Tomaž in zgledujejo po nji-
hovem celovitem sistemu zasne-
ževanja smučišča Globoki klanec, 
ki so ga tam uredili v zadnjih letih.

SD

Juršinci � Obnovljena manjša od dveh smučarskih skakalnic 

Če bo sneg, bodo tudi skoki
Smučarski skakalnici na Štampohu pri Juršincih sta stari približno toliko kot samostoj-
na Slovenija; bližata se tretjemu križu, zato ju je že načel zob časa.

Drsališče bo obratovalo do 10. januarja
Prižig prazničnih luči je ptujska županja Nuška Gajšek letos opravila v spremstvu mini županje Lane 

Ornik. Sočasno s tem dogodkom je začelo obratovati tudi mestno drsališče, veliko kar 420 m², ki bo 
delovalo vse do 10. januarja, vsak dan med 12. in 20. uro. Urejena je tudi točka za izposojo drsalk po ceni 
2 evra.

Od 17. do 31. decembra bo zimske popoldneve v mestu popestril ptujski Božiček z razigranimi škrati. 
Letošnja novost je Božičkov nabiralnik in izmenjevalnica „pusti darilo, vzemi darilo“.

Foto: DK

Drsališče je polno. Starši lahko ob izpolnjevanju pogoja PCT spremljajo otroke ob drsališču, ne smejo pa ob tem 
spiti čaja ali kuhanega vina. Razen, če se usedejo nekaj metrov vstran, v gostinski lokal.
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(in na tržnico) da, na stojnico ne

Foto: ČG 

hiške povečini prazne. Tudi pečenih kostanjev letos v ponudbi (še) ni.

Ormoško � Še vedno veliko ljudi potrebuje pomoč

Antoličeva: »Dogajajo se tudi kršitve«
»Ta paket mi pomeni veliko. Da preživim,« malce zadržano pove prejemnik prehrambnega 
paketa, ki je v času našega obiska prinesel vlogo za vpis v register prejemnikov pomoči na 
Območno združenje Ormož Rdeči križ (OZRK). Sekretarka Boža Antolič pravi, da je gospod 
že znan prejemnik pomoči, pri njih je v preteklosti izvajal tudi delo v splošno korist.

OZRK Ormož, ki pokriva obmo-
čje občin Ormož, Središče ob Dra-
vi in Sveti Tomaž, ima v registru 
blizu 700 prejemnikov skupaj z 
družinskimi člani. Mednje je letos 
razdelila že dobrih 1.000 paketov 
pomoči. Po besedah sekretarke 
se razmere socialno ogroženih 
ljudi tod ne slabšajo, a tudi ne iz-
boljšujejo. Statistika kaže, da so 
leta 2017 imeli prav tako blizu 700 
prejemnikov, nekaj več jih je bilo v 
zadnjih dveh letih v času epidemi-
je. Sicer pa občutnega povečanja 
prejemnikov prehrambnih pake-
tov ne beležijo. Povečini gre za 
stalne prejemnike, le kakih 10 % je 
takih, ki na leto na novo zaprosijo 
za pomoč.

Dve vrsti paketov
Ravno pred mesecem dni so 

razdelili tretji del paketov soci-
alnega ministrstva. Te pakete 
razdeljujejo tri- do štirikrat na 
leto, odvisno od količin, ki so na 
voljo. Po oceni Antoličeve ome-
njena količina pomoči zadostuje. 
Ti paketi vsebujejo mleko, moko, 
olje, riž, testenine ter konzervira-
ne pelate in fi žol. Dvakrat na leto 
razdelijo še prehranske pakete 
s pralnim praškom iz sredstev 
pomoči Fiho (ti poleg pralnega 
praška, olja, sladkorja in riža vse-
bujejo še: sadni namaz, mesni 
narezek, pašteto, sardine, kekse, 
megavito, fi žol, polento, goveji 
golaž, pšenični zdrob, grah in 
konzervirano koruzo). 

Mamica z otrokom 
sredi zime brez 
elektrike

Antoličeva, ki je sekretarka že 
36 let, sicer pravi, da ni več toli-
ko res hudih socialno ogroženih 
primerov, kot je to bilo včasih, saj 
je danes na voljo več različnih po-
moči. Med pomoči potrebnimi so 
je precej družin, kjer je zaposlen 
samo en in prejema minimalno 
plačo ali sta celo oba brezposel-
na. Veliko je tudi stisk, ki so pove-
zane z zdravstvenimi težavami, 
nekatere ogrožajo dolgoročni 
krediti, ki jih ne zmorejo plačevati 
in zato zaprosijo za pomoč za hra-
no. So pa tudi starejši, upokojen-
ci, ki imajo nizke pokojnine in ži-
vijo sami. »Osrednja pomoč Rde-
čega križa so prehrambni paketi. 
Kar se tiče fi nančne pomoči, pa je 
ta v drugi vrsti in je v primeru zap-
rositve zanjo treba podati vlogo z 
vsemi potrebnimi dokazili, nato 
pa o tem presodi komisija za so-
cialne dejavnosti. Takih vlog smo 
lani prejeli deset, devet smo jih 
odobrili, ene pa ne, ker prosilec 
ni bil upravičen. Gre v glavnem za 
poplačilo položnic. Sicer pa tega 
denarja nikoli ne damo prosilcem, 
temveč direktno poplačamo po-
ložnice ali kupimo material,« po-

jasnjuje Antoličeva in nadaljuje, 
da so letos za poplačilo zapadlih 
položnic namenili približno 4.900 
evrov. »Spominjam se mamice 
z otrokom pred dvema letoma, 
pozimi, ki so jo na domu čakali, da 
ji izklopijo elektriko. In so jo po-
tem s CSD napotili k nam, ker mi 
lahko takšne zadeve nemudoma 
uredimo in plačamo račun.« Tudi 
oni večkrat koga napotijo na CSD 
»Letos smo imeli starejši par, ki je 
živel res v nemogočih razmerah in 
se je preselil v Ormož. Tudi njima 
smo pomagali pri nabavi opreme 
ter ju za dodatno pomoč napotili 
še na center za socialno delo.«

Kršitve se dogajajo
Pakete dodeljujejo na podlagi 

dohodka in števila družinskih čla-
nov ter dokazil o posojilih in po-
dobno. »Kriteriji glede dodelitve 
pomoči so precej ohlapni. Z vsa-
kim prosilcem opravimo individu-
alni pogovor, skušamo čim bolj 
ugotoviti dejansko stanje. Ugota-
vljamo, ali ima tudi kakšen kredit 
ipd. Povečini pa gre za prejemni-
ke socialnih pomoči, kjer pa je 
praktično že iz odločbe vse razvi-
dno,« še pojasni sekretarka, hkra-
ti pa doda, da se zaveda, da neka-
teri prosilci zlorabljajo ponujeno 
brezplačno pomoč, a da nimajo 
nekih vzvodov za sankcioniranje: 
»Obstajajo npr. družine, kjer sta 
partnerja uradno ločena in eden 
izmed njiju pride uveljavljat po-
moč. Na terenu pa izvemo, da 
eden izmed njiju dela v tujini ter 
da v resnici živita skupaj. Ampak 
uradna dokumentacija kaže dru-
gačno sliko. Tukaj nimamo prav 
velikih možnosti. Lahko samo na 
lep način potipaš, nekdo ti prizna, 

nekdo ne. Nekaterim zbudiš sla-
bo vest in več ne pridejo, drugi pa 
se požvižgajo na to …«

Včasih ljudje tudi 
napačno obsojajo 

Kot je še dejala, se sicer resda 
zgodi, da po pakete morda pride 
kdo z dražjim avtomobilom, a gre 
za napačne obtožbe ljudi, saj se 
je že večkrat izkazalo, da ne gre 
za prosilčev avtomobil, temveč 
ga pripelje nekdo drug. »Nema-
lokrat se je zgodilo, da potem ta 
človek več ni hotel peljati prosilca 
po pomoč, saj so ljudje mislili, da 
on hodi po pomoč, ali pa ni več 
prišel iskat paketa za prosilca, saj 
se dogaja tudi to, da posamezni-
ki dvignejo paket za prosilca, ker 
pač ne more priti do nas. Težko pa 
je tudi, ko vidiš, da nekateri pride-
jo po pomoč s taksijem, saj nimajo 
avtomobila, in si s tem delajo do-
datne stroške.«

Najbolj jo veseli, ko 
se iz stiske izvlečejo 
otroci in iz nje 
potegnejo tudi starše

Kot še pove, ji je še vedno naj-
težje, ko gre za socialno šibke 
družine, kjer so otroci s poseb-
nimi potrebami in imajo različne 
zdravstvene težave tudi njihovi 
starši. Na drugi strani pa jo najbolj 
razveseli, ko vidi, kako se iz stiske 
izvlečejo otroci, ki so živeli v druži-
nah, odvisnih od pomoči RK, in iz 
tega kolesja potegnejo tudi svoje 
starše. Med vsemi prejemniki pre-
hrambnih paketov je skoraj vsako 
leto blizu 70 otrok.

Monika Horvat

Foto: MH

Sekretarka OZRK Ormož Boža Antolič pravi, da se število prejemnikov 
ne povečuje.

En ponudnik, dvojna 
pravila

Ponudnike, ki so se letos pri-
javili in nameravali najeti ptujske 
praznične hiške, bodo oprostili pla-
čila. Letos je cena najema simbolič-
na, 50 ali 100 evrov za cel decem-
ber. Srečkovič Bolšečeva pravi, da 
je bil namen popestriti ponudbo, 
ne pa zaslužiti na račun ponudni-
kov. A kljub dobremu namenu je 
nesmiseln ukrep vlade marsikomu 
prekrižal račune. Da je res nelogi-
čen, kaže še en konkreten primer: 
gostilna Lük v Murkovi ulici lahko 
obratuje normalno, nekaj metrov 
nižje, pred Mestno hišo, pa hrane 
in pijače na prostem ne smejo po-
nujati. Po pojasnilih stroke naj bi 
bil prenos virusa tako manj rizičen, 
kar pa je z vidika kmečke logike pač 
povsem nerazumljivo. Težave mno-
gih gostincev se tako stopnjujejo, 
(p)ostajajo ena najbolj prizadetih 
panog. Že tako ograjena sejmišča 
bi bili pripravljeni opremiti tudi s se-

dišči ali urediti sistem „take away“. 
Vse to bi bilo bolje kot trenutno 
veljavni ukrepi. Lani so bile sicer 
omejitve še veliko bolj rigorozne, 
a vsaj nekoliko bolj konsistentne. 
Obratovali niso ne sejmi ne lokali. 

Edina hrana, po kateri si bo mož-

no zapomniti letošnji december, 
je kostanj. Čeprav je prodaja tega 
dovoljena, pa ga na Ptuju nikjer ni 
možno kupiti. Štajerci ne slovimo 
ravno po najboljših jedcih kosta-
nja, prej po (marsi)čem drugem. 

Dženana Kmetec

Število prejemnikov pomoči RK na približno enaki ravni
Leto / število prejemnikov 2017 2018 2019 2020 2021*
Skupno število prejemnikov z družinskimi člani 695 684 790 796 696
Od tega otroci, stari 15 let ali manj 75 64 73 97 72

Virr: OZRK Ormož

*Podatki do 30. novembra 2021

Foto: ČG

Kuhanček v Ljubljani 
prodajajo na tržnici

Z vladnim ukrepom je prepovedana 
strežba hrane in pijače na prazničnih 
sejmih. Izjema je prodaja kostanja, ki ga 
menda jemo med hojo in luščine mečemo 
po tleh. Je pa zato od srede tedna v 
sklopu »tržnične prodaje« tudi gostincem 
omogočeno poslovanje na Pogačarjevem trgu 
v Ljubljani, je sporočil direktor Ljubljanskih 
parkirišč in tržnice Andrej Orač. Po Oračevih 
besedah je namreč nesprejemljivo, da 
na ljubljanski tržnici ne bi bilo mogoče 
prodajati stvari, ki jih ponudniki prodajajo 
celo leto. V to kategorijo se po njegovih 
besedah med drugim uvršča odprta kuhinja 
in prodaja tekstila, kar da ne spada pod 
sejemsko prodajo, ampak tržnično. Zato 
bodo gostincem na Pogačarjevem trgu 
omogočili prodajo, hkrati pa ljudi pozivajo 
k spoštovanju epidemioloških ukrepov in 
odločitvi za cepljenje proti covidu-19. (R. T.)

Črešnik: „Ta ukrep je diskriminatoren!“
Suzana Črešnik iz kmetije Črešnik, ki je ena tistih, ki skozi 

vse leto pomembno prispevajo k ponudbi v ptujskem mestnem 
jedru, je razočarana nad sprejetimi ukrepi, saj pravi, da so 
diskriminatorni do tistih, ki imajo premične obrate: „Gostinci, 
ki imajo lokale, lahko ponujajo pijačo tistim, ki so v gostilni in 
pijačo prodajajo tudi za zraven. Nam pa ni dovoljeno nič od tega. 
Nabavili smo mize, stole, pripravljeni bi bili tudi na to, da lahko 
prodamo le toliko pijače, kolikor je stolov, kot je veljalo v času 
prodaje kostanjev, pa so še to zdaj onemogočili.“ 

Počutijo se zapostavljene, tudi z dejstvom, da je ob vstopu na 
sam ptujski božični sejem treba pokazati posebej potrdilo PCT, 
niso zadovoljni: „Lahko bi uredili eno ograjo vse okrog tržnice. 
Zdaj je nelogično, da morajo ljudje pokazati PCT, ko gredo na 
drsališče, in posebej še enkrat, ko vstopijo na božični sejem.“
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Kot je zapisano v obrazložitvi, 
se cene programov v vrtcu v naj-
večji meri zvišujejo zaradi pove-

čanja stroškov dela (napredovanja 
zaposlenih, izplačevanje redne 
delovne uspešnosti, večji regres, 

jubilejne nagrade, odpravnine ob 
upokojitvi …), bolniških odsotnos-
ti in dodatnega oddelka na novi lo-
kaciji. Hkrati pa so se tudi občutno 
zvišali stroški materiala, storitev in 
živil.

Županja Darinka Fakin je mnen-
ja, da se bo primanjkljaj, ki je že 
sedaj okoli 4.000 evrov na mesec, 
v prihodnjih mesecih še poveče-
val, predvsem na račun podražitve 
energentov. »Če bi z glasovanjem 
o višanju cen predolgo odlašali, bi 
se lahko v zelo kratkem času zgodil 
res velik »minus«, kar bi pomenilo 
precejšnji dvig cene za starše. De-
lež podražitve ni tako velik, nove 
cene pa so primerljive s cenami so-
sednjih vrtcev.«

Ob tem je Fakinova poudari-
la, da lahko o tej temi glasujejo 
tudi na korespondenčni seji, če 
bi kateri izmed svetnikov menil, 
da potrebuje več časa za preuči-

tev gradiva. Vsi navzoči so z dvi-
gom roke potrdili, da se strinjajo 
z glasovanjem. Oglasil se je samo 
svetnik Kristijan Lovrenčič, ki je 
opozoril na nekaj pomanjkljivosti. 

Med drugim je poudaril, da so od 
Osnovne šole Majšperk ponovno 
prejeli gradivo veliko prepozno, 
kar se ni zgodilo prvič. »Moti me, 
da so stroški prikazani na mesečni 

namesto na letni ravni, tudi ocene 
posameznih stroškov so prikaza-
ne zelo pavšalno in na »okroglo«, 
saj so pri posameznih postavkah 
več ali manj samo »nule« na koncu 
zneskov. Kar nekaj stvari je »malo 
čudnih«, zato predlagam, da zavod 
v prihodnje pripravi natančnejši in 
podrobnejši izračun v daljšem ča-
sovnem obdobju,« je dejal Lovren-
čič. Z njegovimi ugotovitvami se je 
strinjala tudi županja Fakinova in 
dodala, da zaokroženi zneski res 
nekoliko izstopajo. Vsekakor bodo 
zavod z vsemi temi ugotovitvami 
seznanili in mu naložili pripravo 
podrobnejših izračunov. 

Estera Korošec

Osnovna šola Majšperk je tik pred zdajci pripravila nov predlog cen programov za vrtec 
v Majšperku. Cene naj bi se podražile za nekaj manj kot štiri odstotke. Občina je na-
mreč gradivo z novimi izračuni prejela na dan decembrske seje, zato sprva sploh niso 
nameravali te točke uvrstiti na dnevni red. Po temeljitem razmisleku pa so se vendarle 
odločili, da bodo svetnike in svetnice o tem seznanili pod točko razno. 

Majšperk � Vrtec posluje s 4.000 evri minusa na mesec

Starši bodo za vrtec plačevali nekoliko več

Zavrč � Praznična zasaditev 16 hrušk

Do gradu skozi osvetljen drevored
V občini Zavrč so v teh dneh slovesno prižgali praznične luči. 
Letos prvič so osvetlili tudi okolico gradu, kjer je še posebej 
romantično. Do gradu se namreč lahko sprehodite skozi dre-
vored hruškovih dreves, na katera so namestili lučke.

Ormoško � S prazničnimi lučmi vstopili v december

Ormož krasi 70.000 luči
V praznični sij stoterih lučk se je minuli teden odelo mesto Or-
mož. Znova je lepši tudi nekdanji ormoški hotel, ki vabi s foto 
kotičkom v obliki darila, okrašenim z lučkami. Zasijali pa sta 
tudi občini Sveti Tomaž in Središče ob Dravi.

Sv. Andraž � Po Črni gori še andraški Las Vegas

Sprehod skozi pravljično vas
Središče Vitomarcev je tudi letos zasijalo v prazničnih luč-
kah in še najbolj spominja na kakšen ameriški božični fi lm.

Na slavnostnem dogodku v minulem tednu je župan Slavko Prav-
dič skupaj s podžupanoma in zaposlenimi na občinski upravi, svetniki, 
predsedniki društev in političnih strank simbolično posadil šestnajst 
Hardijevih visokostebelnih hrušk, ki tvorijo enostranski drevored 
v dolžini okoli stotih metrov ob asfaltirani pešpoti. Slednja poteka 
vzdolž roba parka  iz smeri nogometnega igrišča proti gradu. Kot so 
sporočili iz občinske uprave, so na tem mestu rasle smreke, ki pa so 
kazale znake poškodb, zato so jih posekali. Prav tako so mnenja, da 
smreke niso primerne za drevoredne nasade na območju, ki spada 
pod zavarovano območje kulturne dediščine Zavrč – vaško jedro. 

Slovesen prižig lučk je bil pospremljen z glasbo, božično pesem pa 
je zapela Elena Zebec, učenka 5. razreda Osnovne šole iz Zavrča.

Pred novoletno-božičnimi prazniki bo završke otroke od prvega do 
vključno desetega leta starosti obiskal še Božiček. Do njihovih domov 
se bo pripeljal s konjsko vprego in jim izročil darilo.

EK Prvi dan v decembru so v Ormožu pripravili virtualni prižig luči. Praznič-
na razsvetljava prinaša nekaj manjših novosti, toda glavnina je podobna 
lanski. Mesto žari v tisočerih lučkah v svetli barvi, žarijo pa tudi vijolične, 
zelene, rumene in modre luči. Center občine krasita dve drevesci – na 
Grajskem trgu tradicionalna jelka, na Kerenčičevem trgu pa že znana jel-
ka buteljka. »Destinacija Jeruzalem Slovenija je vinska destinacija in je ta 
ideja, da je novoletna jelka v obliki buteljke, avtentična za naš kraj,« so 
pojasnili z občine. 

Tudi letos so mesto dekorativno obogatili s fi gurami in liki, povezani-
mi z decembrskim in prazničnim časom. Pravljična dežela Severolandija, 
kjer se rade zadržijo družine in se med liki fotografi rajo, je postavljena na 
Grajskem trgu pred glasbeno šolo. Tudi drugod po mestu so postavljeni 
dekorativni liki in fi gure. Pritegne pa tudi okrašen nekdanji ormoški hotel 
s fotokotičkom. 

Poleg mesta so okrašena tudi druga krajevna središča. Vseh lučk, malih 
in velikih, je približno 70.000. Letos so dokupili blizu 9.000 novih lučk. 
Postavitev so izvedli delavci režijskega obrata. 

MH

Priprave na krasitev so trajale kar mesec dni, za ulično osvetlitev pa 
je občina kupila tudi dodatne lučke. Pri obnovi ceste so v ta namen 
postavili več drogov za javno razsvetljavo, zanje pa kupili 35 novih 
okraskov, da bodo dodatno polepšali občino v prazničnem času. Ob 
vstopu v Vitomarce, natančneje pod cerkvijo, domačine in obiskovalce 
pričaka veliko osvetljeno zeleno srce, pravljična podoba vasice, ki je 
nastala kot plod skupnega dela, pa je v časih epidemije ljudi še bolj po-
vezala. Pa čeprav zaradi ukrepov ne bo običajnih prazničnih dogodkov.

SD
Foto: Občina Zavrč

Pot do gradu Zavrč v soju prazničnih luči

Foto: MH

Tako je okrašen Ormož.

Foto: SD

Vitomarci so te dni videti kot podoba iz kakšnega ameriškega božičnega 
fi lma.

FotoCG

Višanje cen vrtca je posledica povečanja stroškov dela in bolniških odsotnosti.

Cene programov vrtca v sosednjih občinah: 
Vrtec Cena za 1. Starostno 

obdobje (v evrih)
Cena za 2. Starostno 

obdobje (v evrih) Kombiniran oddelek

Žetale 556,29 446,15 -
Videm pri Ptuju 516,75 353,47 402,89
Cirkulane 513,32 425,27 -
Podlehnik 510,43 425,37 -
Majšperk 508,07* 391,98 -
Kidričevo 502,57 380,34 -

Vir: OŠ Majšperk

*Nova potrjena cena, ki začne veljati s 1. 1. 2022

Starši si želijo možnost počitniške rezervacije 
tudi med poletnima mesecema

Svetnik Kristijan Lovrenčič, ki je sicer tudi član sveta zavoda 
OŠ Majšperk, je med drugim izpostavil, da je že nekaj časa med 
starši pobuda, da bi se lahko počitniške rezervacije (neprekinjena 
odsotnost otroka za največ en mesec) uveljavljale tudi od 15. 
julija do 15. avgusta, kar bi bilo za marsikaterega starša veliko 
prijaznejše. Po trenutno veljavnem sklepu se lahko rezervacije 
uveljavljajo namreč samo za julij ali avgust (ne pa delno julija in 
delno avgusta). Za počitniško rezervacijo sicer plačajo starši 50 % 
zneska, določenega z odločbo, preostalo pa krije občina.

Foto: EK

Majšperški svetniki in svetnice so potrdili nekaj manj kot štiriodstotno 
podražitev vrtca.

Občani so začeli s tradicijo decembrske okrasitve zunanjosti svo-
jih hiš in vrtov že pred leti, z uličnimi lučkami pa se jim je pridružila še 
občina. Letos so še bolj združili moči in poskrbeli, da so hiše, vrtovi in 
poldrugi kilometer dolga pot skozi Vitomarce še bolj okrašeni in osvet-
ljeni kot kadarkoli doslej. Če že imamo svojo Črno goro, kot domačini 
imenujejo cesto, ki vodi mimo občine in pokopališča, pa imejmo še svoj 
bleščeči Las Vegas, se pošalijo.
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Tudi največji sladkosnedneži pri-
znavajo, da so nekaj posebnega, 
četudi so narejene iz črne čokolade 
s polnili, ki prav tako niso običajna 
oz. sploh ne gredo skupaj s čoko-
lado. Matevž Božič za osnovno 
surovino uporablja eno najboljših 
čokolad – 55-odstotne belgijske 
čokolade Callebaut. Kupuje jo v 
kapnicah, ki jih nato pretopi. Zaradi 
tega, ker je zelo občutljiva na vlogo 
in temperaturo, lahko praline izde-
luje le od oktobra pa do maja. Imel 
je srečo, da so prostori na Sloven-
skem trgu 9 idealni za ročno izde-
lavo pralin: temperatura je odlična, 
kot tudi vlaga, četudi gre za zelo 
staro stavbo. V preostalem času pa 
pravi, da se bo posvetil izdelavi dru-
gih sladkih dobrot, tudi sladoledu z 
različnimi teksturami, in kateringu.

Ko je začel kuhati v Hiši Denk v 
Zgornji Kungoti, sta s šefom gos-
tišča Gregorjem Vračkom, sam je 
vodil kuhinjo (sous chef), spre-
mljala vse svetovne trende, kar se 
tiče samega dela v gostinstvu oz. 
priprave jedi. Čokolada je kot teh-
nični produkt zelo zahtevna, vklju-

čiš pa jo lahko povsod, od sladice 
do glavne jedi. Še najbolje se nje-
ne grenke note podajo k divjačini. 
V hiši Denk Matevž Božič več ne 
dela, trinajst let napornega dela, 
večinoma na nogah, je bilo dovolj, 

da je začel razmišljati in iskati nove 
izzive.

Čokolada, ki je hrana bogov, hra-
na za dušo, pa ga je že od nekdaj 
zelo zanimala, kot tudi njegovega 
šefa v Hiši Denk. Kamorkoli je šel 

skupaj z Vračkom, vedno sta zavi-
la v katero od čokolaternic, da sta 
videla, kako se dela in kaj delajo 
oz. kakšen je okus pralin, kakšen 
je standard. Ročno izdelana prali-
na ima namreč svoj standard: mili-
meter globine, dva milimetra dna, 
ostalo je polnilo. Tudi glazure dela 
ročno iz kakavovega masla, ki mora 
imeti enako temperaturo. Veliko 
tega, kar je potreboval za nov zače-
tek, pa je zapisano tudi v kuharskih 
knjigah.

Blagovna znamka ptujskih pralin 
je Xococ, kar v originalu, azteškem 
jeziku pomeni grenko, aromatično, 
razloži Matevž Božič, ki se je v času 
korone odločil, da je čas za nove 
izzive, izbral je praline, ki jih je že 
nekaj časa delal.

Obiskovalci znajo ceniti 
„ptujsko“

„Rad delam stvari, ki jih imam 
rad. Tudi zato imajo moje praline 
malo drugačne okuse. V čokolado 
se da lepo vključiti veliko drugih 
stvari. Npr. ocvirk, če je dober, ima 
lešnikast okus. Ocvirke dobim od 
prijatelja, ki ima v Zgornji Voličini 
(krško-poljske prašiče). Vključil 
sem tudi čebulo, ki je v osnovi slad-
ka, pa pistacijo in hren, navdih sem 
dobil od ene japonske sladice. Tudi 
bučno olje se lepo poda k sladke-
mu. Popularen je tudi rakitovec, 
ima dobro kislino. Raje uporabljam 
domače sestavine kot eksotične. 
Sadje uporabljam sveže, da ostane 
celo, ima več okusa. Četudi je sadje 
v čokolado težko vključiti zaradi ki-
sline,“ pove Matevž Božič.

Matevž Božiča se je odločil, da bo 
Ptuj mesto njegovih pralin, da bo 
ostal v svojem mestu, Ptujčanom 
in obiskovalcem ponudil nekaj, kar 
nastaja na Ptuju in z lokalnimi okusi. 
Najpogostejši kupci so Avstrijci in 
Nemci. Všeč jim je, da lahko kupijo 
produkt, ki je narejen na Ptuju, ki je 
s Ptuja. Tudi čokolado lahko dobijo 
pri njem, ki je prav tako izdelana po 
posebnem postopku, malo drugače 
kot običajna tablica.

»Upam, da bo šlo,« pravi Matevž 
Božič. Trudil se bo, da bo ponudbo 
obogatil, dodajal nove produkte. 
Tudi različne namaze in čokoladne 
omake bo kmalu ponudil.

MG

Ptuj � Grenko-sladka čokoladna zgodba Matevža Božiča  

Ptujske praline z okusi ocvirkov, čebule, rdeče pese ...
Za matiranimi okni Slovenskega trga 9 na Ptuju se skriva čokoladni zaklad, ptujska čokoladnica XOCOC Matevža Boži-
ča, ki se je specializiral za ročno izdelane praline z domačimi lokalnimi okusi. V celoti so izdelane iz naravnih surovin, 
brez dodatkov, ekstraktov, konzervansov, brez dodanega sladkorja, zato imajo tudi kratek rok trajanja, le tri mesece. 
Malo verjetno pa tudi je, da bi jih nekdo hranil tako dolgo, ker so tako mamljive in polnega okusa, da hitro poidejo.

Foto: Črtomir Goznik

Matevž Božič: „Čokolada me je že od nekdaj zanimala. Kamorkoli sem potoval, vedno sem tudi obiskal čokoladni-
ce, da sem videl, kako delajo, kaj ponujajo.“

Foto: Črtomir Goznik

Izdelovanje pralin je zahtevno. Čokolada je zelo občutljiva na vlago, temperaturo. Če je v prostoru le nekaj stopinj 
več ali če čokolado segrejemo za stopinjo več, praline ne bodo uspele. Podobno je tudi z vlago v prostoru. Slovenski 
trg 9 ima idealne pogoje za izdelavo pralin.

Destrnik � Zelene površine v Janežovskem Vrhu

Če ni za obrt, naj bo za šport
Občina je objavila osnutek podrobnega občinskega prostor-
skega načrta (OPPN) za parcele v Janežovskem Vrhu, kjer 
naj bi v prihodnje uredili rekreacijske površine.

Foto: SD

Zraven nesojene obrtne cone v Janežovskem Vrhu naj bi uredili športni 
park. 

Ponovno v prekvalifi kacijo zemljišča
Športno-rekreacijsko območje Janežovski Vrh je pravzaprav del 5 

ha velikega občinskega zemljišča. Tam je Franc Pukšič poslovno-obr-
tno cono načrtoval še v svojem prejšnjem mandatu in jo takrat tudi 
umestil v občinski prostorski načrt (OPN). Zaradi predčasnega odho-
da z županske funkcije projekta ni uspel pripeljati do cilja, čeprav je bil 
po njegovih zagotovilih interes investitorjev za gradnjo velik. Ko se je 
znova zavihtel na županski stolček, je obljubil nadaljevanje začetega 
projekta, a se je zataknilo pri taistem OPN, iz katerega je bivši župan 
Vladimir Vindiš poslovno-obrtno cono izločil, saj se mu je zdela lokacija 
zanjo primernejša na Drstelji.

Polovica zemljišča v Janežovskem Vrhu je po trenutno veljavnem 
OPN opredeljena kot t. i. imenovana zelena cona, namenjena gradnji 
športnih objektov in igrišč, druga polovica pa je kmetijsko zemljišče, 
ki ga želi občina, tako je že pred meseci napovedal Pukšič, ponovno 
prekvalifi cirati v gradbeno. Takrat si je na tem delu želel bencinskega 
servisa, selitev režijskega obrata, oljarno, predelovalnico lesa in še kaj, 
a seveda le, če mu bo uspela sprememba občinskega prostorskega 
načrta. 

Senka Dreu

Spodnje Podravje � Regijski vodovod

Začenja se projektiranje
Letošnje leto je za regijski projekt obnove vodovoda pre-
lomno, saj se je po dolgih letih razprav, predvsem pa prere-
kanj med župani pričelo projektiranje.

„Večina usklajevalnega dela je za nami, zdaj je na vrsti projektiranje, 
ki je potrebno za pridobivanje gradbenega dovoljenja. To je pogoj za 
črpanje sofi nancerskih sredstev,“ je povedal direktor uprave mestne 
občine (MO) Ptuj in vodja projekta Alen Jevtović.

Te dni je v sklepni fazi oddaja naročila za projektiranje skupnih cevo-
vodov na sistemu, medtem ko je večina občin vsaka za svoje območje 
projektiranje že naročila ali pa izbrala projektanta. Jevtović je dejal, 
da bo cena projektiranja za skupni del cevovodov (72 kilometrov) 
312.000 evrov, dokumentacija do gradbenega dovoljenja bo predvi-
doma izdelana v pol leta. Na skupnem delu projekta ostaja odprto 
vprašanje projektiranja vodnjakov in nadzorno-krmilnega sistema. Za 
ta del projektiranja MO Ptuj pripravlja razpis, objaviti ga želijo še letos. 
„Pričakujemo, da se bosta  pri projektu merila dva kazalnika: izbolj-
šanje kakovosti pitne vode in zmanjšanje izgub na sistemu. Tisto, kar 
izhaja iz osnovnih pristojnosti občine, je, da zagotavlja primerno infra-
strukturo, po kateri teče voda, ki je zdrava in kakovostna,“ je pojasnil 
direktor ptujske občinske uprave Jevtović.

MZ

Čokolada je zdravilo in odličen afrodiziak 
Vsega, kar se loti, se Matevž Božič loti študijsko, ničesar ne prepušča naključju, ne samo pri 

izdelkih, tudi glede modelov. Upa, da bo kmalu lahko predstavil pralino v obliki ptujskega grba, 
čokoladno Slovenijo, s polnili po regijah, z bučnim oljem, čebulo, olivnim oljem, ocvirki.

Pralina mora zahrustati, sicer ni prava pralina. Kot je dobro vedeti, da je črna čokolada zdrava 
že, če ima 50 odstotkov kakava. Že Azteki so bili prepričani, da je odličen afrodiziak. Zagotovo 
pa hrana, ki izboljšuje razpoloženje. Dobro vpliva tudi na cirkulacijo krvi, zmanjšuje pa tudi 
tveganje za možgansko kap.

Foto: Črtomir Goznik

Ptujske praline vabijo s številnimi domačimi okusi (ocvirki, čebula, pesa ...). Najpogostejši kupci so Avstrij-
ci in Nemci. Všeč jim je, da lahko kupijo izdelek, ki je narejen na Ptuju.

Gre za območje, ki na svoji vzhodni strani leži ob državni cesti Ptuj–
Lenart, odsek Rogoznica–Senarska. V Arhitekturnem biroju Šmid so 
obravnavano območje razdelili na tri dele: rekreacijski park na severu, 
parkirišče in večnamensko igrišče v osrednjem delu ter nogometno 
igrišče in spremljevalni objekt na jugu. V rekreacijskem parku bodo 
uredili parkovne površine s tlakovanimi potmi, klopmi in otroškimi ig-
rali. Tam bo tudi dovolj prostora za trimsko stezo, fi tnes na prostem 
ali druge podobne zunanje športne ureditve za rekreativne športni-
ke. V osrednjem delu je ob športnem igrišču predvidenih 49 parkirnih 
mest, na dveh dodatnih parkiriščih ob cesti pa še 24. Poleg nogome-
tnega igrišča na južnem delu bodo postavili tudi spremljevalni objekt 
za garderobe, sanitarije in druge društvene prostore. Vsi trije deli ob-
močja bodo med seboj povezani s pešpotmi.
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Podravje � Iz studia Radia Ptuj

Dvajset let oddaje Z glasbo do srca
Priljubljena oddaja Z glasbo do srca na Radiu Ptuj letos praznuje dvajset let. Ves 
čas jo ustvarja Marjan Nahberger, ki pravi, da je najlepša nagrada to, da so tako 
poslušalci kot glasbeniki oddajo in njega kot ustvarjalca vzeli za svoja. 

Rojstni dan oddaje, ki se je 
sprva imenovala Peta noč, je 7. 
september 2001. Da so bili pos-
lušalci željni prijetnih melodij, 
ki sežejo do srca, kaže tudi dej-
stvo, da je po samo dveh tednih 
ustvarjalcem uspelo s koncer-
tom napolniti dvorano Šolskega 
centra Ptuj. ''Po osamosvojitve-
ni vojni so se v Slovenijo začeli 
vračati glasbeniki z območja 
nekdanje Jugoslavije in skupaj z 
domačimi ustvarjalci smo poskr-
beli za nepozaben dve uri in pol 
dolg koncert. Tudi v radijski od-
daji, ki je sprva trajala dve uri, na 
željo poslušalcev pa smo jo po-
daljšali še za dve in ji nadeli ime 
Z glasbo do srca, sem v teh letih 
gostil največje zvezde domače 
in jugo glasbene scene. Tudi 
lepe prijateljske vezi sem spletel 
z glasbeniki, ki so se zmeraj radi 
odzvali povabilu,'' strne vtise 
Marjan Nahberger. Poseben 
izziv je bila tudi organizacija Fe-
stivala z glasbo do srca, ki je bil 
med glasbeniki izjemno dobro 
sprejet, poslušalci pa so se ved-
no radi udeležili koncertov, ki jih 
je Marjan z ekipo Radia-Tednika 
pripravljal tudi dvakrat na leto. 
V zadnjih letih je koncert pote-
kal spomladi, posvečen dnevu 
žena in materinskemu dnevu. 

Dvajsetletnice oddaje zaradi 
epidemioloških razmer ni bilo 
moč obeležiti, a Marjan ostaja 
optimist: ''Če bodo razmere 
to dopuščale, upam, da bomo 
koncert lahko pripravili prihod-
nje leto spomladi. Tudi takrat 
obljubljam, da bodo z nami naj-
boljši glasbeniki, ki jih ima publi-
ka res rada.'' 

Do takrat pa mu v veselje 
ostaja ustvarjanje redne sredi-
ne oddaje – najlepši občutek 
je oddajo ustvarjati v živo in 
doživeti pristen odziv poslu-
šalcev, njihove glasbene želje 
in pozitivno energijo. In to je 
tisto, kar mi daje motivacijo za 
delo vnaprej,'' zaključi Marjan 
Nahberger.  (nš)

Foto: ČG

»Z veseljem smo se odzvali na 
povabilo podjetja Petrol, da bi 
okrasili njihovo prodajno mesto. 
Ustvarjalne zamisli so prispevale 
naše vzgojiteljice in odlično izpe-
ljale svoje delo. Sicer pa smo z 
omenjenim podjetjem sodelovali 
že v preteklosti, saj smo od njih 
že dvakrat v zadnjih desetih letih 
prejeli donacijo,« je dejala Anita 
Malovič, pomočnica ravnatelja za 
vodenje vrtca Podlehnik.

Po besedah vzgojiteljice Tama-
re Lah so si okrasitev zamislile so-
delavke skupaj: veliko je krogcev, 
smrečic in drugih prazničnih moti-
vov. Prevladuje predvsem zelena 
barva, s katero so želeli praznično 
popestriti prodajni prostor. »Pri 
izdelovanju okraskov smo posku-

šale čim bolj vključiti otroke, ki so 
pomagali pri barvanju in odtisko-
vanju.« Zaposleni na bencinskem 
servisu so nato skupaj z vzgojite-
ljicami praznično okrasili prodajno 
mesto in tako pričarali decembrsko 
vzdušje.

Kot je izpostavila Daniela Riba-
rič Selaković, izvršna direktorica 
za področje maloprodaje v skupini 
Petrol, so taki dogodki pomembni 
za timsko povezovanje in dobro 
sodelovanje z lokalnim okoljem. 
»Mi smo del podlehniške občine in 
njenih prebivalcev, z njimi živimo 
in se povezujemo. Vsako leto pred 
novoletnimi prazniki podelimo do-
nacije različnim institucijam v oko-
lju, kjer delujemo,« je dejala Riba-
rič Selakovićeva. Vsak poslovodja 

bencinskega servisa ima na voljo 
določeno kvoto donacij, ki jih raz-
poredi izbranim institucijam (vrtci, 
socialno ogrožene družine, invalidi 
…) po lastni presoji v sodelovanju 
s sodelavci. 

Sodelovanje vrtca in bencinske-
ga servisa v Podlehniku je pozdra-
vil tudi župan Sebastian Toplak in 
poudaril, da je podjetje Petrol eden 
pomembnejših zaposlovalcev v nji-
hovi občini. Prav tako je bencinski 
servis pomembna zbirna točka za 
občane, hkrati pa je tudi »zadnji 
in prvi branik na južni meji«: »Ben-
cinski servis  je tisti, kjer se turisti 
najprej ustavijo, kjer dobijo prvi vtis 
o naši državi, zato je pomembno, 
da je lepo in sodobno urejen.«

Estera Korošec

Podlehnik � Praznično okrasje na bencinskem servisu

Sodelovanje vrtca in Petrola
Otroci podlehniškega vrtca in njihove vzgojiteljice so imeli zadnja dva tedna polne roke 
dela. Ustvarjali so namreč novoletne okraske za bencinski servis v Podlehniku.

Foto: EK

Predstavniki vrtca in občine Podlehnik ter skupine Petrol pred okrašenim bencinskim servisom

Slowatch v Qcentru
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Se vidimo v Qcentru Ptuj v Puhovi!

Vse za decembrsko veselje – v Qcentru Ptuj
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5. decembra 1991 ob 15.45 se je v 
novem prizidku ptujske porodnišni-
ce rodil prvi otrok. Deček, velik 49 
cm in težak 2.850 gramov, se je v 
zgodovino SB Ptuj zapisal z velikimi 
črkami, saj njegovo rojstvo predsta-
vlja pomemben mejnik. »Iz starih, 
majhnih, utesnjenih prostorov smo 
se preselili v lepše, večje. To je bila 
za nas velika sprememba, ki smo je 
bili še kako veseli, tu je bilo vse lepo, 
novo, svetlo, veliko,« se spominja 
medicinska sestra Iva Plajnšek, ki je 
v ptujski porodnišnici preživela vso 
svojo karierno pot. Po natanko 40 
letih dela se bo prav ta mesec upo-
kojila. »Takrat se nam je zdelo, da 
imamo ogromne prostore. Zdaj bi, 
za te nove standarde, morda potre-

bovali še večje, saj se nenehno raz-
vijamo in nudimo novosti, recimo 
sobivanje z očeti, porod v vodi ... 
Kakorkoli obrnemo, pa je dejstvo, 
da so pogoji dela danes neprimerno 
boljši, kot so bili takrat, pred selitvi-
jo,« ugotavlja medicinska sestra z 
dolgoletnimi izkušnjami.

V 30 letih se je spremenilo mar-
sikaj. Kot pravi Plajnškova, so bili 
ob selitvi v nove prostore tudi oni 
drugačni: »Bili smo mladi, zdaj smo 
že pred upokojitvijo. Kar pa se ni 
spremenilo, je to, da smo bili zado-
voljni takrat in zdaj. Z otroki smo 
vedno radi delali, sicer na enakem 
delovnem mestu ne bi zdržali 40 
let. To enostavno moraš početi z 
veseljem.«

Ena redkih porodnišnic 
v državi, ki beleži trend 
naraščanja števila 
porodov

Pred gradnjo prizidka je porod-
nišnica delovala v pritličju, na dana-
šnjem pediatričnem oddelku, ta pa 
je deloval na današnjem „covid“ 
oddelku. V treh desetletjih se je 
spremenilo marsikaj, tako prostor-
sko kot z vidika programov, ki jih 
izvajajo v SB Ptuj.

Čeprav je zadnja leta število 
porodov v mnogih slovenskih bol-
nišnicah upadalo ali stagniralo, v 
ptujski porodnišnici zadnja tri leta 
beležijo trend naraščanja. »To nas 
izjemno veseli, saj je potrditev 
dobrega dela. Letos smo skoraj že 
dosegli lanskoletno številko opra-
vljenih porodov in rojenih otrok. 
Do tega tedna se je na Ptuju v letu 
2021 rodilo 832 otrok,“ pravi pred-
stojnica ginekološko-porodnega 
oddelka Damijana Bosilj. Kljub 
spodbudnemu trendu pa so števil-
ke, ki so jih beležili pred 30 leti, ne-
dosegljive. Prav leta 1991 ob selitvi 
v nove prostore se je rodilo največ 
otrok v zadnjih treh desetletjih, 
in sicer kar 1067. Tudi obdobje od 
2008 do 2010 je bilo na Ptuju precej 

plodno, rojevalo se je povprečno 
okrog 940 otrok. Najmanj otrok v 
zadnjih treh desetletjih je bilo ob 
izteku 90. let, in sicer 770.

Tri desetletja 
sprememb in novosti

Opravljenih 26.059 porodov v 
času, odkar delujejo v novih pro-
storih, je gotovo številka, ki kaže 
na strokovno in dobro delo, ki ga 
opravljajo. 

Bosiljeva kot vodja ptujskega 
ginekološko-porodnega oddelka 
je z delom svojih sodelavcev iz-
jemno zadovoljna. Prepričana je, 
da je tudi pozitiven trend števila 
opravljenih porodov odraz dob-
rega dela celotnega kolektiva, pa 
tudi nenehnih novitet. Kljub ne-
zavidljivim časom si prizadevajo 
za uvajanje novosti, ki so v prvi 
vrsti namenjene dobremu počutju 
žensk. Letos so polepšali porodne 
sobe: prepleskali, opremili s tape-
tami, dišečimi svečami in še z nekaj 
malenkostmi pričarali občutek do-
mačnosti.

Dženana Kmetec

Podravje, Ptuj � 5. december je pomemben jubilej za ptujsko porodnišnico

Porodnišnica v sedanjih prostorih deluje natanko 30 let
Ta teden je minilo natanko 30 let, odkar je ptujska porodnišnica začela delovati v novih prostorih. V tem času se je 
rodilo 26.238 otrok, kar je več kot trenutno šteje celotna ptujska občina. Sočasno s selitvijo se je spremenil tudi način 
dela. Medicinski sestri, ki sta že ob selitvi v nove prostore delali na porodnem oddelku Splošne bolnišnice dr. Jožeta 
Potrča Ptuj, se spominjata prigod, ki so spremljale ta pomembni dogodek. 

Foto: DK 

Damijana Bosilj, predstojnica ginekološko-porodnega oddelka SB Ptuj

Foto: ČG 

V ptujski porodnišnici si prizadevajo za nenehne izboljšave, ki prispevajo k dobremu počutju pacientk. 

Medicinska sestra: »Korenito se je spremenil 
tudi način dela«

Pred natanko 30 leti, na dan selitve, 5. decembra 1991, 
je medicinska sestra Nada Ogrinc, ki še danes dela na 
ginekološko-porodnem oddelku, delala v nočni izmeni. 
Njeni spomini na tisti čas so še zelo živi. Selitev iz skromne 
porodnišnice v velike prostore in nov način dela je za 
zaposlene predstavljalo svojevrsten izziv. „Bili smo dober 
kolektiv. V naši porodnišnici se je vedno delalo po najboljših 
močeh, takrat in danes, kar mi je v ponos. To, kar počnemo, 
je naše poslanstvo,“ pravi Ogrinčeva, ki je na porodnem 
oddelku ptujske porodnišnice zaposlena že 37 let. Takšnih 
in drugačnih delovnih izkušenj seveda ima ogromno. V 
posebnem spominu ji je ostal tudi čas vojne, ko so pacientke 
in novorojenčke morali seliti v kletne prostore.

Na Ptuju je v 90. letih rojevalo tudi veliko žensk iz sosednje 
Hrvaške.„Vse smo zmogli, ker je bilo veliko složnosti. Vedno 
smo si na našem oddelku pomagali. Res pa je, da so danes 
drugačni časi, pred nami so novi izzivi. Vse se spreminja, 
vedno je kaj novega. Pri našem delu ni monotonosti, učimo se 
celo življenje,“ dodaja naša sogovornica.

Foto: ČG

Novi prostori so prinesli tudi nov način dela.

Slovenija � Med tremi fi nalisti tudi Ptujčan

Miha Senčar v tekmi za najboljšega
Združenje manager tudi letos izbira najboljšega mladega 
managerja. V fi nale so se uvrstili izvršna direktorica in 
prokuristka Beletrine Alma Čaušević Klemenčič, fi nančni 
in operativni direktor družbe HS Plus Bogdan Pevec in di-
rektor komerciale v Tenzorju Miha Senčar. Zmagovalec bo 
znan 26. januarja 2022.

Foto: Mankica Kranjec

Skupina Tenzor je prisotna v šestih državah in je lani ustvarila 12 mi-
lijonov evrov prihodkov, od tega največ, 7,5 milijona, v Sloveniji; v letu 
2021 jih pričakuje 13 milijonov. Skupina ima trenutno 110 zaposlenih, v 
Sloveniji 60. Dodana vrednost na zaposlenega v Sloveniji je bila lani 
51.357 evrov, kar je devet odstotkov več od slovenskega povprečja. 
Povprečna bruto plača v podjetju v 2020 je bila 2.444 evrov, kar je 75 
odstotkov več od povprečja panoge v Sloveniji (1.377 evrov). 

Ob tem podjetje vsako leto izplača tudi visok regres, božičnico in 
nagrade, zaposlenim pa plačuje tudi prispevke v drugi pokojninski 
steber in zavarovanje za drugo mnenje, jim omogoča izobraževanja 
in skrbi za njihovo dobro počutje. »Izjemni, fl eksibilni in motivirani za-
posleni so ob viziji lastnikov o trajnostnem družinskem podjetju ključ-
ni dejavnik uspeha Tenzorja,« meni Senčar.

Štejejo tek na dolge proge in vlaganje v 
zaposlene

Dodaja, da so družinska podjetja že sama po sebi trajnostno narav-
nana, ker želijo preživeti več generacij, kar pomeni, da ima dolgoži-
vost prednost pred kratkoročnimi dobički.

»Štejejo tek na dolge proge in vlaganja v zaposlene in okolje,« pra-
vi Senčar. Zato v poslovanje vključujejo trajnostne standarde, kot so 
izbira etičnih in do širšega okolja odgovornih dobaviteljev, lastna ser-
visna delavnica, ki omogoča popravilo elektronskih komponent in s 
tem zmanjšanje dodatnega onesnaževanja, pa tudi družbena odgo-
vornost. Tenzor zdaj letno namenja med 25.000 in 30.000 evrov za 
podporo lokalnemu športu, umetnosti, kulturi in dobrodelnim orga-
nizacijam, v prvih 25 letih delovanja pa je na tej postavki zbral več kot 
500.000 evrov.

Senčar kot vrednote podjetja izpostavlja vestnost, učinkovitost, 
pripadnost, timsko delo, iznajdljivost, inovativnost, odgovornost in 
pripravljenost pomagati. To so tudi vrednote, ki jih živi sam, saj je ved-
no na voljo za nasvet in pomoč, sodelovanje spodbuja z ekipnimi cilji, 
njegovo vodenje pa temelji na zaupanju, empatiji, poslušanju, dosle-
dnosti in pozitivni naravnanosti. »Sem nepopravljiv optimist v vsem, 
kar delam. Z vsemi dejanji in odločitvami pa želim biti tudi zgled in 
motiv ekipi ter hkrati steber varnosti, ko gre kaj narobe. Moj moto pri 
vodenju in v življenju je, da se nekaj ne bo zgodilo le, če ne boš poizku-
sil, in to želim prenesti na ekipo in otroka,« poudarja. 

Imeti motivirano in povezano ekipo je največje bogastvo, iz-
postavlja. O tem se je prepričal pri enem od prelomnih poslov v zgo-
dovini podjetja, ko so projekt kljub velikim težavam izpeljali z minimal-
no zamudo. »Ta lekcija me je tudi naučila, da dobra komunikacija reši 
še tako brezizhodno situacijo,« pravi predsednik Manager kluba Ptuj, 
nekoč uspešen mladi golfi st in nekdanji demonstrator na Ekonomski 
fakulteti v Ljubljani.

O prejemniku priznanja, ki se podeljuje od leta 1999, odločajo člani 
komisije (njihovi glasovi predstavljajo 70 odstotkov vrednosti končne 
uvrstitve), udeleženci januarskega srečanja (20 odstotkov) in širša jav-
nost (10 odstotkov).

Ur

Miha Senčar je direktor komerciale v družinskem podjetju Tenzor, 
katerega solastnik je tudi sam, postal leta 2013. Ponosen je, da kot 
predstavnik druge generacije nadaljuje vizijo trajnostnega družinske-
ga podjetja in da mu je uspel preskok v verigi vrednosti – podjetje se 
je iz integratorja na področju tehničnega varovanja razvilo v izvajal-
ca, ki ponuja celovite storitve na področju integracije sistemov elek-
tričnih inštalacij (svetovanje, projektiranje, razvoj, dobava, izvedba, 
servis in vzdrževanje), ob tem pa je razvilo tudi lastni IoT platformi 
za integracijo.

Zaradi epidemioloških razmer 
praznovanja ob pomembnem 
jubileju – 30-letnici delovanja v 
novih prostorih – letos ne bodo 
izvedli. Je pa vsekakor to primerna 
priložnost, da se spomnimo 
pomena delovanja zdravstvenih 
ustanov na Ptuju. Tista mala 
štručka, ki je leta 1991 tehtala le 
2.850 gramov, je danes odrasel 
možakar. In čas se vrti naprej ...

Foto: DK 

Prvi se je v novih prostorih rodil de-
ček, ki je pred nekaj dnevi praznoval 
30. rojstni dan.
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Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

Danes bo zmerno do pretežno ob-
lačno, ponekod tudi delno jasno. 
Ponekod po nižinah bo megla ali 
nizka oblačnost. Najnižje jutranje 
temperature bodo na severozaho-
du okoli -10, drugod od -4 do 0, ob 
morju 2, najvišje dnevne od -1 do 
3, na Primorskem do 8 °C.

OBETI: V soboto bo zmerno do 
pretežno oblačno, na severu tudi 
delno jasno.

Lucija (13. decembra) krajša dan.

Sodnik Strelec je v izreku sodbe 
dejal, da je Drevenšek moril na bru-
talen, grozovit in zahrbten način ter 
vpričo otroka. Žrtve je z nožem poš-
kodoval v vitalnih delih telesa. Nek-
danjo partnerico Mojco Lešnik je k 
sebi zvabil s SMS-sporočili, naj pride 
po božična darila za otroka. Zunaj 
na dvorišču sta se mirno pogovar-
jala, zvabil jo je v hišo in tam zabo-

Foto: ČG

Gre za prvi primer kazni dosmrtnega zapora v Sloveniji. Za vse tri umore je sodišče izreklo najvišjo možno kazen po 30 let zapora, za zanemarjanje 
mladoletne osebe pa štiri leta. Vse kazni je združilo v enotno – dosmrtni zapor. Sodnik Marjan Strelec je ob koncu sojenja pojasnil, da lahko obsojeni po 
25 letih zaprosi za pogojni izpust.

Skandiranje pred sodiščem in okrepljeno 
varovanje

Sodnik Strelec je na koncu zadnje obravnave omenil zbiranje 
podpornikov Mihe Lešnika pred stavbo pravice. Poudaril je, da 
njihova prisotnost in pojavljanje v medijih nista niti najmanj 
vplivala na odločitev sodišča.

Že minuli četrtek, ko je sodišče izvajalo sklepni del glavne 
obravnave, so se zunaj zbrali prijatelji in sorodniki družine 
Lešnik ter ob Drevenškovem zapuščanju sodne stavbe glasno 
skandirali: „Mori-lec, mori-lec, mori-lec …“ Enako je bilo v 
ponedeljek po izreku sodbe. Vzklikali so: „Do-smrtni za-por, do-
smrtni za-por … Mori-lec, mori-lec ...“ 

Da ne bi prišlo do kakšnega neljubega incidenta, so varnostni 
organi na dan izreka sodbe v središču Ptuja in okoli sodišča 
okrepili varovanje. Drevenška je spremljalo več pravosodnih 
policistov kot običajno, v okolici sodišča je bilo najmanj 15 
policistov.

Višja državna tožilka Teja Kukovec Belšak se je v sodobno 
zgodovino slovenskega sodstva vpisala kot prva, ki ji je uspelo 
dokazati težo kaznivih dejanj za kazen dosmrtnega zapora. „Vsako 
kaznivo dejanje, ki se zgodi, obravnavam individualno. V tem 
primeru sem ocenila, da so podane takšne okoliščine, da bi bil 
izrek kazni dosmrtnega zapora utemeljen in upravičen. Odločitev 
sodišča prve stopnje ni pravnomočna. Če bo prišlo do pritožbe, 
bom podala odgovor, v katerem bom ponovila svoja stališča. 
Odločitev je potem vedno na strani sodnikov, ki o tem odločajo. 
Kakršnakoli bo, jo bo treba spoštovati.“

Tožilstvo je od leta 2008, ko je bila uveljavljena možnost 
dosmrtne zaporne kazni, to zahtevalo štirikrat. Doslej jo je edino – 
v ponedeljek – dosodilo ptujsko sodišče. „Menim, da je prevladala 
teža očitka,“ je odločitev sodišča o izreku dosmrtnega zapora 
komentirala tožilka Kukovec Belšak.

Foto: ČG

Foto: ČG

Zagovornik Silva Drevenška Andrej Kac: „Sodbe ne komentiramo, izrečena 
je v imenu ljudstva. Absolutno bo obramba vložila pritožbo. S stališčem 
sodišča se ne strinjam izključno glede izreka dosmrtnega zapora. Menim, 
da v obravnavanem primeru niso podani tisti kvalifi katorni elementi nad 
samim kaznivim dejanjem umora, ki bi upravičevali izrek takšne kazni.“

Foto: ČG

Daniel Planinšec: „Teoretiziranje o nekih morebitnih, mogočih pogojnih 
odpustih se mi ne zdi pomembno.“

naj preneha. S storjenim kaznivim 
dejanjem je grobo posegel v otro-
kovo duševno celovitost in zelo 
škodljivo vplival na njegov nadalj-
nji psihični razvoj,“ je o četrtem 
očitanem kaznivem dejanju dodal 
sodnik Strelec. Povedal je tudi, da 
Drevenškovo priznanje, ki ga je po-
dal tik pred koncem glavne obrav-
nave, na delo senata ni vplivalo kot 
olajševalna okoliščina v smislu, da 
bi mu prizanesli pri trajanju zapor-
ne kazni.

Skoraj leto dni po izvršenem kaznivem dejanju in pol leta 
po začetku sojenja je epilog na prvi stopnji dočakal eden 
najodmevnejših primerov v Sloveniji. Šestčlanski senat 
okrožnega sodišča na Ptuju je Silvu Drevenšku za lanski 
trojni umor in zanemarjanje mladoletne osebe dosodil 
dosmrtni zapor. Sodba ni pravnomočna, obramba pa je 
napovedala pritožbo.

Ptuj, Gerečja vas � Silvu Drevenšku dosmrtni zapor, odločitev še nepravnomočna

Moril na zahrbten način, gnala sta ga sovraštvo in maščevanje

del. „To je storil iz koristoljubja, da 
bi obdržal stanovanjsko hišo in se 
izognil zahtevi po delitvi skupnega 
premoženja ob razpadu zveze. Ker 
ga je zapustila, zahtevala delitev 
skupnega premoženja in njegovo 
izselitev iz hiše ter mu po njegovih 
občutkih preprečevala stike z otro-
kom, je v njem vzbudilo tako moč-
no sovraštvo, da se ji je hotel maš-
čevati in jo ubiti, kar je tudi storil,“ 
je v izreku sodbe dejal sodnik Stre-

lec in nadaljeval: „Z istim nožem 
je zabodel in porezal Branimirja in 
Jožico Lešnik. Branimir je umrl na 
domu, Jožica v bolnišnici. Samo-
voljno je stopil v njuno stanovanjski 
hišo, kjer sta imela v varstvu nje-
govega otroka. Ker so bile grožnje 
izrečene za 24. december, napada 
nista pričakovala. Nepripravljena ju 
je večkrat zabodel in porezal. Oba 
je brezbrižno zabadal in porezal, 
ob tem pa jima povzročil močan 
strah in hudo psihično trpljenje, ko 

je dejanji izvrševal ob otrokovi pri-
sotnosti. Kljub temu da ga je lastni 
štiriletni sin rotil, naj preneha, tega 
ni storil. Jožica je med napadom že 
vedela, da je pred tem napadel tudi 
hčer Mojco. Dejanje je storil iz maš-
čevanja in sovraštva, ki ju je čutil do 
njiju, saj ju je krivil za nesoglasja z 
nekdanjo partnerico, za njeno izse-
litev iz skupne hiše, razpad zunaj-

zakonske skupnosti in ker je Jožica 
Lešnik 27. 11. 2020 zaprosila policijo 
za intervencijo zoper njega. Zaradi 
vsega navedenega se jima je hotel 
maščevati in ju ubiti, pred tem pa je 
večkrat grozil, da bo Lešnikove pok-
lal in bo 24. tekla kri.“

Štiri leta zapora pa je sodišče 
Drevenšku pripisalo zaradi zane-
marjanja otroka, saj je pred njego-
vimi očmi kruto stregel po življenju 
starih staršev. „Otrok ga je rotil, 

Planinšec: „Pogojni 
izpust je teoretična 
možnost“

„Od začetka smo z oškodovan-
cem zahtevali dosmrtni zapor. Je 
pa res, da je za izrek takšne sank-
cije majhna možnost, saj je treba 
v postopku marsikaj dokazati, da 
se lahko izreče. Trudili smo se in 
hvala bogu je uspelo. Mislim, da 
je zadoščeno zadevi in generalni 
prevenciji, to je vzgojno vplivati 
na druge, da česa takšnega ne bi 
počeli. Teoretično je res možno, 
da obsojeni po 25 letih zaprosi za 
pomilostitev, a praktično je bil da-
nes obsojen na dosmrtno zapor-

no kazen. Teoretiziranje o nekih 
morebitnih, mogočih pogojnih 
odpustih se mi ne zdi pomembno. 
Važno je, da je za vsak umor do-
sojena kazen po 30 let zapora 
in še štiri leta zaradi ravnanja z 
otrokom ter enotna kazen do-
smrtnega zapora,“ je izrek sodbe 
komentiral odvetnik Daniel Planin-
šec, pooblaščenec oškodovancev 
Mihe Lešnika in Matije Drevenška. 
Na vprašanje, ali njegovo stranko 
Miha Lešnika skrbi, da bi se mori-
lec po 25 letih, ko lahko zaprosi za 
pogojni izpust, vrnil iz zapora, je 
Planinšec odgovoril: „Ne, ker je to 
samo teoretična možnost.“

Mojca Zemljarič
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Knjigarnica

Ujemi me, če pademUjemi me, če padem
Zaradi nevihte je spet zmanjkalo elektrike, zato sva z 
Aidanom ležala vsak v svoji postelji, mami pa nama je ob 
sveči brala pravljico. Razmišljala sem, da so pravljice ob 
sveči precej boljše, saj je plamen poplesaval in so se na 
maminem obrazu med branjem prelivale sence in svetloba. 
Kot bi njen migajoči obraz nastopal v zgodbi, da so besede 
spreminjale izraz na njem, kot bi pritiskale na neko stikalo 
v njej, da se je nekaj vedno znova prižigalo in ugašalo.

Aiden je bil pokrit do široko odprtih oči, ki niso mežikale, temveč so 
nepremično strmele v mami …

Tako se začenja prvo poglavje z naslovom Pred šestimi leti mladin-
skega in tudi čezgeneracijskega romana Ujemi me, če padem. Seveda 
sem se navdušila nad tem romantičnim prizorom družinskega branja iz 
nekih davnih časov.

Po knjigah, kjer so bili glavni literarni junaki starostniki, še več, bili 
so zelo stari ljudje in celotne zgodbe so vodile h končnim življenjskim 
postajam in k vsem zagatnim rečem, ki se dogajajo v globoki starosti lju-
dem in njihovim potomcem in mlajšim sorodnikom, sem prav hlepela 
po knjigi z mladimi protagonisti. Pa da ne bi narobe razumeli, poudar-
jam, da sta mi bili »knjigi s starostniki« neizmerno všeč in ju na veliko 

priporočam (Hitreje ko grem, manj me je; 
Houweltandtovi), a vseeno sem mladinska 
knjižničarka in potemtakem tudi strokovno 
zavezana h knjigam za majhne, večje in naj-
večje otroke. Torej sta mi enojajčna dvojč-
ka, fantič Aiden in deklica Ashleigh, takoj 
prirasla k srcu. Seveda sem pomislila, da z 
njunim enojajčnim poreklom ni vse prav, 
saj bi morala ob tem biti tudi enakega spo-
la, a v knjigi se ta dvom kredibilno razreši. 
Z navdušenjem sem se lotila naslednjega 

poglavja (Sedanjost) in kmalu me je bralsko navdušenje minilo, saj je 
njuna družina ekstremno bogata, za nas »male ljudi« celo nezaslišano 
bogata: imajo tako imenovano super pametno hišo, vse je popolnoma 
avtomatizirano, imetje obzidano in pod nadzorom. Tako sem knjigo 
odložila, nekje pri strani 82, ker sem se naveličala teh bogatunskih ne-
navadnosti, če se lahko tako izrazim. Družina se je namreč preselila v 
prestižni del glavnega mesta Avstralije in otroka gresta prvič v novo šolo. 
No, ne gresta, pelje jih šofer. Predvsem deklica je precej ohola in veno-
mer poudarja bogat prestižni status svoje družine. V nasprotju z njenim 
bratom, ki je umirjen, skromen, nekako zrelejši in pametnejši za svoja 
leta. Bah, sem pomislila, ko so se učenci odpravili na dolgo pripravljeno 
šolo v naravi, še ena mladinska pustolovščina pač, čeprav so me nekatera 
medosebna dejstva med učenci precej pritegnila. Tako sem oni večer, 
ker ni bilo druge knjige pri roki, nadaljevala branje – in nisem in nisem 
mogla nehati. Hja, očitno sem bila premalo pozorna bralka, saj sem šele 
proti dobri sredini knjige zapopadla bistvo, čeprav mi »ta glavna fi nta 
še ni potegnila«. Brala sem torej na dušek, vedno bolj sem se zavedala, 
da ne gre za kar neko pustolovščino. Seveda, saj so vse knjige založbe 
Miš iz zbirke Z(o)renja odlično, kvalitetno branje. Roman Ujemi me, 
če padem je postavljen z oznako 82-311.2, kar pomeni UDK oznako 
za čtivo z realistično vsebino, toda vsebina je futuristična, znanstvena 
fantastika, torej 82-311.9. Ampak ne povsem, morda pa nas res čaka 
taka prihodnost, kot jo živita Aiden in Ashleigh? Na zemlji ni dovolj 
hrane, preživeli so vegetarijanci, ker je večina živali izumrla. Preživeli 
bogataši živijo življenje, ki si ga ne predstavljamo: zemlja je izsušena, 
vlada grozna vročina, preživeli bogati živijo za varnimi obzidji in ni-
majo pojma, kaj se dogaja onstran zidov in varnostnikov in varnostnih 
naprav. Hja, po vsem tem globalnem segrevanju, ob težavah s fosilnimi 
gorivi, sekanju pragozdov, emisijah CO2, uničevanju narave ter razvija-
nju in podpiranju nečloveških razlik med bogatimi in revnimi je prav, 
da je ta roman uvrščen med knjige iz resničnega življenja!

Barry Jonsberg, avtor te izredno zanimive in poučne ter hkrati nape-
te zgodbe, je ustvaril presunljiv in angažiran roman (naj spomnim na 
njegovi imenitni knjigi Moje življenje kot abeceda in Pesem, ki jo lahko 
slišim le jaz) in ga zelo priporočam tudi odraslim in vsem, ki se ukvar-
jajo z vzgojo otrok. Jonsberg je priznan in nagrajevan avstralski pisec, ki 
se je rodil v Liverpoolu, živi pa v Darwinu. Pred preselitvijo v Avstralijo 
je bil univerzitetni predavatelj, zdaj občasno poučuje angleščino, sicer 
pa je pričel svojo pisateljsko pot pri petdesetih letih.

Knjiga obsega 261 strani, prevedla jo je Nataša Grom, spremno bese-
do je napisala dr. Tina Bilban.

Morda so ti praznično obarvani decembrski večeri kot nalašč za bra-
nje in za take knjige, ki spodbujajo empatijo, dobrotljivost, razumeva-
nje in vam bodo pomagale oblikovati načela in življenjske korake v letu, 
ki prihaja.

Bodite dobro in dobri!
Liljana Klemenčič 

Ptuj � Zlati jubilej zbora sv. Viktorina

Najlepše je vse tisto, kar jih je povezalo
Na viktorinovo, ko goduje tudi sv. Viktorin Ptujski, je zbor sv. Viktorina praznoval 50-letnico delovanja. Njegovo zgodovino 
so pisali in še pišejo številni pevci. Na praznični dan so prejeli jubilejno priznanje Območne izpostave JSKD Ptuj za 50 let 
dela, kar 37 pevcev prejelo Gallusove značke, od tega je bilo 13 častnih značk, 10 zlatih, osem srebrnih in šest bronastih. 

„Gre za moj prikaz možne po-
dobe sveta v prihodnosti, če ne 
bomo začeli uresničevati nujnih 
korakov za to, da bomo planetu 
omogočili boljše pogoje za ohrani-
tev, obstoj, obnovo. Prekomerno 
črpamo vire, v ogromnih količinah 
vračamo v okolje odpadke. Velik 
problem je tudi potrošništvo. To 
v bistvu prikazujejo moje foto-
grafi je: degradacijo okolja zaradi 
našega ravnanja. Ob fotografi jah 
so navedena nekatera dejstva, ki 
tudi v številkah govorijo o tem, kje 
se trenutno nahaja naš planet. Ni-
mamo več prav veliko časa, veliko 
je nekih obljub, tudi političnih, na 
drugi strani pa vse premalo zavez 
o tem, kako h konkretnim akcijam. 
Vsi si pravzaprav moramo prizade-
vati za to, da na svoj način posku-
šamo delati tako, da bo planet imel 
prihodnost, s tem pa tudi življenje 
na njem,“ svoji fotografski seriji 
Posledice in Krasni topli svet pred-
stavlja fotograf Bojan Golčar. Avtor 

je prepričan, da gre za tako velik 
problem, da mimo njega v bistvu 
ne more nihče več. „Ob vsem tem, 
kar vidimo, sem tudi sam postal 
senzibilen do teh problemov. Skozi 
svojo fotografsko vizualizacijo sem 
jih skušal na svoj način prikazati in 
opozoriti nanje,“ je povedal.

S fotografi jo se Bojan Golčar 
ukvarja že od svoje mladosti, res-
neje pa med študijem v Ljubljani, 
ko je začel sodelovati z gledališkim 
režiserjem Igorjem Štromajerjem 
pri njegovih predstavah. Sledile 
so fotografske serije s plesalko in 
koreografi njo Mojco Kacjak. Fo-
tografsko zatišje je prekinil leta 
2017, ko je pripravil serijo Usedline 
in sledovi, ki jo je posvetil svoje-
mu mestu Maribor. Gre za prikaz 
mesta, v katerem živi, kako ga 
vidi, občuti, se ga spominja. V seriji 
pod naslovom Onkraj tišine se je 
posvetil zapuščenim prostorom, 
ki bi lahko dobili novo vsebino, če 
bi jih obnavljali. Preveč zidamo na 

novo, hkrati pa zanemarjamo tisto, 
kar že imamo, opozarja skozi svoje 
umetniško videnje sveta in dogaja-
nja v njem. Fotografi je so nastale 
v mariborskem Žičkem dvoru, ki 
je sedaj doživel obnovo in bo imel 
neko novo vsebino, kar ga zelo 
veseli. Posnel jih je v njegovem naj-

bolj razsutem stanju.
Trenutno se Bojan Golčar s fo-

tografi jama iz serij Posledice in 
Krasni topli svet (na ogled sta 
tudi na Ptuju) predstavlja tudi na 
skupinski razstavi v Galeriji PH21 v 
Budimpešti.

MG

Že leta 1993 pa je zbor prejel 
oljenko za delovanje na področju 
kulture. Predsednik zbora Dušan 
Winkler je v imenu vseh 40 pevcev, 
kolikor jih trenutno šteje zbor, po-
vedal, da so zelo ponosni na svojih 
petdeset let delovanja. Spisali so 
neponovljivo skupno zgodbo, vsak 
pevec pa tudi svojo, tako pevsko 
kot življenjsko, zgodbo povezano-
sti in prijateljstva.

Zbor je ustanovil p. Maks Klaj-
nšek s pomočjo Maksimiljana Fe-
guša, ki je prvi dve desetletji tudi 
vodil zbor. Zadnjih 30 let ustvarjajo 
pod vodstvom zborovodkinje So-
nje Winkler. Redno pojejo v župniji 
sv. Jurija na Ptuju – pri minoritih. 
V petdesetih letih so imeli že čez 
10.000 ur vaj, kar pomeni, da so 
na njih preživeli okrog 400 dni. Re-
pertoar zbora je zelo bogat, veliko 
maš v koncertnih in a capella izved-
bah. Najlepše pa je vse tisto, kar jih 
je povezalo.

Zbor sv. Viktorina je družinski 
zbor, pevci so za petje navdušili 
tudi svoje otroke, kar jih je še bolj 
povezalo. Glavnina zbora je izšla iz 
mladinskega zbora Juventus Sera-
fi ca, ki je deloval v okviru minorit-
skega samostana. V prvih dvajsetih 
letih so njihovo delovanje v celoti 
materialno podpirali minoriti, z 
društveno organiziranostjo pa so 
pridobili možnost za pridobivanje 
sredstev za dejavnost na razpisih . 
Vsako leto izvedejo vsaj štiridnev-
ne vaje v Primorju, sicer pa vadijo 
dvakrat tedensko po dve uri v Vik-
torinovi dvorani.

Za zbor sv. Viktorina in njegove 
pevce so pomembni vsi nastopi, 
prevladujejo maše. Vsako prvo 
nedeljo v mesecu sodelujejo pri re-
dnih mašah. Dušan Winkler je po-
vedal, da so jih ob petju še trdneje 

povezala potovanja in romanja ter 
druženja v prostem času. Tako so 
obiskali Italijo, Poljsko, Nemčijo, 
Avstrijo, Hrvaško, Sveto deželo 
ter mnoge kraje in mesta v Slove-
niji. Trden preplet, ki so ga ustvarili 
med petdesetletnim delovanjem, 

ni popustil niti v času epidemije, 
ko se niso mogli srečevati na va-
jah in ob drugih priložnostih. “Eni 
pravijo, da je to sreča, osebno pa 
sem prepričan, da je bil zraven 
tudi blagoslov,” je povedal Dušan 
Winkler, predsednik zbora, ki so 

mu zaploskali tudi na številnih ob-
činskih in regijskih pevskih revijah. 
Tekmovanja pa nikoli niso bila nji-
hova izbira.

Vaj preko zooma ne prakticirajo, 
zdaj si pišejo, veliko so tudi sple-
tu. Malo pa so si v času epidemije 
oddahnili, priznavajo, zato pa so 
se s toliko večjim veseljem lotili 
priprav na zlati jubilej. V primerjavi 
s prejšnjimi obletnicami – ob 30- in 
40-letnici so pripravili koncerta, 
svoje delo pa predstavili še v pu-
blikacijah – je bilo letošnje prazno-
vanje zaradi zdravstvenih razmer 
veliko skromnejše.

Zlati jubilej je prelomnica, tega 
se v zboru še kako zavedajo. Pri-
hodnost zbora bo odvisna tudi od 
prihoda novih pevcev. “Z veseljem 
jim bomo pomagali s svojimi izku-
šnjami,” je še povedal D. Winkler. 

MG

Ptuj � Fotografska razstava Bojana Golčarja

Fotografi je ozaveščanja in nagovora k večji skrbi za planet
V Miheličevi galeriji na Ptuju so sklenili letošnjo razstavno oz. galerijsko dejavnost s fotografsko razstavo Bojana Golčarja, 
člana Fotokluba Maribor. S fotografskima cikloma Posledice in Krasni topli svet, ki bosta na ogled do 2. januarja 2022, se je 
avtor posvetil okoljski problematiki in nevarnostim, ki pretijo planetu in človeštvu zaradi podnebnih sprememb.

Foto: Črtomir Goznik

Bojan Golčar v Miheličevi galeriji razstavlja fotografski seriji Posledice in 
Krasni topli svet. 

Foto: Črtomir Goznik

Dušan Winkler, predsednik zbora sv. Viktorina

Foto: Črtomir Goznik

Z zahvalne maše na viktorinovo, 3. novembra, ko je zbor sv. Viktorina praznoval 50 let delovanja.
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men vir vlaknin, ki lahko absorbi-
ra ogromno tekočine in ki poskr-
bi, da se začnejo stvari v vašem 
črevesju premikati v pravo smer. 

Pri izrazitih težavah z »leno pre-
bavo« je priporočljivo, da posta-
ne indijski trpotec del vaše redne 
prehrane.

petek � 10. decembra 2021Zdravstveni globus14

Za nami je 1. december, svetov-
ni dan boja proti aidsu. Simbolizira 
ga rdeča pentlja. Z ozaveščanjem 
populacije in z razvojem zdravil bo-
lezen lahko preprečimo, za bolnike 
pa je  je bolezen postala obvladljiva 
in njihovo življenje je kakovostno.

Aids ali sindrom pridobljene 
imunske pomanjkljivosti (angl. 
Acquired Immunodefi ciency Syn-
drome) je okužba, ki jo povzroči 
virus človeške imunske pomanj-
kljivosti ali na kratko HIV (Human 
Immunodefi ciency Virus). Poveda-
no preprosto, aids je stadij bolezni 
po okužbi z virusom HIV, ko je ta 
poškodoval imunski sistem, zato se 
telo ne more več uspešno braniti 
pred povzročitelji bolezni. Bolniki, 
okuženi z virusom HIV,  ki svoje 
bolezni ne zdravijo, umrejo zaradi 
oportunističnih okužb in maligno-
mov, ki izkoristijo nedelujoč imun-
ski sistem. Z uporabo zdravil je aids 
postal obvladljiva bolezen in bolni-
ki dočakajo enako dolgo življenjsko 
dobo kot vsi drugi. Virus so odkrili 
leta 1983, prva zdravila pa smo do-
bili desetletje kasneje.

Slovenija sodi med malo tvega-
nje države. Infektolog dr. Janez 
Tomažič, ki se že 30 let ukvarja z 
zdravljenjem bolezni, opozarja, da 
je najpomembnejše zgodnje od-
krivanje bolezni, torej pravočasno 
testiranje in pravočasen pričetek 
zdravljenja. S tem dosežemo daljše 
preživetje, kakovostno življenje, 
in kar je zelo pomembno, prepre-
čevanje nadaljnjih okužb. Namreč 
osebe, ki se učinkovit ozdravijo, 

imajo v krvi prenizko vsebnost vi-
rusa, da bi prenašali okužbo naprej 
na druge. Velja pravilo nezaznav-
nost = neprenosljivost.

Virus HIV se prenaša preko ne-
posrednega stika sluznice ali krvi s 
telesnimi tekočinami, ki vsebujejo 
HIV: kri, sperma, nožnični izcedek. 
Možen je tudi prenos z okužene 
matere na otroka med noseč-
nostjo, v času poroda in po porodu 
z dojenjem. Ne moremo pa se oku-
žiti s slino in solzami. V času pred 
odkritjem virusa se je okužba pre-
našala tudi s transfuzijo krvi.

V obdobju zadnjih 10 let je bilo 
v Sloveniji skupno prijavljenih 456 
novih primerov okužbe s HIV. Šte-
vilo se je gibalo od maksimalnih 61 
v letu 2016 do 27 v letu 2020. Zadnja 
štiri leta število upada. Tveganje za 
okužbo je največje pri moških, ki 
imajo spolne odnose z moškimi, pri 
osebah, ki si injicirajo nedovoljene 

droge, in pri osebah s številnimi 
spolnimi partnerji. V Sloveniji so za-
beležili en primer prenosa okužbe 
z matere na otroka. Preventiva je 
najučinkovitejši ukrep, po tvega-
nem odnosu pa testiranje in čim 
hitrejši pričetek zdravljenja. Če je 
test po tveganem odnosu negati-
ven, je potrebna nadaljnja temelj-
na preventiva (varen spolni odnos 
z uporabo kondoma), nadaljnje 
testiranje in zaščita z zdravili. Oku-
žene osebe obravnavajo na kliniki 
za infekcijske bolezni, zdravljenje 
poteka ambulantno.

Potek okužbe z virusom HIV ima 
več obdobij, in sicer obdobje mrka, 
akutni retrovirusni sindrom, klinič-
no mirno obdobje, napredovanje v 
aids in aids. Prvo obdobje je kratko, 
traja približno en teden. V tem času 
še ni mogoče dokazati prisotno-
sti virusa, vendar v tem obdobju 
okužena oseba ne more prenesti 
okužbe na drugo osebo. Sledi raz-
množevanje virusa in v tem času 
telo še ne more razviti imunskega 
odgovora na okužbo. Po 3-6 tednih 
pride do retrovirusnega sindroma, 
ki se kaže s povišano telesno tem-
peraturo, povečanimi bezgavkami, 
bolečinami v mišicah, slabostjo, 
glavobolom, izpuščaji, razjedami 
na koži in v ustih ipd. Sledi faza, v 
kateri je neke vrste ravnotežje med 
virusom in celicami imunskega sis-
tema, vendar bolezen napreduje, 
imunski sistem vedno bolj propada 
in razvije se bolezen – aids.

Mag. Darja Potočnik Benčič, 
mag. farm., spec.

Zdravstveni nasveti

Svetovni dan boja proti aidsu

To vam namreč omogoča, da 
se počutite precej bolj lahkotno 
in bolj zdravo. Če ste začeli tudi vi 
opažati, da vaše odvajanje blata ni 
več tako redno, kot je bilo nekoč, 
to ni nujno razlog za paniko. Če ne 
gre za resnejšo obliko težave, na-
mreč pogosto zaležejo določene 
relativno majhne spremembe ozi-
roma naravne metode.

Ne jejte tik pred 
spanjem

Večina živil potrebuje kar nekaj 
časa, da se v celoti prebavi. Med 
spanjem se delovanje našega pre-
bavnega sistema seveda upočas-
ni, zato odpadne snovi zjutraj naj-
verjetneje še ne bodo pripravljene 
na izločanje. Če je torej možno, 
se izogibajte večerji neposredno 
pred odhodom v posteljo. Raje jo 
pojejte vsaj nekaj ur prej, da bodo 
imela vaša prebavila dovolj časa za 
predelavo.

Vnos vlaknin
Za redno odvajanje blata je ned-

vomno izjemno pomemben zados-

ten vnos vlaknin. Poskrbite torej, 
da bo na vašem jedilniku veliko 
sadja in zelenjave pa tudi polnovr-
ednih žit in stročnic. Poleg tega so 
lahko dober vir vlaknin tudi različ-
na semena.

Magnezijev citrat
Med minerali je lahko še pose-

bej koristen magnezij, predvsem 
v obliki magnezijevega citrata, ki 
pomaga sprostiti vaše črevesje in 
ki nekoliko zmehča blato, zato bo 

odvajanje precej lažje. Pazite le, 
da s količino ne boste pretiravali, 
saj so lahko odvajalni učinki zelo 
močni.

Čepenje med 
odvajanjem blata

Čepeč položaj lahko bistveno 
olajša odvajanje blata oziroma 
popolno praznjenje črevesja – po-
dobno kot lahko na primer olajša 
porod. Med čepenjem se namreč 

analna zapiralka lažje sprosti, zato 
je ta položaj precej bolj priporočljiv 
od sedenja. Toda ker sodobne stra-
niščne školjke niso najbolj priprav-
ne za preizkušanje tega položaja, 
je priporočljivo, da si priskrbite po-
sebno pručko ali podoben pripo-
moček, ki poskrbi za to, da se vsaj 
približate čepenju.

Indijski trpotec
Pametno je dati priložnost še 

indijskemu trpotcu, saj gre za izje-

Če se izkaže, da je nova razli-
čica koronavirusa omikron bolj 
nalezljiva in manj patogena, torej 
manj nevarna za človeka, bo to 
celo ugodno, je pojasnil imunolog 
Alojz Ihan. Večja nalezljivost bo 
sicer najverjetneje terjala prila-
goditev cepiv. Če bo omikron po-
dobno nalezljiv kot delta, pa bodo 
zadostovali poživitveni odmerki 
trenutnih cepiv.

O novi različici omikron po 
Ihanovih besedah še ni znanega 
dovolj, da bi lahko govorili o more-
bitnih spremembah covidnih ukre-
pov, je pa smiselna previdnost. 
Omikron v Južni Afriki že nado-
mešča različico delta, po prvih štu-
dijah s tega območja pa je še bolj 
nalezljiv od delte. A to ne pomeni, 
da bo različico delta izpodrinil tudi 
v Evropi in v ZDA. »V Južni Afriki 
so razmere vendarle specifi čne, 
epidemija različice delta se je tam 
nekako končala«, pojasnjuje Ihan. 
Lahko, da bo omikron, tako kot 
mnoge druge različice, »neuspe-
šen« in bo hitro izginil.

Omikron so zaenkrat v Evropi 
našli pretežno pri uvoženih pri-
merih, zbolevanja po okužbi pa 
niso bila težka. Tudi učinkovitost 
delovanja cepiv proti covidu-19 
na novo različico še ni znana. Prvi 
rezultati sicer kažejo, da bi bila 
lahko slabše učinkovita.

Proizvajalca mRNK cepiv, torej 
Pfi zer in Moderna, se po Ihanovih 
besedah pripravljata na tri možne 
odzive. Prvi je poživitveni odme-
rek z morebitno povečano količi-
no mRNK pri Moderni, kar pome-
ni standardni odmerek namesto 
dosedanjega polovičnega. S tem 
bi dosegli dovolj veliko koncen-
tracijo protiteles, ki bi zadoščala 
v primeru, da se omikron ne bi bi-

stveno razlikoval od delte glede t. 
i. imunskega pobega, torej odpor-
nosti virusa na zaščito cepljenih in 
prebolelih.

Če je imunski pobeg omikro-
na pomembno večji od delte, je 
mogoče v proizvodnjo v kratkem 
času dati kombinirano cepivo do-
sedanjih različic, ki je že prešlo 
predklinične faze testiranja in s 
svojimi mutacijami obsega tudi 
večji del mutacij omikrona.

Tretja možnost pa je priprava 
novega, omikron cepiva, poja-
snjuje. A tudi proizvajalci cepiv 
bodo odločitev sprejeli čez kak-
šen teden.

Ob tem opominja, da glav-
ni problem v Sloveniji trenutno 
predstavlja različica delta, ki pol-
ni enote intenzivnih terapij in je 
zdravstvo spravila preko roba 
zmogljivosti.

Ihan pojasnjuje, da imunost po 
cepljenju, kot je večkrat slišati, ne 
ugaša, temveč se zmanjša učin-
kovitost nastalih protiteles proti 
novim različicam koronavirusa. 
Cepiva so bila namreč narejena za 
zaščito pred »klasično Wuhansko 
različico«.

Po cepljenju nastane velika ko-
ličina protiteles, ki nato hitro upa-
da. Če bi še vedno krožila klasična 

različica koronavirusa, bi koncen-
tracija protiteles zadostovala za 
zaščito od osem do devet mese-
cev po cepljenju. Proti delti pa 
vsaj tretjina nastalih protiteles ne 
deluje, zato za zaščito potrebuje-
mo večjo koncentracijo protiteles. 
»Padanje nivoja protiteles tako 
kvalitetno preprečuje okužbe do 
štiri ali pet mesecev po cepljenju«, 
razlaga Ihan. Slovenski strokov-
njaki zato vsem starejšim od 18 let 
svetujejo cepljenje s poživitvenim 
odmerkom po šestih mesecih od 
osnovnega cepljenja.

Poudarja, da zdravila proti covi-
du-19, ki bi bilo bolj učinkovito od 
cepljenja, ni. Idealna bi bila zdravi-
la, ki bi jih lahko vzeli peti ali šest 
dan po okužbi, ko se začne bole-
zen slabšati in bi jih jemali samo 
tisti, ki jim grozi hujši potek bolez-
ni, a takih zdravil še ni na vidiku.

Sedanja zdravila so predvsem 
»nukleotidni zaviralci nastajanja 
virusa«, na primer molnupiravir, 
ki jih je potrebno vzeti čim prej po 
okužbi. Uporaba takih zdravil je 
tako namenjena posebej ogrože-
nim skupinam. »Kar pomeni, da na 
koncu še vedno velja, da je edino 
cepljenje tisto, ki zaščiti vse,« opo-
minja Ihan.

Sta

Tedenski mikroskop

Če bo bolj nalezljiv in manj patogen, bo ugodno 

Foto: arhiv

Pomagajmo si

Da preprečite zaprtost, pojejte dovolj vlaknin
Osebam, ki nimajo težav z odvajanjem blata, se zdi urejena prebava skorajda samoumevna. Toda če pride obdobje, ko se poja-
vijo težave z zaprtjem, hitro ugotovite, kako dragoceno je redno odvajanje blata.

Foto: Dreamstime/M24

Foto: Črtomir Goznik

Mag. Darja Potočnik Benčič, mag. 
farm., spec.

Požene že kozarec vode ali ingverjev čaj
Zelo preprosta metoda, ki pa je lahko precej učinkovitejša, 

kot se morda zdi na prvi pogled, je kozarec tople vode na tešče. 
Pomaga lahko tudi hladna voda, vendar je vroča tekočina še 
posebej uspešna pri spodbujanju prebave. Če imate zjutraj več 
težav z odvajanjem blata kot po navadi, si je torej pametno 
privoščiti kozarec vroče vode, malce počakati, nato pa poskusiti 
vnovič. Še boljše rezultate pa lahko dosežete, če si namesto vroče 
vode pripravite ingverjev čaj. Ingver je namreč med drugim 
zelo koristen prav za izboljšanje prebave in za hitrejše izločanje 
odpadnih snovi iz telesa. V vodo, s katero ste napolnili manjšo 
kozico, narežite nekaj koščkov svežega ingverja. Tekočino zavrite, 
nato pa znižajte temperaturo in kuhajte približno 10 minut, 
preden mešanico precedite. Če zjutraj nimate časa za to, preprosto 
prelijte koščke ingverja z vročo vodo, vendar v tem primeru 
poskrbite, da boste koščke na koncu prežvečili, saj se bo v vodo 
izločilo manj snovi kot pri prekuhavanju.

Foto: arhiv Svet24
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ANTERA - prašnica v cvetu, FAVELA - revna četrt (barakarsko naselje) v brazilskih mestih, ITON - reka v Franciji, pritok 
reke Eure

Njeno telo je dolgo, mišičasto in el-
egantno ter z dolgim repom in vitkimi 
nogami. Samec tehta od 3 do 5 kg, 
samica pa od 2 do 4 kg. Glava je majhna 
do srednje velika, stožčasta, široka na 
vrhu in se rahlo oži proti bradi. Uhlji so 
čopasti in pokončno postavljeni, oči pa 
velike in mandljaste ter v katerikoli bar-
vi (zlata, rjava, zelena in modra). Pogos-
to je, da ima eno oko modro, drugo pa 
rjave ali zelene barve. Dlaka je dolga, 
enoslojna, svetleča in svilena. Izvirna 
barva je popolnoma bela, a dovoljenih 
je veliko barv (bela, modra, črna, krem-
na in rdeča) in veliko vzorcev. Mačka je 
inteligentna, družabna, samozavestna, 
komunikativna, igriva in aktivna. 

Je ena izmed zelo starih pasem mačk. Njeni začetki segajo v turško 
prestolnico Ankaro, nekoč imenovano Angora. Konec 16. stoletja 
so se z vzhoda razširile v Anglijo in Francijo, od koder segajo tudi 
prvi uradni zapisi o pasmi. Popularnost je začela usihati s priho-
dom perzijk. Pasmo so začeli postopno križati s perzijkami do te 
mere, da je skorajda izgubila svoje tipične značilnosti. V 20. stoletju 
je popularnost dosegla absolutno dno, zato se je turška vlada v 
sodelovanju z ankaranskim živalskim vrtom odločila ukrepati. Cilj 
programa je bila ohranitev izvirnega videza muc. Pasma je bila v 
celoti priznana leta 1972. 

Čas pa res hiti in v tem tednu 
si boste dodobra zavihati 
rokave. Izzivov in priložnosti, da 
dokažete svoje znanje, bo veliko. 
Zdi se, da se ravno v ljubezni 
cedita med in mleko. Seveda je 
tudi resnica ta, da kakor za koga. 
Bodite sami sebi umetnik in 
sledite svojim sanjam!

Narava spi, vi boste razigrani 
in poplesavali naprej po poti 
življenje. December je čas veselja, 
zabav in prijetnih srečanj. V 
ljubezni boste stvari nadgradili 
in jih postavili na svoje mesto. 
Morda boste delovali nekoliko 
trmasto, ampak le tako se daleč 
pride. Ustvarjajte!

Privlačil vas bo svet tišine in 
mistike. Iskali boste priložnosti 
in jih tudi našli. Ne boste preveč 
prožni in se boste zapletali v 
malenkosti. Toda tudi to je 
rešitev. Po eni strani si boste želeli 
trajnega prijateljstva in na drugi 
hrepenite po svobodi. Pretehtajte, 
kaj je pomembnejše in se odločite!

V vaše življenje bodo prihajali 
ljudje, ki jim lahko zaupate. Moč 
sodelovanja se bo okrepila in tako 
dobite veliko ugodnih priložnosti. 
Na delovnem mestu si boste 
morali zavihati rokave in določene 
stvari spravite na svoje mesto. 
Po majhnih in uspešnih korakih 
hitite naprej po poti življenja.

V sebi boste začutili močan 
signal, ki bo klical po preobrazbi. 
To je pravilno in ravno zaradi 
tega se boste ločili od množice. 
Roko na srce, tega si vendarle 
želite. Nakupi vas bodo veliko 
stali in zaradi tega zdrava mera 
previdnosti ni odveč. Ljubezenska 
sreča se bo le stopnjevala.

Vaše nemirno oko ne bo počivalo, 
notranji nemir se bo stopnjeval. 
Se še spomnite, kako ste včasih 
praznovali, moč nostalgije se 
bo okrepila. Seveda gre življenje 
naprej, spomine pa boste nosili v 
svojem srcu. V ljubezni bo veliko 
dinamične energije. Sprehodi 
bodo balzam za dušo.

Sreča bo na vaši strani in 
harmonično greste naprej. Zdi 
se, da boste znali uživati v 
malenkostih in tako bodo dnevi 
zelo prijetni. Odpravite se na 
kakšen sprehod in za umiritev 
duha naredite vaje iz joge. Dom 
bo tisti kraj notranje sprostitve in 
izpostavljanje ravnovesju.

Tisoč lučk bo gorelo na božičnem 
drevesu. Čas je, da ozavestite 
lastno pomembnost in se imate 
radi. Uspehi bodo in počasi 
boste pridobili več optimizma. Še 
vedno se moč in energija skrivata 
v vas. Arhetip ptiča Feniksa je 
preobrazba in le-te boste deležni. 
Srečen dan: sobota.

Energije bo veliko in tako boste 
kos obveznostim. Bodite trezni in 
premišljeni. Duh zaupanja se bo 
okrepil in tako boste znali dobro 
voljo širiti med ljudi. V ljubezni 
boste na svoj način nekoliko 
dvomili, val sreče je blizu. Na 
delovnem mestu prihaja vaš čas 
in fi nančna osvoboditev.

Se vam ne zdi, da bi se lahko 
nekoliko sprostili. Seveda 
je življenje igra in ravno na 
tem odru se odvija slabo in 
dobro. Toda praznični in veseli 
december je čas za zabavo in 
zabavno življenje. Odpravite se v 
mesto ali tja, kjer je živa glasba. 
Iz vas bo sijala karizmatičnost.

Iskra dinamične energije bo 
zanetila požar. Tujim očem bo 
neviden, dogajal se bo v vašem 
srcu. Na ljubezenskem obzorju 
boste tihi in zadržani. Modro bi 
bilo, da si občutke zapisujete. Čas 
je, da najdete skrito energijo in se 
posvetite duhovnim razsežnostim. 
Iz majhnega raste veliko!

Počutili se boste kot oaza sredi 
puščave, ne zaradi osamljenosti, 
pač pa zaradi idej, ki jih boste 
prejemali. Spoznali boste, da ste 
za vse odgovorni in tako hiteli 
naprej. Pot življenja bo tokrat 
posuta s cvetjem. Prijatelji bodo 
nujni in tudi vi se od njih veliko 
naučite.

BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Tedenski horoskop

Slovenija � Poškodbe prostoživečih živali

Ne skušajte pomagati sami
Večina se je že znašla pred dilemo, kako ravnati v primeru, ko 
najdemo ranjeno ali bolno prostoživečo žival. 

Slovenija � Logarjeva je posvarila

Bradačem maske FFP2 ne koristijo!
»Kirurško masko je treba na dve uri menjati, po dveh urah se 
namreč njena učinkovitost močno zmanjša,« je povedala Logar-
jeva in dodala, da se zaščita zmanjša, če je maska premočena ali 
onesnažena. Seveda pa jo je treba menjati na dve uri ... 

Foto: LZS

Kadar najdemo ranjeno ali bolno prostoživečo žival, pokličemo številko 
112.

Foto: BOBO

Strokovnjaki svetujejo, da ji ne skušamo pomagati sami, ampak raje 
zavrtimo številko 112 in pokličimo regijski center za obveščanje. Čim 
bolj natančno opišemo, za katero vrsto živali gre, v kakšnem stanju 
je po naši oceni in kje smo jo našli. Koga bodo poslali na prizorišče, 
je odvisno od tega, ali gre za navadno divjad ali za zavarovano vrsto 
živali. V primeru navadne divjadi bo namreč center aktiviral pristojno 
lovsko družino. Lovci si bodo žival ogledali in o njenem stanju obves-
tili lovskega inšpektorja. Če je hudo poškodovana, jo bodo ustrelili. 
Kadar najdemo ranjeno ali bolno zavarovano vrsto živali, če jo seveda 
sploh prepoznamo, pa center za obveščanje pokliče najbližji azil, da 
žival prevzame in jo odpelje v oskrbo. V azilih nezavarovane divjadi ne 
smejo sprejemati.

Na dva različna naslova se operaterji centra za obveščanje obrnejo 
tudi v primeru poginulih prostoživečih živali: kadavre divjadi prevza-
me higienska služba, kadavre zavarovanih živalskih vrst pa Prirodo-
slovni muzej Slovenije.

SD

Kaj pa maske tipa FFP2? »Težava pri maskah FFP2 je, da ščitijo samo 
nas pred drugimi, da se mi ne okužimo, ni pa nujno, da ščitijo druge 
pred nami; bomo rekli, da je bolj taka, egoistična maska,« razlaga in-
fektologinja in poudarja, da je pomembno, kako si masko namestimo. 
Ker je njena struktura zelo gosta, ima zrak »precejšen upor, kar pome-
ni, da če maska ne tesni dobro, si bo poiskal pot okoli maske, pod bra-
do, pod nosom, pri straneh«, opisuje težave Logarjeva. »Takšna ma-
ska ne bo služila svojemu namenu, saj bomo dihali zrak, ki ni fi ltriran.« 
Logarjeva sicer izpostavlja še eno težavo mask FFP2: »Pri moških, ki 
nimajo pobritega obraza, imajo brado ali brke, maska popolnoma nič 
ne tesni. Problematični so tudi zelo ozki in drobni obrazi, tudi pri teh 
se lahko slabše prilega.« Strokovnjakinja predlaga, naj se »splošno 
uporabljajo večinoma kirurške maske, ki si jih je lažje namestiti in nudi-
jo zelo dobro zaščito, če jih redno menjavamo«.

Roman Tomac
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Poslovna in druga sporočila16

Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj, tel. 02 749 34 10. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 
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od OKTOBRA 2021VSAK TOREK

Aktualno
Spodnje Podravje �

Dijak brez maske na 

sodišče?
�� Stran 3

Podravje
Ptuj � Konec 
septembra naj bi 
končali obnovo 5. 
prekomorske

�� Stran 2

Kmetijstvo
Podravje � Trgatev 

letos nekoliko 
kasneje, cene na 
lanski ravni

�� Stran 8

Črna kronika
Ptuj � Visoke 
kazni za pretežke 
tovornjake na 
cestah

� 

� 

� 
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Črna kronikaČrna kronika

Ptuj, Gerečja vas �

Obdolženi Silvo 
Drevenšek se brani 
z molkom

�� Stran 24

AktualnoAktualno
Spodnje Podravje �

Občine proti izstopu 

Središčanov iz muzeja 

zaradi denarja
�� Stran 2

Sakušak �� Izzvenel je že 52. Festival narodno-zabavne glasbe

Izjemen večer za Petovia kvintet 
Izjemen večer za Petovia kvintet 
Na oltar slovenske narodno-zabavne glasbe je 12 izbranih ansamblov, fi nalistov 52. F

Na oltar slovenske narodno-zabavne glasbe je 12 izbranih ansamblov, fi nalistov 52. Festivala NZG Ptuj 2021, polo-

žilo novih 12 polk oz. valčkov, ki tako ali drugače posegajo v naša življenja, nas razve

žilo novih 12 polk oz. valčkov, ki tako ali drugače posegajo v naša življenja, nas razveseljujejo in polnijo naša srca. 

Spisali so novo uspešno poglavje v 52-letni zgodovini najstarejšega festivala narodno

Spisali so novo uspešno poglavje v 52-letni zgodovini najstarejšega festivala narodno-zabavne glasbe. 

Več na straneh 10 do 12.Več na straneh 10 do 12.

Foto: ČG

Domovi upokojencev v Spodnjem Podravju

Vsak župan bi imel 
svoj »domski vrtiček«, 

a ne razmišlja o stroških � Strani 6 in 7

Gore smeti na MMP Gruškovje �

Tri podjetja 
so premalo 
za čisto 
okolje � Stran 3

Destrnik k �

Kdo je v resnici 
predlagal 
sodno 
poravnavo � Stran 5

so rojenene

36/2021

Osrednja zgodba
Zmagovalci Kmetije

Nepozabno srčno 
potovanje Miše

potovanje Miše 
Novak

Jan in Tilen Klobasa, 

Cirila Jeršin, Kmetija 2008

Franko Bajc, Kmetija 2018 

razkazala svojo domovino

stivala NZG Ptuj
eljujejo in polnijo
zabavne glgg asbe. zazab ggvn gl

j 20
jo n

021
o nan
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ŠTAJERSKI TEDNIK + 

revija ZVEZDE

Za neverjetno ceno: samo 1,50 €

Za vse naročnike in kupce Štajerskega tednikaZa vse naročnike in kupce Štajerskega tednika
REVIJA ZVEZDE za samo REVIJA ZVEZDE za samo 0,200,20 €
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koncu tedna računajo tudi šumarji, 
ki bodo naslednji tekmec manjšega 
ljubljanskega kluba. Tudi ta tekma 
bo odigrana v Stožicah, saj siceršnje 
domače igrišče Brava – stadion ŽAK 
– v tem času leta ob obilnejših pada-
vinah enostavno ni primerno za igra-
nje nogometnih tekem. 

„Točka s Koprom je bila hitro 
'arhivirana', vse sile smo usmerili v 
pripravo na tekmo z Bravom. Nika-
kor ne smemo ponoviti prejšnjega 
tedna, ko na treningih ni bilo prave 
energije. Glavna naloga trenerskega 
štaba v tem tednu je držati igralce 
napete. Maksimalno se moramo 
pripraviti na zadnjo tekmo v tem 
koledarskem letu, saj nam lahko veli-
ko prinese. Želim si, da bi v Stožicah 
prikazali učinkovito predstavo: Na 
srečo imamo v zadnjih tednih na vo-
ljo veliko število zdravih igralcev, kar 

je v zaključku sezone prav tako po-
memben dejavnik. Proti Kopru smo 
to v zaključku tekme dobro izkoristi-
li, kar me zelo veseli,“ je dejal trener 
Aluminija Oskar Drobne.

Svoj pogled na prihajajočo zad-
njo tekmo preizkušnjo v tem letu je 
podal tudi Haris Kadrić, strelec na 
zadnji tekmi s Koprom: „Tako kot 
na vsaki tekmi bomo tudi z Bravom 
začeli z mislijo na tri točke. Te bi bile 
zelo pomembne v boju za doseganje 
naših ciljev. Naše delo je, da se skozi 
treninge čim bolje pripravimo, nato 
pa čim bolje tudi odigramo samo 
srečanje.“

Bravo je odlično odigral 
prvih 12. krogov (6 zmag, 5 
remijev, 1 poraz), od takrat 
dalje mu gre precej slabše 
(1 zmaga, 1 remi, 5 porazov). 
Zadnji dve domači tekmi 
s Koprom in Kalcerjem 
je izgubil: se lahko serija 
podaljša na tri?

JM

Maribor – Jeruzalem 
30:30 (13:15)

MARIBOR: Milačić, Lorger (4 
obrambe), Strašek (3 obrambe); 
Knez 3, Planinšek 4, Dosedla, Vese-
linović, Sok, Kovačec 6 (1), Jerenec, 
Gregorič 1, Blagotinšek 3, Budja 7, 
Razgor 4 (1), Hedl, Rakita 2. Trener: 
Luka Žvižej.

JERUZALEM: Balent (2 obrambi), 

Skledar (2 obrambi); Mlač Černe 1, 
Bogadi 3, Čudič 5 (3), Voljč, Fergola, 
Žuran 8, G. Hebar, T. Hebar 7, Šulek 
3, Pandev, Krabonja 3, Čirović. Tre-
ner: Saša Prapotnik.

SEDEMMETROVKE: Maribor 3/3; 
Jeruzalem 4/4.

IZKLJUČITVE: Maribor 8; Jeruza-
lem 10 minut.

IGRALEC TEKME: Rok Žuran (Jeru-
zalem Ormož).

Sosedski derbi med 
Mariborom in Jeruzalemom 
je ponudil zanimivo 
rokometno predstavo, ki 
se je končala s pravično 
delitvijo točk. Ljubitelji 
rokometa v športni dvorani 
Tabor so spremljali dva 
različna polčasa.

V 1. polčasu so na igrišču prevlado-
vali Ormožani. Gostitelji so vodili le 
dvakrat, pri izidu 1:0 in 2:1. Zadnjič je 
bil rezultat v prvem delu tekme ize-
načen na 5:5, gostje iz Ormoža pa so 
v dveh primerih že vodili za štiri za-
detke (7:11, 8:12). Pri Jeruzalemu je v 
1. polčasu odlično igral Rok Žuran, ki 
je dosegel štiri, odlično podporo pa 
je imel še v Tinčku Hebarju (4 goli) 
in Davidu Bogadiju (3 goli). Obe eki-
pi sta imeli največ rezerv pri vratar-
jih, ki so skupaj na tekmi zbrali le 11 
obramb: domači sedem, gostje štiri.

V 2. polčas so odlično krenili Ma-
riborčani in hitro izenačili (16:16) in 
nato že povedli s +2 (18:16). V 41. 
minuti so varovanci trenerja Luke 
Žvižeja ušli na že štiri gole prednosti 
(22: 8) in kazalo je, da Ormožanom 
po dveh napornih evropskih tekmah 
zmanjkuje moči. Toda zadnjo tretjino 
tekme so odigrali odlično in popol-
noma spreobrnili potek tekme.

Kapetan gostov Bojan Čudič je v 50. 
minuti celo zadel za ormoško vodstvo 
(24:25). Sledil je dramatičen zaključek, 
kjer je Maribor na zaostanek enega 
zadetka odgovoril s serijo 3:0 (27:25). 
Znova je kazalo, da so Ormožani na 

kolenih, a so se še enkrat pobrali in 
izenačili na 30:30. Za nameček so ime-
li celo polprotinapad za zmago, a so 
domačini Gašperja Hebarja zaustavili 
za devetmetrovko. V zadnjih sekun-
dah je Žuran sprožil preko dvojnega 
bloka, a je Gregor Lorger z odlično 
obrambo preprečil popolno veselje 
gostov. Po prikazanem skozi celotno 
tekmo je delitev točk na sosedskem 
derbiju zaslužena. 

V soboto, 11. decembra, ob 
19.00 je pred Jeruzalemom še 
zadnja domača tekma v letu 
2021, prihaja zadnjeuvrščena 
ekipa Herz Šmartno. V 
taboru Jeruzalema želijo 
odlično leto 2021 zaključiti 
zmagovito.

Uroš Krstič

Z 20. krogom bo padel zastor za 
jesenskim delom sezone 2021/2022 v 
1. državni ligi. Vse ekipe v tem delu 
ne bodo odigrale enakega števi-
la tekem, saj sta vsaj dva dvoboja 
Olimpije – z Muro in Domžalami – že 
prestavljena na pomlad. Olimpija že 
zaradi tega ne more računati na je-
senski naslov, v boju zanj ostajata le 
Koper in Maribor. 

Odprt boj za jesenski 
naslov

Tako Koprčane kot Mariborčane 
čakata ob koncu tedna zahtevna 
tekmeca. Vijoličasti se bodo v sobo-
to zvečer na svojem stadionu pome-
rili z Domžalami, ki je zanje tradicio-
nalno neugoden tekmec. Z zmago bi 
še lahko računali na jesenski naslov, 
ob remiju ali porazu teh možnosti ne 
bi imeli.

Koprčani bodo v nedeljo na Bo-
nifi ki gostili Muro, ki je v četrtek še 
igrala v evropski Konferenčni ligi z 
nizozemskim Vitessejem. Muraši 
so v zadnjih dveh krogih domačega 
prvenstva nanizali zmagi proti Mari-
boru in Taboru, s tretjo zaporedno 
zmago pa bi se močno približali tudi 
vrhu. Svoje načrte pa imajo seveda 
tudi Koprčani. Ti bodo že vedeli, kak-

šen je razplet tekme vijoličastih, gle-
de na to pa bodo tudi vedeli, kakšen 
rezultat bi potrebovali za ubranitev 
vodilne pozicije na lestvici. Zmaga 
jim nedvomno zagotavlja jesenski 
naslov …

Izenačeno tudi pri dnu
Podobno izenačeno kot pri vrhu 

pa je tudi na dnu lestvice. Kalcer je 
sredi tedna v zaostali tekmi visoko 
ugnal Bravo, s tremi osvojenimi toč-

kami se je poravnal z Aluminijem. Na 
zadnjem mestu je sedaj Tabor, ki je 
nanizal sedem zaporednih porazov.

Bravo sredi tedna proti eni iz-
med ekip iz dna ni bil uspešen, na 
nekaj podobnega pa zagotovo ob 

Mešani občutki
Luka Žvižej, trener Maribora: „Po tekmi imamo vsekakor mešane 

občutke. Danes je bilo vse mogoče; bili smo v zaostanku in naredili pre-
obrat, ki ga nismo znali izkoristiti. Igrali smo gol za gol, na koncu pa na-
redili napako, ki nas je stala točke. Ne moremo biti preveč nezadovoljni, 
ena točka je ostala doma. Pomembno je, da na koncu nismo izgubili. 
Vemo, na čem še moramo delati, pomembno pa bo, da se hitro pobere-
mo, saj nas že v soboto čaka nova tekma.“

Saša Prapotnik, trener Jeruzalema: „Tekmo moramo analizirati, am-
pak mislim, da smo na koncu videli zasluženo delitev točk. Obe ekipi sta 
kazali željo in prikazali dobro in zanimivo tekmo za publiko. V soboto 
nas proti Šmartnemu čaka nova tekma, zato je že treba pogledati nap-
rej. Po Evropi smo se konec koncev dobro pobrali. Sam sem se bal te 
tekme z Mariborom, zato sem s točko zadovoljen.“

David Bogadi, Jeruzalem: “Za navijače ene in druge ekipe je bila to 
zelo zanimiva tekma z dramatičnim zaključkom. Delitev točk je več kot 
pravična. Znova smo imeli obdobja odlične, pa tudi slabše igre.“

1. SNL
ZAOSTALA TEKMA 19. KROGA: 
Bravo – Kalcer Radomlje 0:3 (0:0); 

strelci: 0:1 Nuhanović (68., z 11 m), 
0:2 Guzina (72.), 0:3 Cerar (75.).

ZAOSTALA TEKMA 18. KROGA: 
Celje – Olimpija 1:1 (0:1); strelca: 

0:1 Milović (45.), 1:1 Svetlin (48.).
1. KOPER 19 11 4 4 33:22 37
2. MARIBOR 19 11 3 5 29:21 36
3. OLIMPIJA  17 8 4 5 21:17 28
4. MURA 18 7 7 4 24:23 28
5. BRAVO 19 7 6 6 16:15 27
6. DOMŽALE 18 6 5 7 24:26 23
7. CELJE 19 6 4 9 20:23 22
8. ALUMINIJ 19 4 7 8 18:26 19
9. RADOMLJE 19 5 4 10 23:32 19
10. TABOR SEŽANA 19 4 4 11 17:20 16

NLB liga
1. CELJE PIVO. LAŠKO 11 10 1 0 21
2. TRIMO TREBNJE 10 8 2 0 18
3. URBANSCAPE LOKA 11 8 0 3 16
4. RIKO RIBNICA 10 7 1 3 15
5. GORENJE VELENJE 11 6 1 4 13
6. SLOVENJ GRADEC 11 5 1 5 11
7. LL GROSIST SLOVAN 11 5 1 5 11
8. KOPER 11 4 1 6 9
9. DOBOVA 10 4 1 6 9
10. MARIBOR BRANIK 11 4 1 6 9
11. JERUZALEM ORMOŽ 10 3 2 5 8
12. SVIŠ IVANČNA GORICA 11 3 0 8 6
13. LJUBLJANA 11 2 0 9 4
14. HERZ ŠMARTNO 10 1 0 10 2

Mali nogomet � Zimska liga MNZ Ptuj

Začetek prestavljen na januar
Na osnovi prijav ekip (8) in ob upoštevanju trenutno veljavnih ukre-

pov in omejitev, povezanih z  virusom covid-19, je izvršni odbor MNZ 
Ptuj na svoji 4. redni seji sprejel sklep, da se začetek tekmovanja v futsal 
ligi MNZ Ptuj prestavi na januar 2022. „Upamo, da se bodo do takrat  
spremenile katere od trenutno veljavnih omejitev, ki bi vsaj deloma olaj-
šale izvedbo futsal lige,“ so sporočili iz MNZ Ptuj.

UR

E-mail: sport@radio-tednik.si

Rokomet
Odlični vratarji, 
slaba sodnika

Stran 19
Košarka
Dve mladi ptujski selekciji 
napredovali v prvo ligo

Stran 19

Boks
Ringovci zadržali visoko 
tretje mesto

Stran 18
Nogomet
Velika enotnost pri izboru 
najboljših

Stran 18

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič.
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik.

Foto: Črtomir Goznik

Z remijem proti Kopru so šumarji (na fotografi ji v rdečem dresu Aljaž Krefl ) zadržali pozitiven niz, na 
zadnjih petih tekmah so štirikrat ostali neporaženi. 

1. SNL, 20. krog: Bravo 
– Aluminij (v nedeljo ob 
15.00 v Stožicah).
Dosedanji medsebojni 
tekmi v sezoni: 

2. krog: Bravo – Aluminij 0:0;
11. krog: Aluminij – Bravo 0:1 

(0:0); Memić.

Nogomet � 1. SNL

Le še zadnje dejanje jesenskega dela sezone

Rokomet � NLB liga, zaostala tekma 11. kroga

Iz Maribora s pomembno točko

Foto: Črtomir Goznik

Rok Žuran (Jeruzalem Ormož) je bil najboljši posameznik tekme v Mariboru. 
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V nedeljo se je v dvorani Campus 
na Ptuju končalo letošnje ligaško 
boksarko tekmovanje. Šesti krog je 
postregel s 23 dvoboji, po katerih je 
naslov prvaka potrdila celjska ekipa 
Intercom, za njimi so zaostali pred-
stavniki ŽBK Maribor. Ti dve ekipi sta 
tudi edini še lahko računali na naslov 
ekipnega prvaka Slovenije, preostalih 
25 klubov, kolikor jih je letos nastopa-
lo v ligi, je lahko v najboljšem primeru 
računalo na 3. mesto. Na koncu so 
najdaljšo v tej borbi potegnili večkra-
tni državni prvaki iz BK Ring Ptuj. 

Ringovci so na zadnjem turnirju 
nastopali s šestimi boksarji. „V teh 
dvobojih smo imeli polovični uspeh, 
kar je glede na tekmece v skladu s 
pričakovanji. Zadovoljen sem s pri-
kazanim naših predstavnikov, ki so 
se tudi na zadnjem turnirju letošnje 
ligaške sezone predstavili v dobri 
luči. Vsak nastop šteje, ne glede na 
poraz ali zmago, vsak prinaša s sabo 
izkušnje, ki pomagajo pri nadaljnjih 
korakih,“ je pogled na zadnje na-
stope svojih varovancev opisal Ivan 
Pučko iz Boks kluba Ring Ptuj. 

Pučko se je dotaknil tudi končne 
ocene letošnje ekipne uvrstitve BK 
Ring: „Pred dvema letoma smo se 

odločili za načrtno pomlajevanje 
ekipe, zato v kratkem času ni bilo 
mogoče pričakovati takšnih rezulta-
tov, kot smo jih imeli v preteklosti. 

Na ptujskem Mestnem 
stadionu je bil v organizaciji 
domačega atletskega kluba 
izveden Miklavžev miting 
v metih. Udeležili so se ga 
atleti in atletinje iz Domžal, 
novomeške Krke, Brežic, 
Velenja in Ptuja.

„Podobne mitinge smo na Ptuju 
v preteklosti že imeli, je pa izvedba 
odvisna od vremenskih pogojev. Le-
tos smo imeli izjemne, tudi vzdušje 
je bilo temu primerno sproščeno, 
posledično pa so prišli tudi odlični re-
zultati,“ je povedal glavni pobudnik 
in vodja tekmovanja Gorazd Rajher 
in dodal: „Metalci s svojo sezono 
nastopov na prostem končamo nek-
je septembra, tekmovalni premor pa 
traja do konca februarja ali začetka 
marca. Ideja tega mitinga je, da ta 
premor namesto treningov vsaj del-
no zapolnimo s tekmovanjem, s tem 

pa tudi povečamo interes za metalne 
discipline. Mladim smo tako ponudili 
nekoliko drugačen 'trening', trenerji 
pa si ob tem izmenjamo izkušnje in 
se še dodatno povezujemo. Kjer je 
volja, sta tudi moč in veselje. Hvala 
ekipi in hvala trenerjem za odziv.“

Najboljši izid mitinga je med prib-
ližno 20 nastopajočimi mladimi atleti 
uspel Janu Emberšiču. Član AK Dom-
žale je vrhunsko predstavo kronal z 
državnim rekordom med starejšimi 
mladinci v metu kladiva (6 kg), naj-
daljša izmerjena dolžina je bila 72,40 
m! To je več kot za meter izboljšan 
njegov najboljši dosežek, ki ga je ju-
nija dosegel na mitingu v Celju. 

Med najboljšimi dosežki mitinga 
velja omeniti Andraža Rajherja (AK 
Ptuj) med pionirji v metu kladiva, 
zmagal je z rezultatom 56,87 m. Do-
mači klub sta zastopala še Tia Kelc in 
Nejc Ladič. 

JM

Kegljaške ekipa Drava 2 je izključ-
no ženska zasedba, ki je uspešno 
končala jesenski del tekmovanja v 2. 
ligi OTS Maribor. Ta del so Ptujčanke 
zaključile z nekoliko presenetljivo 
zmago v 9. krogu tekmovanja proti 
predlanskim zmagovalcem in tudi v 
tej sezoni glavnim ter skorajda edi-
nim favoritom za končno zmago, 
ekipo KD Slovenska Bistrica. Rezul-
tat je bil 5:1, kar pomeni, da je bila 
Drava 2 veliko boljša tudi po podrtih 
kegljih, kjer je bil rezultat 2002:1954. 
S to zmago so si Ptujčanke priigrale 
prvo mesto po jesenskem delu tek-
movanja v 2. ligi OTS Maribor. 

Sedem zaporednih zmag kegljačic 
Drave

V osmih tekmah so kegljačice Dra-
ve, ki so na vseh tekmah nastopale v 
postavi Nada Fridl, Ivanka Plajnšek, 
Melita Krušič in Milena Štampar Go-
lob (Lidija Hrenko je bila na klopi za 
rezerve, op. a.) doživele en sam po-
raz in še tega na uvodni tekmi v Ru-
šah z Rušami 2. Nato je sledila serija 
sedmih zaporednih zmag. Po vrsti so 
si sledile zmage proti Lokomotivi 3 

(5:1), Impolu 5 (5:1), Impolu 3 (6:0), 
Krilatemu kolesu 3 (4:2), Krilatemu 
kolesu 2 (5:1), Rušam (6:0) in končno 
še proti KD Slovenska Bistrica (5:1). 

K odličnemu rezultatu je pripomo-
glo tudi to, da so kar pet tekem igra-
le na domačem kegljišču, le trikrat 
pa v gosteh. Ker bo v pomladnem 
delu več gostovanj, bo borba za oh-
ranitev prvega mesta zelo zahtevna. 

V prvem delu tekmovanja so se 
vse štiri igralke resnično izkazale, naj-
uspešnejša med njimi je bila Melita 
Krušič, ki je pred tremi leti igrala tudi 
za prvoligaško ekipo Miklavža, saj je 
v osmih dvobojih zmagala sedem-
krat. Pri edinem porazu v zadnjem 
krogu je bil tekmec boljši za samo en 
kegelj ... Melita Krušič je dosegla tudi 
najboljši posamični rezultat, in sicer 
545 kegljev na tekmi 5. kroga. Ob 
najuspešnejši članici kegljaške ekipe 
Drava 2 so odlično igrale tudi ostale 
posameznice, saj sta Ivanka Plajnšek 
in Milena Štampar Golob zmagali po 
šestkrat, medtem ko je Nada Fridl 
zmagala petkrat.

David Breznik

V hotelu Roškar v Hajdošah je 
med tednom potekala zadnja seja 
izvršnega odbora MNZ Ptuj, v sklopu 
katere so bila podeljena tudi prizna-
nja za najboljše posameznike v ligah 
MNZ Ptuj v letu 2021. Nagrajence 
v zadnjih treh letih tradicionalno 
izberejo z glasovanjem trenerjev, 
kapetanov, sodnikov, delegatov in 
članov IO MNZ Ptuj. Priznanja so si 
letos prislužili Niko Veršič (Bukov-
ci) kot najboljši igralec (z devetimi 
zadetki tudi najboljši strelec Super 
lige), Bor Stegne (Boč Poljčane) kot 
najboljši vratar (samo sedem preje-
tih golov na devetih tekmah), Miran 
Ljubec (Stojnci) kot najboljši trener, 
in Roman Glažar kot najboljši sodnik. 
Predsednik MNZ Ptuj Stanko Glažar 
je ob podelitvi poudaril, da so bili 
nagrajenci izglasovani z veliko veči-
no, kar na nek način potrjuje pravil-
nost izbora. 

Niko Veršič (Bukovci): „Sem pre-
senečen in obenem izjemno vesel 
tega priznanja, saj je konkurenca 
zelo močna in številčna. Zame je pri 
21 letih to prva podobna nagrada, 
zagotovo mi bo dala nov zagon za 
naprej, za uresničitev novih ciljev. 
Veliko mi pomeni tudi to, da so jo 
izglasovali tisti, ki delajo v nogo-
metu. Zahvaljujem se celotni ekipi, 
ki mi stoji ob strani, brez njih ne bi 
bil prvi strelec lige. Upam, da bomo 
spomladi podobno ali še uspešnejši 
kot doslej.“

Bor Stegne (Boč Poljčane): „To 
priznanje mi pomeni ogromno in 
sem ponosen nanj, saj sem moral 
doslej na svoji športni poti vložiti 

Stopamo po novi poti, delamo zve-
čine z mladimi boksarji, ki potrebu-
jejo svoj čas za dozorevanje. Glede 

končne uvrstitve na 3. mesto lahko 
povem, da česa takega pred sezono 
nisem upal napovedati, saj sem se 

zavedal moči in širine Intercoma in 
Maribora – ti dve ekipi sta bili velik 
korak pred vsemi ostalimi. Da smo 
se uvrstili tik za njima, je tudi zame 
manjše presenečenje in obenem 
dokaz, da imamo v svojih vrstah 
perspektivne borce, ki so že letos 
naredili velik korak naprej. Če bi že 
moral koga izpostaviti, bi to bil Andi 
Gardellaj, ki je nanizal nekaj zares 

kakovostnih predstav, v končni fazi 
pa tudi zmag.“

Izmed preostalih dveh ptujskih 
klubov – BK Ptuj in Dejan Zavec 
Boxing – je nastopil le še novi pred-
stavnik Zavčevega kluba Domen Pe-
trovič in zabeležil zmago. Sašo Malo-
vič (Ptuj) je moral dvoboj odpovedati 
zaradi karantene.

JM

Končna lestvica 2021:
1. INTERCOM CELJE 33 28 127
2. ŽBK MARIBOR 27 32 113
3. RING PTUJ 15 12 57
4. BOXEO NOVO MESTO 10 16 46
5. FIGHT CLUB LJUBLJANA 10 10 40
6. KNOCKOUT LJUBLJANA 11 5 38
7. MEDILIP SANKAKU CELJE 8 6 30
8. GOLDEN GLOVES 6 10 28
9. PORTOROŽ 8 3 27
10. TIVOLI 7 4 25
11. PTUJ 5 3 18
12. RING VELENJE 4 3 15
13. HAYAT 4 2 14

14. LJUTOMER 3 2 11
14. BULLDOG 3 2 11
16. FUŽINAR 3 0 9
17. NEW GYM TABOR 1 5 8
18. KRANJ 2 1 7
18. LJUBLJANA 2 1 7
18. DEJAN ZAVEC BOXING 1 4 7
21. DOMŽALE 1 2 5
21. PARTIZAN HRASTNIK 1 2 5
23. ĐULI BOXING 1 1 4
23. SLOVENSKA BISTRICA 1 1 4
23. LEGIONAR 1 1 4
26. CHAGI 1 0 3
27. BARJE 0 1 1
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Foto: Črtomir Goznik

Andi Gardellaj (BK Ring)

Jan Emberšič (AK Domžale)

Foto: arhiv Kegljaškega kluba Drava Ptuj

Druga ekipa Kegljaškega kluba Drava Ptuj

Boks � Državna liga, 6. krog

Ringovci zadržali 
visoko tretje mesto

Atletika � AK Ptuj

Na Ptuju Miklavžev 
miting, padel tudi 
državni rekord

Kegljanje � 2. liga OTS Maribor

Drava 2 na vrhu prvenstvene lestvice

Nogomet � Priznanja MNZ Ptuj

Velika enotnost pri izboru najboljših

Foto: Črtomir Goznik

Prejemniki priznanj MNZ Ptuj za leto 2021: Niko Veršič (naj igralec, 
zg. levo), Bor Stegne (naj vratar, zg. desno), Miran Ljubec (naj tre-
ner, sp. levo) in Roman Glažar (naj sodnik, sp. desno). 

Rezultati 6. kroga (samo 
dvoboji s predstavniki 
ptujskih klubov):

Schoolboys:
Florijan Brojaj (Ring Ptuj) – 

Mark Kumer (Knockout) 3:0
Junior:
Manuel Sečić (Intercom) – 

Shpetim Caraku (Ring Ptuj) 3:0
Andi Gardellaj (Ring Ptuj) – 

Gal Patrik Tojnko (Intercom) 3:0
Valdon Bytyqi (Intercom) – 

Jan Lenart (Ring Ptuj) RSC R1
Youth:
Nejc Javornik (New Gym Ta-

bor) – Blaž Potočnik (Ring Ptuj) 
3:0

Elite:
Denis Volgemut (Ring Ptuj) – 

Jakob Vogelsang (Intercom) 0:3
Žiga Brecl (Intercom) – Do-

men Petrovič (Dejan Zavec 
Boxing) 0:3

precej truda. Zahvaljujem se vsem, 
ki so to opazili in glasovali zame. 
Takšna druženja ob koncu sezone 

imajo veliko pozitivnih vidikov, gre 
za navezovanje novih kontaktov in 
izmenjavo mnenj. Glede same vloge 

vratarjev v sodobnem nogometu je 
moje mnenje, da je ta vedno večja 
– moramo vedno bolje barantati z 
žogo in ne samo braniti. Z igrami, 
srčnostjo in borbenostjo celotne 
ekipe v jesenskem delu smo doka-
zali, da smo zasluženo v vrhu Super 
lige. Ob takšnih soigralcih in trener-
ju nam prvo mesto spomladi ne bi 
smelo uiti.“

Miran Ljubec (Stojnci): „V trenu-
tni težki situaciji sem vesel priznanja, 
ki bo zame dodatna vzpodbuda za 
nadaljnje kakovostno delo. S sabo 
pa prinaša tudi odgovornost, pot-
rebno bo še bolj stremeti k uspešne-
mu delu. Vlogo trenerja sprejemam 
kot zelo odgovorno, ne gre pa poza-
biti, da je zelo pomembna podpora 
uprave. Spomladi se nadejamo še 
uspešnejših predstav.“

Roman Glažar: „Ob zaključku leta 
sem vesel klasičnega 'hat-tricka' 
– to je namreč zame že tretje zapo-
redno priznanje. Moja kariera se s 
tem pokalom po 26 letih končuje, 
za naslednje leto imam v načrtu le 
še poslovilno tekmo znotraj lig MNZ 
Ptuj. Veliko se je v teh letih dogajalo, 
nedvomno je sojenje na meni pustilo 
močan pečat, pa naj je šlo za tekme 
MNZ lig ali 1. lige. Priprava na vsako 
tekmo je vedno podobna, je pa bilo 
težje soditi na nižjih nivojih.“

Stanko Glažar, predsednik MNZ 
Ptuj: „V prvi vrsti smo izjemno zado-
voljni, da smo jesenski del prvenstva 
v vseh ligah izpeljali v okviru načrtov. 
Zdi se mi prav, da na koncu leta tis-
tim, ki so najbolj zaznamovali doga-
janje na in ob zelenicah, podelimo 
nagrade. Po mojem mnenju so vsa 
štiri priznanja šla v prave roke, preje-
li so jih posamezniki iz ekip, ki so pri 
vrhu lestvice, kar dokazuje njihovo 
uspešno delo.“

Jože Mohorič
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V uvodnem krogu tekmovanja 
pod okriljem Košarkarske zveze Slo-
venije so fantje selekcij U-13 in U-15 
Košarkarskega kluba Ptuj najprej 
zaigrali v svojih skupinah v 2. ligah. 
Ptujski fantje, ki trikrat tedensko re-
dno trenirajo pod vodstvom trenerja 
Zlatka Marčiča v športni dvorani Gi-
mnazije Ptuj, so pokazali svojo kako-
vost in potencial, saj sta se obe ekipi 
uvrstili v nadaljnji del tekmovanja – v 
1. slovensko ligo. Gre za lepa uspeha, 
do katerih sta obe ekipi prišli z dobri-
mi predstavami.

Mlajša selekcija U-13 je zabeležila 
v konkurenci Elektra Šoštanj, DKŠ 
Rogaške in Prebolda pet zmag in en 
poraz. Z boljšo medsebojno koš raz-
liko od Šoštanjčanov so se uvrstili v 
nadaljnje tekmovanje. Na tekmah je 
dobro igrala večina mladih košarkar-
jev, med katerimi pa je treba izposta-
viti tri igralce, to so Rok Kozel (prvi 
strelec lige s povprečjem 33 točk na 
tekmo), Jaka Herjavec in Žan Kme-
tec Žokš.

Po uspešnem prvem delu sedaj 
sledi veliko težji drugi del tekmova-
nja, v katerem se bodo v prvi ligi po-

merili z ekipami Zlatorog Thermana 
Laško, Brežice, Ajdas Lenart, Helios 
Suns A in Ruše. Ekipa iz Laškega je 
premočna za Ptujčane, medtem ko 
bodo proti ostalim ekipam konku-
renčni in v klubu upajo, da bodo ta 
del tekmovanja zaključili v sredini 
prvenstvene lestvice.

Na vrhu prvenstvene lestvice v 2. 
ligi je pristala tudi selekcija U-15. Ta 
je v svoji skupini proti ekipam Kele-
ja Celje, Ruše in Jelša Šmarje imela 
razmerje pet zmag in poraz, kar jih je 
uvrstilo v ligo višje. Tudi v tej ptujski 
selekciji so za končni uspeh izstopali 
nekateri igralci, trije nosilci igre so 
bili Vito Kolarič, Nejc Šmigoc in Erik 
Van Pevcin. 

Omenjena trojica in ostali košar-
karji nadaljujejo tekmovanje v 1. ligi, 
v kateri se bodo pomerili z nasle-
dnjimi ekipami: Cedevita Olimpija, 
Helios Suns A, Elektra Šoštanj, Krško 
in Lotmerk. Gre za močno skupino, 
v kateri bodo Ptujčani lovili kakšno 
zmago in si bodo proti objektivno 
močnejšim tekmecem nabirali nove 
izkušnje. Pri nabiranju teh izkušenj 
bo obema selekcijama stal ob strani 

trener Zlatko Marčič, ki je o uspehu 
svojih košarkarjev v prvem delu pr-
venstva povedal: „V prvem delu smo 
z obema ekipama igrali nad priča-
kovanji. Naš cilj je bil usmerjen proti 
vrhu, a to, da smo pristali povsem na 
vrhu, je dokaz, da v klubu dobro de-
lamo z mladimi igralci.“

David Breznik

nik dogajanja na igrišču. Sami smo 
storili preveč tehničnih napak v na-
padu, predvsem zgrešene podaje in 
številne napake pri korakih so nas 
drago stale. Vse pa ni bilo samo sla-
bo, med pozitivnimi vidiki srečanj z 
naše strani bi omenil dober pristop, 
predvsem v prvem polčasu smo se 
do 20. minute dokaj enakovredno 
kosali z gosti. Omenil bi še naša vra-
tarja, ki sta zbrala res lepo število 
obramb.«

Uroš Krstič, trener Velike Nede-
lje: »Devet zaporednih zmag je do-
sežek, ki ga realno nismo pričako-
vali, saj smo pred sezono zamenjali 
osem igralcev. Generalno gledano 
je boljša igra v obrambi, ki nam pri-
naša dobre rezultate in nas za zdaj 
uvršča na vrh. Tukaj želimo ostati 
do konca. 

S fanti že komaj čakamo pokalno 
torkovo tekmo v domači dvorani 
z NLB ligašem iz Šmartnega. Ta bo 

v dvoboju nedvomno favorit, a v 
pokalnem tekmovanju so pogosta 
tudi presenečenja. Do tega lahko 
pridemo ob pravilnem pristopu, 
pravi meri sproščenosti in s podporo 
publike. Če nam uspe do končnice 
ostati blizu tekmecem, potem se lah-
ko zgodi vse. Je pa tekma za fante 
nedvomno nagrada, saj tretjeligaši 
nimamo pogosto možnosti igranja 
uradnih tekem s prvoligaši.«

Jože Mohorič

Drava Ptuj – Velika 
Nedelja 16:30 (8:14)

DRAVA PTUJ: Škorc 10 obramb (1 
x 7-m), Rkman (8 obramb); Pogelšek 
3, Geč 3, Vasič Krajnc 3(2), Korez 2, 
Letonja 2, Bukvič 1, Čuš 1, Bezjak 1(1), 
Miha Žuran. Trener: Mitja Žuran.

VELIKA NEDELJA: Mesarec (18 
obramb, 2 x 7-m), Kovačec; Savkovič 
5, Borko 5(1), Pungartnik 4, Niedor-
fer 3, Kosi 3, Toplak 3, Zorec 3, Sovič 
2, Munda 1, Kovačec 1, Kralj 1. Trener: 
Uroš Krstič. 

SEDEMMETROVKE: Drava Ptuj 
5/3; Velika Nedelja 2/1.

IZKLJUČITVE: Drava Ptuj 4 minu-
te; Velika Nedelja 8 minut. 

V zaostali tekmi 8. kroga sta se v 
dvorani Ljudski vrt pomerila lokalna 
rivala, Drava in Velika Nedelja. Na ob-
računu med zadnje- in prvouvrščeno 
ekipo na lestvici ni bilo pričakovati 
podobnega presenečenja, kot se je 
pred dnevi zgodilo na nogometni 
tekmi med Gorico in Dravo …

Tekma se je začela po notah do-
mačinov – gostje so namreč prvi gol 
na srečanju dosegli šele v 6. minuti! 
Od tega trenutka naprej so prevla-
dovali Nedeljčani, a si do 18. minute 
niso uspeli priigrati višje prednosti 
(7:9). „Do tega trenutka smo igra-
li solidno, a so gostje že do konca 

Seznam prijavljenih igralcev 
KK Ptuj U-13: Jakob Črnjavič, 
Rok Cvetko, Žan Drevenšek, 
Lovro Golob, Bine Goznik, Jaka 
Herjavec, Jaka Ilješ, Nik Klasič 
Serdinšek, Žan Kmetec Žokš, 
Rok Koštomaj, Rok Kozel, Nik 
Kozel, Luka Kramberger, Kiar 
Kramberger, Lan Lazar, Anže 
Matjaž, Blaž Milošič, Nejc Mu-
hič, Rok Polanec, Anej Rašl, 
Matic Šegula, Jure Škamlec, 
Staš Sladnjak.

Seznam prijavljenih igral-
cev KK Ptuj U-15: Rok Cvetko, 
Jakob Fideršek, Jure Fras, Bine 
Goznik, Mišel Haliti, Žiga Anže 
Hameršak, Jaka Herjavec, Žan 
Kmetec Žokš, Vito Kolarič, 
Rok Kozel, Luka Kramberger, 
Martin Kropec, Tim Meglič, 
Nejc Mlačnik, Nik Mlakar, Nejc 
Muhič, Erik Van Pevcin, Rok 
Polanec, Matic Šegula, Jure 
Škamlec, Nejc Šmigoc, Žan Sor-
ger, Žiga Trbović, Jaka Založnik.

Nogomet � 1. SNL
RAZPORED 20. KROGA, V SOBOTO OB 13.00: CB24 Tabor Sežana – 

Celje; OB 17.00: Kalcer Radomlje – Olimpija; OB 20.15: Maribor – Dom-
žale; V NEDELJO OB 15.00: Bravo – Aluminij; OB 17.00: Koper – Mura. 

Futsal � 1. SFL
RAZPORED 13. KROGA, V PETEK OB 20.00: Hiša daril Ptuj – Siliko 

Vrhnika; Oplast Kobarid – Meteorplast Šic bar, Dobovec – Bronx Ško-
fi je, Dobrepolje – Mlinše. 

Rokomet � NLB liga
RAZPORED 12. KROGA, V PETEK OB 18.00: Urbanscape Loka – Ko-

per, Celje PL – Dobova; V SOBOTO OB 17.30: LL Grosist Slovan – Mari-
bor Branik, OB 19.00: Jeruzalem Ormož – Herz Šmartno, Riko Ribnica 
– SVIŠ Ivančna Gorica, Ljubljana – Gorenje Velenje, Slovenj Gradec – 
Trimo Trebnje. 

1. B SRL (m)
12. KROG: Moškanjci-Gorišnica – Frankstahl Radovljica (v petek ob 

19.00). 

Odbojka � 3. DOL – vzhod (ž)
8. KROG: GSV Ptuj – Celje (v soboto ob 17.30 v dvorani Gimnazije 

Ptuj).

Namizni tenis � 1. SNTL (ž)
8. KROG: Cirkovce – Letrika (v soboto ob 11.00 v Cirkovcah).
9. KROG: Cirkovce – Logatec (v soboto ob 17.00). 

2. SNTL (m)
5. KROG: Ptuj – Rakek (v soboto ob 10.00), Ptuj – Arrigoni (ob 16.00).

JM

Športni napovednik
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Rokomet � 2. SRL (m)

Odlični vratarji, slaba sodnika

Košarka � KK Ptuj

Dve mladi ptujski selekciji 
napredovali v prvo ligo

Foto: Črtomir Goznik

Rokometaši Velike Nedelje (v zelenih dresih) so na Ptuju brez težav upravičili vlogo favorita.

Foto: Črtomir Goznik

Utrinek s tekme KK Ptuj U-13 (v rdečih dresih)

2. SRL (m)
1. VELIKA NEDELJA 9 9 0 0 18
2. AJDOVŠČINA 8 5 1 2 11
3. KOČEVJE 7 5 1 1 11
4. JADRAN HRPELJE - KOZINA 8 4 1 3 9
5. NOVA GORICA 8 4 1 3 9
6. ARCONT RADGONA 7 2 0 5 4
7. KRONOS 9 2 0 7 4
8. POMURJE 9 2 0 7 4
9. DRAVA PTUJ 7 1 0 6 2

Pretekla sobota je bila natrpana 
s plavalnimi tekmovanji. Tik pred 
državnim prvenstvom za najstarejše 
se je prva ekipa Plavalne akademije 
(PA) Kurent udeležila zadnjega tek-
movanja v 50 m bazenu v letu 2021. 
Najvišja mesta so si v Mariboru prip-
lavali Lina Maltarić, ki je trikrat osvo-
jila drugo mesto – na 50 m, 100 m in 
200 m prsno. Dvakrat je osvojil dru-
go mesto tudi Matevž Kostanjevec 
v disciplinah 100 m delfi n in 100 m 
hrbtno. Tretji mesti sta osvojili Špe-
la Sedič v disciplini 100 m delfi n ter 
Emma Krevs v disciplini 50 m hrbtno. 
Na tekmi je plavala tudi Zala Mojsilo-
vič Meznarič, ki je bila dvakrat četrta.

Prav tako veseli so bili v PA Kurent 
nastopov svojega podmladka na 
tradicionalnem tekmovanju v Lju-
bljani – Miklavževem mitingu (na 
fotografi ji). Organizator je poskrbel 
za odlično vzdušje in odlične prve 
nastope najmlajših. Na tekmovanju, 
kjer je natopilo skoraj 500 plavalk in 
plavalcev, se je akademija predstavi-
la s 15 plavalci in plavalkami. Nasto-
pili so: Frida Dimovski, Eva Hvalec, 
Mia Jovanovič, Žanin Krušič, Nikita 
Maračić, Brina Mojsilovič Meznarič, 
Sofi ja Peteršič, Pija Pisar, Nuša Pla-
ninšec, Ula Tinka Podlesnik, Mitja 
Marin, Rene Mesarič, Timotej Plo-
šinjak, Jaka Štalcer, Nejc Vizjak. Vsi 
so plavali odlično in pridobili nove 
izkušnje. 

Vse tekmovalce so vodili Borut 
Petrovič, Boštjan Maračić, Gorazd 
Aurednik in Leon Ljubec Zajko.

UR

Plavanje � PA Kurent

Odlični na mitingih v Mariboru in Ljubljani

prvega polčasa s hitrimi protinapadi 
odločili tekmo, saj so si priigrali lepo 
razliko šestih golov. V drugem delu 
so stopnjevali tempo in z rutinirano 
igro mirno pripeljali tekmo do konč-
ne zmage,“ je iz domačega tabora 
tekmo videl Mario Letonja. 

„V prvem polčasu smo se kar na-
mučili s tekmeci, pri katerih bi pohva-
lil vratarja Domna Škorca – branil je 
odlično, tudi precej 'zicerjev', posle-
dično nam je bila Drava dokaj blizu. 
Na trenutke sem zelo zadovoljen 
s prikazanim v obrambi, vedno pa 
se nam v vsakem polčasu pojavlja-
jo 'črne minute', ko zbranost pade. 
Kljub temu je bila tokrat kakovost na 
naši strani, s številnimi rotacijami smo 
ponudili priložnost vsem igralcem s 
klopi, nekateri so jo dobro izkoristili. 
Če potegnemo črto pod srečanje, lah-
ko rečem, da sem zadovoljen s pristo-
pom, v končni fazi pa tudi z rezulta-
tom,“ je po srečanju povedal trener 
Velike Nedelje Uroš Krstič. 

Nekdanjega velikega rivalstva 
med ekipama danes ni čutiti v takšni 
obliki, kot je bilo včasih, je pa naboj 
proti sosedom vedno nekoliko moč-
nejši. To sta v prvem polčasu poka-
zala predvsem oba trenerja, ki sta 
(povsem upravičeno!) negodovala 
nad številnimi odločitvami sodni-
kov, ki enostavno nista bila dorasla 
tekmi. 

Najboljši posamezniki tekme so 
bili vratarji, Domen Škorc (prvi pol-
čas) in Aleksandar Rkman (2. polčas) 
pri domačinih in Ian Mesarec pri gos-
tih. Strelci so se dokaj enakomerno 
porazdelili v obeh ekipah, pri Veliki 
Nedelji so se vsi igralci vpisali med 
strelce. 

Ian Mesarec, Velika Nedelja: 
»Končna razlika 14 zadetkov je kar 
realna. Čestitam soigralcem za pri-
kazano igro, predvsem v obrambi 
je bilo veliko dobrega, zato sem 
imel pri obrambah lažjo nalogo. V 
ligi nam zaenkrat kaže odlično, celo 
bolje od pričakovanj. Na treningih se 
maksimalno trudimo, na tekmah pa 
poskušamo maksimalno izkoriščati 
svojo hitrost. To je prihodnost ro-
kometa, zato se ni bati za slovenski 
rokomet.«

Mario Letonja, Drava Ptuj: »Velika 
Nedelja je prvi favorit za osvojitev 1. 
mesta, zato je rezultat realen kazal-
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Skupaj z nami poskrbite za čisto okolje in zeleno družbo!

www.embalaznina.si 01/588 08 58

Vsako podjetje finančno odgovarja 
za embalažo, dano na trg RS. 

Kontaktirajte podjetje RECIKEL in z našo pomočjo  
izpolnite obveznosti, ki vam jih nalaga zakonodaja.

Z vsako tono reciklirane 
odpadne kartonske embalaže 

prihranimo 17 dreves.

Recikliramo plastično embalažo in 
poskrbimo za to, da se pri proizvodnji 
izdelkov iz reciklirane plastike porabi 
87 % manj energije kot pri proizvodnji 

nove plastike.

Z vsakim kilogramom reciklirane 
odpadne steklene embalaže smo 
zmanjšali potrebo po ekstrakciji 

1,2 kilograma novih surovin za 
stekleno embalažo.
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»Večina ljudi podjetje pozna po 
prodaji tehnike Claas: kombajnov, 
traktorjev in zelene tehnike, ven-
dar njihov prodajni program ne 
zajema samo tega. Z leti je podje-
tje pridobilo zastopstva za številne 
znamke, kot so Bauer, Kverneland, 
Krampe, Cemo, Alpego; Tuchel, 
Pfanzelt in druga. Leta 2014 smo 
prevzeli zastopstvo za Kverne-
land Group, vodilno mednarodno 
podjetje za razvoj, proizvodnjo in 
distribucijo kmetijskih pripomočk-
ov, kot so plugi, vrtavkaste brane, 
sejalnice, trosilci umetnih gnojil in 
škropilnice. Leto 2015 je bilo pre-
lomno – od podjetja Claas smo pre-
jeli zastopništvo za severozahodni 
del Slovenije, leta 2019 pa so nam 
dodelili zastopstvo še za celotno 
območje Slovenije.

V minulih letih so tudi druga 
podjetja v nas prepoznala dobre-
ga in zanesljivega partnerja. Leta 
2018 smo s podjetjem JCB, tretjim 
največjim proizvajalcem gradbe-
nih strojev na svetu, sklenili za-
stopstvo za kmetijski program. 
Ponudbo smo tako razširili na spe-
cializirane stroje, kot so kmetijski 
teleskopski nakladalci, nakladalci 
na kolesih in traktorji Fastrac. Nato 
je leta 2019 sledilo zastopstvo za 
nemško podjetje Horsch, proizva-
jalca visokokakovostnih strojev za 
obdelavo tal, sejalne in škropilne 
tehnike,« je razložil direktor Bo-
štjan Grašič, zadovoljen, da danes 
na kmetijskem trgu nudijo celoto: 
prisotni so s stroji za dodelavo in 
predelavo sadja in zelenjave, kot 

so pakirnice, tehtnice, palitizatorji 
in transporti trakov, ter vso drugo 
kmetijsko mehanizacijo. Ves čas 
širijo svoj prodajni program, iščejo 
nove rešitve in trende na področju 
kmetijstva, ki jih želijo pripeljati v 
Slovenijo. »To nam zaenkrat dobro 
uspeva, zastopamo veliko prizna-
nih blagovnih znamk, ravno te dni 
smo, denimo, podpisali pogodbo 
za prodaja traktorjev Stayer za 
hrvaški trg,« je povedal direktor 
Grašič.

V podjetju Grapak imajo trenu-
tno v Sloveniji in na Hrvaškem 54 
zaposlenih. Zaradi epidemiološke 
situacije so sejmi odpadli, zato so 
se prilagodili razmeram in se pre-
usmerili k oglaševanju v tiskanih in 
digitalnih medijih. Pripravili so tudi 
več hišnih sejmov, kjer so lahko 
kmetovalci videli in spoznali po-
nudbo in novosti na trgu.

»Vizija našega podjetja je postati 
vodilni ponudnik kmetijske mehani-
zacije v Sloveniji. Svoje ideje skuša-

mo prenesti v prakso ter strankam 
in podjetjem zagotoviti vse, kar 
potrebujejo za nemoteno in učin-
kovito delo. Naš cilj za v prihodnje 
je na trgu nuditi visokokvalitetne 
stroje na področju kmetijstva in iz-
polnjevati želje še tako zahtevnega 
kupca,« je pojasnil Boštjan Grašič.

V Sloveniji podjetje Grapak A1 
najdete na dveh lokacijah: na Go-
renjskem v Strahinju pri Naklem 
in na Štajerskem v Framu. Kot je 
pojasnil direktor Grašič, si prizade-
vajo za to, da strankam zagotovijo 
vse, kar potrebujejo za nemoteno 
in učinkovito delo v kmetijstvu. 
Svojim trgovcem nudijo številna 
izobraževanja, veliko podpore pa 
imajo tudi pri dobaviteljih. Tako 
lahko kupcem ponudijo čim več 
informacij ter optimalno podporo 
in svetovanje pri nakupu tehnike. Z 
učinkovitim in zanesljivim servisom 
zagotavljajo hitro odzivnost ob 
morebitnih nastalih težavah.

NŠ
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Podravje, Slovenija � Podjetje Grapak A1 obeležuje 20 let dela

Dvajset let profesionalnega pristopa 
k prodaji kmetijske mehanizacije
V podjetju Grapak A1 proslavljajo 20 let delovanja. Svojo podjetniško pot so pričeli s prodajo 
rabljenih kmetijskih strojev Grimme, nakar je zaradi zavzetosti in profesionalnega pristo-
pa podjetje Grimme v njih prepoznalo zanesljivega in strokovnega partnerja in jim 2001 
dodelilo zastopstvo za slovenski in hrvaški trg. Takrat so prevzeli pomembno vlogo na trgu 
pridelave krompirja in ga ohranjajo še danes.

Foto: Grapak

V podjetju je trenutno zaposlenih 54 delavcev.

Foto: Grapak

Podjetje Grapak ima zastopstvo za številne znamke kmetijskih strojev.

Foto: Grapak

Direktor Boštjan Grašič

Najboljše
iz Perutnine Ptuj

- za inovacije, 
- za varovalne mesnine in 

perutnina.si



Štajerski TEDNIK petek, 10. 12. 2021     COLOR CMYK stran 22

petek � 10. decembra 2021Poslovna in druga sporočila22

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiropo-
ra – volne. V prednaročilu popusti. 
Barvanje fasad, zaključni ometi, 
pomoč pri subvencijah, vsa not-
ranja slikopleskarska dela. Jože 
Voglar, s. p., Zabovci 98, telefon 
041 226 204.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – topol, 
lipo, jelšo, brezo, lahko na panju. 
Nudi žagan les, letve, morale, dr-
va za kurjavo, izdelavo in prodajo 
peletov plus in sekancev. Tel. 041 
403 713.

OKNA, rolete, žaluzije, komarniki, 
ugodne cene. Janez Belec, s. p., 
Trnovska vas 50, tel. 041 884 841; 
janez.belec@gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ograje – 
deli, okovja za kabine, cevi, vijaki, 
dimniki, litoželezni kamini, gorilni-
ki na pelete. Ramainoks, d. o. o., 
Kopališka 3, Kidričevo, tel. 02 780 
99 26, www.ramainox.si.

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova drva 
vseh dimenzij in bukovo hlodovino 
ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Da-
nilo Horvat, s. p., Moškanjci 1d. Tel. 051 
667 170.

BUKOVA drva prodam. Razrezana na 
25, 33 ali 50 cm. Tel.: 041 893 305, 
e-mail: info@lesgrad.si, Lesgrad, 
d. o. o., Mlače 3, Loče.

ODKUPUJEMO vse vrste hlodovine  
iglavcev in listavcev, hrast, bukev, bor, 
smreka ... Možnost odkupa tudi na pa-
nju in  spravilo lesa. Aleksander Šket, 
s. p., Irje 3d, 3250 Rogaška Slatina. Tel. 
041 785 318.

02 / 780 04 240

INFO@VRATA-TUNING.SI
OSOJNIKOVA 12, PTUJ

NOTRANJA VRATA

OKNA
SENČILA

Ž

www.re-max.si/Poetovio

PRODAMO - Skorba, zazidljivo 
2, v 

29.400,00 EUR. 

IZPOSOJA in prodaja medicinskih 
pripomočkov na naročilnico ZZZS 
(postelje, vozički, toaletni stol ...). 
NOVA REHA, Mlinska c. 1a, Ptuj, 
tel. 02 782 01 06.

www.novareha.si

KMETIJSTVO

DELO

NEPREMIČNINE
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KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, 
cisterno za gnojevko, krožne brane, ce-
pilnik za drva in drugo kmetijsko meha-
nizacijo. Telefon 041 923 197.

NESNICE, rjave, v začetku nesnosti, 
prodajamo. Možnost dostave. Kmetija 
Rešek, Starše 23, tel. 040 531 246.

PRODAMO prašiče domače reje od 180 
do 220 kg. Cena 1,70 € za kg in svi-
nje izločene stare, največ 3 leta, težke 
od 220 do 250 kg. Cena 1,10 € za kg. 
Tel. 031 781 483.

PRODAM prašiče, težke 130 kg, mesna-
te pasme. Tel. 070 608 198.

PRODAM prašiča domače reje, težkega 
180 kg. Tel. 051 254 813.

PRODAM 8 odojkov, težkih okrog 25 kg, 
cena 2,60 € za kg, možna tudi dostava. 
Tel. 031 420 891.

PRODAM dva telička simentalca, sta-
rosti 10 dni, prašiča, težkega 120 kg. 
ter tračni obračalnik SIP TO 220. Tel. 
031 833 974.

POTREBUJEMO osebo za razvoz 
hrane in osebo za jutranje čišče-
nje, cca. 2 uri. Informacije 031 
301 116. Picerija Slonček iz Pre-
šernove 19. 

POLAGANJE kamna, robnikov, 
tlakovcev, montaža ograj, rezanje 
žive meje, košnja, čiščenje parcel, 
kleti, podstrešij in prevozi do 1,5 
tone. Ugodno prodamo sadike lo-
vorikovcev. Telefon 031 733 112. 
Srečko Turk, s. p., Gorišnica.

RAZNO

PRODAM pomivalni stroj Candy, sob-
no kolo in drobilnik zrnja. Tel. 051 765 
700.

11. in 12. december 2021, sobota ob 21.00, nedelja ob 
10.00: Prižig prazničnih luči v mestu Ptuj. Ptujčani navdu-
šeni nad podobo mesta in novim drsališčem na mestni tržnici. Slavnostni podpis 
gradbene pogodbe za izvedbo projekta Gradnja regionalnih kolesarskih povezav 
za zagotavljanje trajnostne mobilnosti v Spodnjem Podravju. Projekt, vreden skoraj 
tri milijone evrov. Kolesarska povezava med mestno občino Ptuj in občino Juršinci. 
Na Ptuju je potekal lokalni projektni svet projekta Sodobna oskrba starejših, z name-
nom predstavitve integrirane oskrbe starejših v lokalni skupnosti. Vrednost projekta 
znaša več kot 2,6 milijona evrov. Peti december je mednarodni dan prostovoljcev. 
Ptujska županja Nuška Gajšek je v Mestni hiši pripravila sprejem za naj prostovoljki 
leta 2021 v mestni občini Ptuj. Območna izpostava JSKD Ptuj je v Narodnem domu 
na Ptuju pripravila prireditev ob kulturnem prazniku. Podeljena so bila priznanja 
sveta Območne izpostave JSKD Ptuj za leto 2021. Predstavlja se glasbenik Joco 
Emeršič iz Lovrenca na Dravskem polju. Glasbena oddaja Alpski večer na Bledu, 
2. del. Pred male ekrane vas vabi Televizija Ptuj, Videoprodukcija Tinček Ivanuša.

www.tednik.si
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Za vas smo odprli novo trgovino Lek Veterina, kjer lahko izbirate med raznovrstno 
paleto izdelkov za prehrano in nego vseh vrst domačih in hišnih živali.

TRGOVINATRGOVINA 
Obiščite nas v Spodnji Hajdini 17 pri Ptuju, v poslovnih 
prostorih Perutninarske zadruge. 

Vsak petek vam nudimo strokovno svetovanje s posebnimi 
akcijami, kjer resnično vsakdo najde nekaj za svoje živalce. 

Vabljeni vsak delavnik od 10.00 do 16.00, 
v sredo do 17.00!

Z IZDELKI ZA PREHRANO IN NEGO ŽIVALI

odprto

Globoka vera in predana molitev
sta ji odprli nebeška vrata.
Zemlja si bo vzela, kar je njeno,
a kar ni njeno, nam ne more vzeti,
ker je neskončno dragoceno
in nikdar ne more umreti.
(Mila Kačič)

OSMRTNICA
Z bolečino v srcu sporočava, da nas je v 89. letu zapustila naša draga 
mama

Neža Topolovec
10. 1. 1933–4. 12. 2021

S PODLOŽ 67

Pogreb drage pokojnice bo v družinskem krogu, v soboto, 11. 
decembra 2021, ob 11. uri na pokopališču v Majšperku.
Žara bo položena v vežico na dan pogreba ob 10. uri. Svojci prosimo 
za upoštevanje epidemioloških pogojev.

Žalujoči: Tatjana in Nada z družinama
Podlože, Lovrenc na Dravskem polju, Ptuj, Ljubljana

Zakaj let življenja tako malo je tebi
odmerjeno bilo, odšla si za vedno in
dom prazen je ostal.
Zakaj tvoja usoda
tako kruta je bila.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage hčerke, sestre in botre

Metke Brodnjak
2. 2. 1970

IZ GRUŠKOVCA 3

Z bolečino je težko najti besede, da se lahko zahvališ vsem sose-
dom, ki ste nam pomagali v težkih trenutkih. Zahvaljujemo se za 
darove, sveče in cvetje ter za svete maše.
Zahvala gospodu župniku Jožetu Pasičnjeku za opravljen cerkveni 
obred, gospe Bernardki za poslovilne besede slovesa, zahvala god-
beniku za odigrano Tišino ter pogrebnemu podjetju Mir iz Vidma.
Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: mama, ata in sestra Jelka z družino

•
•
•

•

NARO ILNICA ZAČ

Ime in priimek: ______________________

Naslov: _____________________________

Pošta: ______________________________

Davčna številka: _ _ _ _ _ _ _ _

Telefon: ____________________

Datum naročila: _____________

Podpis: _____________________

RADIO TEDNIK Ptuj

2250 Ptuj

d.o.o.

Osojnikova c. 3

www.reporter.siwwwwwwwwwwwwwwwww rere.re.reporporporp terterter si.si.si

IZ NOVE ŠTEVILKE

BLAŽ KOŠOROK
Državni sekretar ministra Vrtovca 

je delal za nekdanjega agenta Udbe

BOGATIJA
Bivša žena lobista Boža Dimnika 
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Praznične luči so na Ptuju prižgali na miklavževo, ko so odprli tudi dr-
sališče na tržnici (odprto bo do 10. januarja). Kako bo živelo pravljično 
mesto in kako se bomo poslovili še od enega kovidnega leta, pa bo od-
visno od epidemioloških razmer. Epidemiologi pozivajo k upoštevanju 
ukrepov, da se bomo lahko čim prej vrnili v normalne razmere, čeprav 
se bomo morali tako ali drugače navaditi na življenje z virusom.

Drugače kot v preteklih letih bo potekalo tudi obdarovanje otrok 
po četrtnih skupnostih, saj se letos osebno ne bodo srečali z dedkom 
Mrazom. Darila bo mogoče prevzeti 16. decembra od 16.30 do 19. ure v 
enotah Vrtca Ptuj in enotah zasebnega vrtca Vilinski gaj. Posebno prese-
nečenje pa dedek Mraz pripravlja 
za otroke na programu ptujske te-
levizije PeTV in spletnih omrežjih.

Zaradi epidemioloških ukrepov 
bodo samevale tudi praznične hiši-
ce, saj bo ponudba v njih omejena, 
kuhanega vina in hrane letos ne 
bodo stregli. Za darilno ponudbo 
pa omejitev ni, tako da bo v praz-
ničnih hišicah mogoče najti tudi 
kakšno primerno darilo za naše 
najdražje.

Od prejšnjega tedna je na Ptuju 
na ogled še ena razstava. V gale-
rijskem hodniku Zgodovinskega 
arhiva na Ptuju so odprli fotograf-
sko razstavo z naslovom Meta-
morfoze delov ptujskega mestne-
ga jedra v zadnjem stoletju, ki jo 
spremlja tudi katalog. Avtorji raz-

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE
Kako se imenuje najnovejša galerija, ki so jo odprli na Ptuju?

........................................................................................................

Ime in priimek: .........................................................................

Naslov: ….................................................................................

Davčna številka: .......................................................................

Kupon pošljite ali prinesite na naslov: Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova 3, 2250 Ptuj.Foto: Črtomir Goznik

Praznične luči svetijo tudi na Ptuju.

Nagradno turistično vprašanje

regije, v kateri se nahajajo, pri tem pa ohranjajo bogastvo naravne in 
kulturne dediščine. Izbor je potekal na svetovni ravni, med nagrajenimi 
destinacijami pa sta tudi dve slovenski, Radovljica in Solčava. Gre za še 
eno veliko priznanje za slovenski turizem. V izboru je sodelovalo 170 de-
stinacij iz 75 držav. Slovenski nagrajenki izstopata z ohranjanjem tradici-
onalnih vrednot in načina življenja v svojem okolju ter izrednim trudom 
za razvoj turizma na podeželju. Z videom Time to #stayhome. Return to 
nature and dream, pa je Slovenska turistična organizacija osvojila drugo 
nagrado v kategoriji turistične destinacije – države. Zmagala je Litva.

STO je objavila tudi fotografski natečaj z namenom promocije praznič-
no okrašenih zgodovinskih in drugih mest kulture v Sloveniji ter krajev 
v Sloveniji. Trajal bo do 20. decembra prek platforme Crowdiff . Izbrali 
bodo deset najboljših fotografi j, jih odkupili in razstavili.

Nagradno vprašanje
Na vprašanje o tem, katerega leta so na ptujskem gradu potekala prva 

arheološka izkopavanja po drugi svetovni vojni (namreč potekala so v 
letu 1946), nismo prejeli pravilnega odgovora. Danes sprašujemo, kako 
se imenuje najnovejša galerija, ki so jo odprli na Ptuju. Nagrada za pravi-
len odgovor je vstopnica za kopanje v Termah Ptuj. Odgovore pričaku-
jemo v uredništvu Štajerskega tednika, Osojnikova 3, do 17. decembra.

Veseli december v kovidnem objemuVeseli december v kovidnem objemu

Prijateljici že majhne stvari polepšajo dan. Noči pač ne.

Prijateljici že majhne stvari polepšajo dan. Noči pač ne.

* * ** * *

Ker je moja nekulturnejša polovica preveč dobro skrila ključe 

Ker je moja nekulturnejša polovica preveč dobro skrila ključe 

od kleti, je zame letos „ta veseli dan kulture“ odpadel.

od kleti, je zame letos „ta veseli dan kulture“ odpadel.

* * ** * *

Visoke petke so bergle za žensko samozavest.

Visoke petke so bergle za žensko samozavest.

* * ** * *

Silikonski joški resno ogrožajo biotsko raznovrstnost ženskosti.

Silikonski joški resno ogrožajo biotsko raznovrstnost ženskosti.

* * ** * *

Slovenskega alfa samca najbolj ogroža dno omega kozarca.

Slovenskega alfa samca najbolj ogroža dno omega kozarca.

* * ** * *

Nimam denarja ne za pijačo niti za plot, oni pa meni, da se držim 

Nimam denarja ne za pijačo niti za plot, oni pa meni, da se držim 

gostilne kot pijanec plota.
gostilne kot pijanec plota.

AFORIZMI BY FREDI

Maja Horvat, vodja PR za Mo-
zirski gaj, je povedala, da letos 
sicer ne pričakujejo rekordnega 
obiska, tudi zaradi epidemiolo-
ških razmer ne, kljub temu pa so 
se potrudili, da bodo ljubitelji sve-
tlobnih okraskov in prazničnega 
vzdušja navdušeni. V sodelovanju 

z Ano Bertić in njeno ekipo iz Time-
4Tales so letos ustvarili nove sve-
tlobne zgodbe. Še posebej je lepo 
okrašen Zeliščni vrt. Že pri vhodu 
v Mozirski gaj lahko obiskovalci 

občudujejo ogromen adventni ve-
nec. V Začarano vas so kup pisanih 
luči prinesle vile. V kašči pri vhodu 
je svoj nov doma našel Božiček. 
Prelepo pravljico bodo obiskali 

Mozirski gaj � Šesta Božična bajka Slovenije

Z lučkami osvetlili celoten park
V letošnji že šesti Božični bajki Slovenije v Mozirskem gaju je zasvetilo kar 1,7 milijona 
lučk, ki so osvetlile celoten park.

Foto: Maja Horvat

Božično bajko v Mozirskem gaju si bo mogoče ogledati vse do 9. januarja 2022.

Foto: Maja Horvat

Svetlobne zgodbe tudi letos navdušujejo.

Foto: Maja Horvat

V Mozirskem gaju so prižgali 1,7 milijona lučk.

stave so Dejan Zadravec, Boris Farič in Aleksander Fenos. Z razstavo že-
lijo širši javnosti predstaviti podobe Ptuja izpred sto in več let, strokovni 
javnosti pa posredno predstaviti še obvezna pomagala in smernice pri 
nadaljnjem načrtovanju sprememb oz. osnov zaščitenega mestnega je-
dra. V prostorih Grajske pristave v Ormožu pa bo vse do marca leta 2022 
na ogled razstava Tristo kosmatih medvedov o eni najbolj priljubljenih 
otroških igračk po punčkah iz cunj.

Svetovna turistična organizacija je letos prvič organizirala izbor Best 
Tourism Villages by UNWTO, v katerem je nagradila podeželske desti-
nacije, ki svojim delovanjem na področju turizma prispevajo k razvoju 

tudi prijazni decembrski možje. 
Šesta Božična zgodba Sloveni-

je je vstopila v prihodnost, ki bo 
prinesla še več dobrih zgodb, pri-
jetnih občutkov, svetlobe upanja 
in solidarnosti za vse generacije, 
je prepričana Maja Horvat. Tudi 
zato, ker vedo, da svetloba prega-

nja temo in prinaša upanje, je letos 
v Mozirskem gaju zasijalo kar 1,7 
milijona lučk. V 10. praznični sve-
tlobni pravljici Mozirskega gaja pa 
želijo prižgati kar dva milijona lučk.

Božična bajka Slovenije odpira 
svoja vrata vsak dan med 16. in 21. 
uro od ponedeljka do nedelje, tudi 

ob praznikih. Za obisk zunanjih po-
vršin parka pogoj PTC zaenkrat ni 
potreben, preverjali pa ga bodo 
pri nudenju vseh storitev na ob-
močju parka, pri koriščenju gostin-
ske ponudbe in uporabi notranjih 
toalet.

MG
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